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i=> rabljeno vozilo odkupimo po Eurotaxu 
in prištejemo 250.000 SIT

i=J> skupni prihranek ob nakupu
Golfa ocean s klimo do 490.000 SIT

Pametno!
Trbovlje 03/56-33-155 

Litija 01/89-62-600



KAZALO
----------------------- h

UVODNIK

Drage bralke, spoštovani bralci!

Resje zunaj za ta letni čas toplo pa nas večinoma še ni 
»prijelo« pravo razpoloženje belega decembra. Se pa z 
vsako prireditvijo stopnjuje, se ogrevamo na žurersko 
temparaturo, vremenu navkljub. Nekaj takih doživetij vam 
tudi v tej številki prinašamo, še več pa jih bo v novoletni.

Seveda se še vedno ukvarjamo z dogodki iz naše 
sredine, tudi s hudo resnimi.

Pred kratkim sem slišal zelo zanimivo mnenje, da bo 
Zasavc kriv, da Delozine delavke odpravnine ne bodo 
dobile, pa je prišlo iz hudo visokega mesta. Na, če smo pa 
tako vplivni, pa ukazujemo, da jih morajo dobiti! Žal so 
vsi ti dogodki posledica »turbo« kapitalizma, ki se ga gredo 
nekateri, ki spat drugam hodijo...

December je sicer tu, bo pa za nekatere žal, manj 
vesel...

Pa vendar, jutri je nov dan in nova dejanja in nova 
upanja!

KJE JE KAJ
10-11 INTERVJU S SANJO 

LOGAR BOČKO

14-16 POGOVOR Z IZTOKOM 
ŽIVKOM

34 74 - LETNICA POROKE 
ANTONIJE IN JOŽETA BELEC

Naslovnica,
Božička, tudi 

meni eno 
darilo prooosimmml 

Foto: STOYKO

Mojmir Maček

Naslednjič 
Smo z Vami

g. DECEMBRA 2003!

POMEMBNEJŠE TELEFONSKE 
ŠTEVILKE:

ZASAVCA izdaja Zasavc d.o.o, Cesta 20. julija 2.c, 1410 
Zagorje ob Savi, tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64- 
494, komerciala: 040/267-411, email: zasavc@emait.si.

V D.: Peter Ravnikar. Glavni odgovorni urednik: Mojmir 
Maček. Uredniški odbor: Peter Motnikai; Fanči Moljk (Miš maš), 
Marta Hrušovar, Anton Šiftar Redakcija se zaključuje ob 
ponedeljkih ob 12. uri.

Prodaja in trčenje: tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56- 
64-494, 040/267-411. Tisk: Tiskarna Gracer, Celje. Tiskano dan 
pred izidom v nakladi 1100 izvodov.

Naslov uredništva: Zasavc, Cesta 20.julija 2.c. 1410 Zagorje 
ob Savi, tel: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494. Zasavc 
je štirinajst-dnevnik, izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 
6.318,00 SIT, 11. polletje 3.402,00SIT, IV tromesečje 1.701,00 SIT, 
namčnina za tujino 77,50 EUR ali druga valuta v protivrednosti. 
V ceno je vračunan 8.5% DDV.

Odpoved namčnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem 
obdobju. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne 
vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.

POLICIJSKE POSTAJE

ZAGORJE:
03/56-61-002

TRBOVLJE: 03/56-21-102

HRASTNIK: 03/56-41-602

RADEČE: 03/56-81-002

LITIJA: 01/89-83-142

PROMETNE 
INFORMACIJ E

03/56-55-109

TAXI: 041/616 - 348 

041/633 - 107

ZDRAVSTVENI DOMOVI

ZD RADEČE: 03/56-88-207 

ZD HRASTNIK: 03/56-44-006 

ZD TRBOVLJE: 03/56-26-322 

ZD ZAGORJE: 03/56-55-000 

ZD LITIJA: 01/89-81-855
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FUNŠTERC
H------------------------------

Zaplet ali razplet? 

DELOZA V PRISILNO PORAVNAVO
1\/Tnogi so pričakovali, da se bo nekaj podobnega zgodilo, vendar nihče ni 
iVJLupal, da se bo res zgodilo. Podjetje Deloza je šlo 9.decembra 2003 s sklepom 

sodišča v postopek prisilne poravnave. To je bila skrivnost, katero direktor Aleš 
Kumperščak po navodilih Nadzornega sveta ni mogel pojasniti na izredni seji 
občinskega sveta, obenem pa je v odgovoru županu tudi obrazložil, zakaj ni prišlo 
do izplačila odpravnin. V pismu med drugim obnavlja zgodbo o zagotavljanju 
finančnih virov za izplačilo odpravnin trajno presežnih delavcev. V novembru 2002 
se je tako dala oceniti upravna zgradba družbe Deloza.

PISMO, KI JE 
PREDSTAVLJALO 

POSLOVNO SKRIVNOST
“Zrazumevanjem smo sprejeli ugotovitev, 

da v občinskem proračunu za leto 2002 in 
2003 ni predvidenih sredstev za nakup 
omenjenega objekta, kakor smo se hkrati 
vseeno razveselili, da bi se lahko v naše 
prostore preselil Center za socialno delo (v 
nadaljevanju CSD) Zagorje ob Savi kot 
najemnik. V skladu z dogovori smo meseca 
januarja preselili upravo v proizvodni objekt, 
tako da bi lahko Center za socialno delo pričel 
Z delom na lokaciji Cesta zmage 7 že s 
1.februarjem 2003. Sam postopek se je precej 
zavlekel. Od direktorice CSD smo nenehno 
prejemali zagotovila, da je pogodba o najemu 
tik pred podpisom s strani ministrstva. Šele 
na odločno posredovanje župana Matjaža 
Švagana so se aprila 2003 zadeve premaknile 
naprej, konec tega meseca je bil objavljen tudi 
razpis za možnost oddaje poslovnih prostorov 
Centru za socialno delo, na katerem je bila 
izbrana Deloza. Izbira je bila objavljena 
konec junija 2003. V začetku julija smo se 
dogovorili o vsebini obnove prostorov in 
1.avgusta 2003je CSD pričel z delom na novi 
lokaciji in to ne glede na dejstvo, da pogodbe 
o najemu še nismo podpisali. Pogodbo smo 
prejeli v 33 tednu leta in jo podpisano poslali 
20.avgusta 2003, ker sem bil omenjeni teden 
odsoten. S 4.avgustom smo aktivno pričeli z 
iskanjem kupca za upravno zgradbo in prejeli 
pisno ponudbo za nakup s strani družbe 
Liana d.o.o. Ljubljana. Nadzorni svet (NS) 
je na svojem rednem sestanku 25.avgusta 
soglasno sprejel ponudbo, saj je zagotovila 
možnost poplačila odpravnin delavcev do 
9.septembra 2003, ko se izteče 15-dnevni rok 
za pridobitev soglasij s strani najemnika in 
Občine Zagorje ob Savi, da ne bosta 
uveljavljala predkupne pravice, dne 
26.avgusta pa smo prejeli od občine dopis, 
na katerem je Občina Zagorje ob Savi izrazila 
zahtevo po predkupni pravici. Na isti seji 
25.avgusta je NS obravnaval poslovne 
rezultate družbe Deloza d.d. Stroški 
prestrukturiranja in s tem tekoča izguba in

izguba iz preteklih let so presegli polovico 
vrednost osnovnega kapitala družbe. Po 
Zakonu o finančnem poslovanju podjetij 
(ZFPP) je vodstvo družbe predlagalo 
dokapitalizacijo družbe, ki pa je največji 
lastnik ni podprl, zato je Nadzorni svet sprejel 
sklep, da vodstvo družbe ukrepa v skladu z 
12.členom Zakona o finančnem poslovanju 
podjetij. Zakonski rok za ukrep sta dva 
meseca in ta se izteče 24.oktobra 2003. Cilj 
vodstva in NS Deloze je bil zagotoviti 
odpravnine delavcem še pred iztekom roka, 
ki ga določa ZFFP, zato je na svoji naslednji 
seji potrdil predkupno pravico in za zaključek 
posla določil rok 10.oktobra 2003. Na ta 
način smo želeli zagotoviti realizacijo vseh 
sklepov NS ter zadostiti vsem zakonskim 
okvirom. Deloza je skupaj s Stanovanjskim 
podjetjem Zagorje ob Savi podpisala pogodbo 
dne 22.oktobra 2003. Naslednji dan smo 
poravnali davek od prometa nepremičnin in 
24.oktobra overili pogodbo pri notarju in jo 
pred 10.uro zjutraj posredovali na 
Stanovanjsko podjetje Zagorje. V kolikor bi 
še isti dan prejeli kupnino, bi jo lahko takoj 
posredovali vsem delavcem, tako pa smo 
kupnino prejeli šele 30.oktobra 2003. Po 
25.oktobru se vsako plačevanje upnikom, ki 
niso nujno potrebni za nadaljnje poslovanje 
družbe tretira kot preferiranje in s tem 
nastane poslovna in kazenska odgovornost 
uprave družbe. Na seji NS je bilo sprejeto 
stališče, da ne more sprejeti kazenske 
odgovornosti zaradi preferiranja upnikov. 
Zato je uprava vložila predlog za uvedbo 
postopka prisilne poravnave na sodišče v 
Ljubljani. Iz vsega zapisanega sledi, da je 
družba Deloza d. d. v vsakem koraku 
zagotavljala maksimalen aganžma in da 
zamuda prodaje ni njena krivda. Zakaj je 
prišlo do prekoračitve sklepa, ne vemo. Ali 
gre za počasno delo določenih oseb ali pa 
samo za nesrečen splet okoliščin. To je 
odgovor, ki ga prepuščamo Občinskemu 
svetu. Izrednemu osebnemu aganžmaju 
Žuipana Matjaža Švagana, ki je velikokrat 
zastavil svoje ime in osebnost, da bi se družba 
Deloza d.d. izkopala iz težav in dobila 
finančna sredstva za izplačilo odpravnin, je 
skoraj vedno sledila izjemna počasnost in

indiferentnost ljudi, ki bi naj zadeve izpeljali, ” 
jev pismu županu zapisal direktor družbe Aleš 
Kumperščak.

ANONIMNO PISMO NA 
NAŠEM UREDNIŠTVU
Medtem smo tudi mi na naše uredništvo 

prejeli anonimno pismo, katerega v skladu z 
Zakonom o javnih glasilih nismo dolžni 
objaviti, v njem pa med drugim piše, da naj bi 
šlo v zadevi Deloza za “eno veliko umazano 
mafijsko igro z našim prigaranim denarjem 
in prevaro države.” Pismo je bilo poslano tudi 
drugim medijem in Uradu za preprečevanje 
korupcije v Republiki Sloveniji. Ima pa pismo 
še zelo zanimiv dodatek. V njem je bil namreč 
tudi izpisek iz sodnega registra, iz katerega je 
razvidno, daje bila M.oktobra 2003 na sodišču 
registrirana firma Konciza d.o.o., trgovina, 
posredovanje, predelava, d.o.o., Zagorje, 
Cesta zmage 7, osnovni kapital znaša
20.604.200 tolarjev. Ustanovitelji te firme so 
Marija Ševerkar (v Delozi vodja financ, 
vložek 50.000 SIT), Deloza d.o.o. s kar
20.404.200 tolarji, Aleš Kumperščak 
(direktor, vložek 50.000 SIT), Sonja Lukšič 
(predsednica NS, vložek 50.000 SIT) in 
Boštjan Marolt (komercialist v Delozi, vložek 
50.000 SIT).

KUMPERŠČAK: “NIČ 
VEČ IZJAV!”

Ko smo o tem podatku seznanili Aleša 
Kumperščaka, nam je ta v telefonskem 
pogovoru dejal, daje bilo omenjeno invalidno 
podjetje kupljeno. O aktualnem dogajanju 
oziroma prisilni poravnavi in odpravninah pa 
je povedal...

“Prisilna poravnava je bila neizbežna, 
stvari pa z vaše strani v časopisu Zasavc niso 
bile napisane korektno, še več, v člankih ste 
me žalili. Če se kaj dela, se v Delozi dela po 
zakonih in mislim, da je vsem jasno, da sva 
tukaj kratko povlekla jaz in župan Zakaj 
potrebuje nekdo za podpis pogodbe skoraj 
pet tednov? Želim si čim manj novic v 
medijih o Delozi, ker vsaka novica zgodbo 
zapleta, posli se zmanjšajo, to pomeni manj 
denarja upnikom za poplačilo. S tem 
namenom sem se odločil, da ne bom dajal 
več nobenih izjav. Dajte tem delavkam, ki 
še imajo službo, možnost, da jo bodo imele 
tudi vnaprej in da bodo bivše delavke dobile 
poravnan čim višji odstotek odpravnin,” je 
očitno zadnja izjava za naš medij Aleša 
Kumperščaka.

Na naš odgovor, da je Slovenija 
demokratična in svobodna država in da lahko 
svojo pravico glede žaljenja išče tudi na 
sodišču, je odvrnil, da ni človek, ki bi se vlačil 
po sodiščih. Ampak se bo moral, zaradi 
neizplačanih odpravnin!

Peter Motnikar



SPOROČILO ZA JAVNOST VSEM MEDIJEM
Združena lista socialnih demokratov je 

zadnje dni posredovala številne izjave - 
sporočila medijem o predlogu proračuna Občine 
Trbovlje za leto 2004. Vse politične stranke in 
uporabniki imajo pravico (ne) strinjati se s 
predlaganimi postavkami v občinskem 
proračunu, če so te utemeljene z vsebino .

Javno izjavljam in ocenjujem, daje ZLSD 
v svoji izjavi posredovala laži in izrazila 
nesprejemljivo lastno dvoličnost. Svojo izjavo 
utemeljujem z naslednjimi trditvami:

Laži:
Citiram izjavo ZLSD:» Lani so Krajevnim 

skupnostim (občina Trbovlje) jemali prostore, 
letos jim jemljejo denar .«

Krajevne skupnosti nismo metali na cesto, 
temveč smo jih in jih še vedno želimo preseliti 
v prenovljene pisarne v zgradbo občine Trbovlje 
iz dveh razlogov: neposredne povezanosti z 
občinskimi službami, saj ljudje hodijo v KS 
zaradi neurejenih občinskih zadev in bi lahko 
takoj prejeli odgovore zaradi svojih težav in 
zaradi tega, da bi prostore, v katerih se strokovne 
sodelavke , delavke občine, lahko namenili 
drugim uporabnikom!

Krajevnim službam denarja nismo in ne 
bomo jemali: številna sredstva krajevne 
skupnosti prejemajo iz naslova drugih 
proračunskih postav, ki se jim pač ne reče 
Krajevne skupnosti, temveč so povzete v 
izgradnjah poti, cest, ureditvah na različnih 
nivojih, ki sodijo v druge klasifikacije. To je bilo 
vsem predsednikom KS jasno predočeno in 
povedano na zadnjem skupnem sestanku, hkrati 
pa posameznim KS pomagamo na različne druge 
načine, povsod tam, kjer krajanke in krajani tudi 
s svojim delom in svojim prispevkom sodelujejo 
pri urejanju težav ( KS Dobovec, KS Čeče in še 
katera)

Citiram izjavo ZLSD: »Prav tako težko 
sprejemamo predvideno 78 odstotno 
povečanje subvencij stanarin v letu 2004...«
- konec citata.

Že sedmič jim in vam sporočam , da ne gre 
za podražitev, temveč za uskladitev z ustavno 
odločbo!!!-Njihova izjava pa ni zgolj lažje tudi 
nepoznavanje vsebine uskladitve cen in 
nepoznavanje , komu je namenjena, najhuje pa 
je , daje njihova izjava: »Po mnenju ZLSD je 
županov ukrep nesocialen »dva krat dvolična:

Prva dvoličnost: ZLSD spoštuje Ustavno 
odločbo in je pobudnica izvršitve ustavne 
določbe o izbrisanih : njim, tujcem, špekulantom 
zahteva vse pravice na osnovi Ustavne odločbe 
in zahteva izvrševanje ustavne odločbe, nam, v 
njihovem lastnem kraju živečim občanom, pa 
narekuje, da naj ne spoštujemo ustavne 
določbe!!!!

Druga dvoličnost: ZLSD županu očita 
»nesocialnost« v povezavi z uskladitvijo 
najemnin neprofitnih stanovanj, v nadaljevanju 
pa nasprotujejo regresiranju prevozov dijakov 
in študentov in upokojencev! Upam in želim,

da bodo občinski svetniki v Trbovljah, ki so člani 
ZLSD, vložili amandma k proračunu in 
predlagali, da naj vzamemo dijakom in 
študentom ter upokojencem za regresiranje 
prevozov skoraj 6 milijonov tolaijev. Upam tudi, 
da bodo razložili staršem otrok, kjer je zaposlen 
samo eden ali nihče, da njihovim otrokom 5 ali 
10 tisoč tolarjev za mesečno avtobusno 
vozovnico pač ne pomeni nič in da je takšna 
pomoč neupravičena!! In upam, da bodo rekli, 
da je pomoč dijakom in študentom, moja 
predvolilna obljuba, ki sem jo uresničil takoj na 
začetku mandata in ne pred volitvami, politična 
propaganda. Tako bodo jasno pokazali svojo 
namero in svojo tako imenovano socialno noto 
in socialni čut.

Laž:
Citiram:» Letos je v Občini delalo 36 ljudi, 

leta 2004 naj bi jih bilo 40. »
Letos so odšli v pokoj: računovodja, vodja 

urada župana, ena delavka je dala odpoved in 
ena praktikantka j e prenehala z delom. Letos je 
še ena delavka dala odpoved: pomeni: pet 
odhodov; štirje letos in eden z januarjem. V letu 
2004 želimo zaposliti komunalnega redarja na 
zahtevo občanov in tudi ZLSD, ki so polni 
pritožb zaradi nereda na trboveljskih ulicah; 
hkrati, ko kritizirajo nered in zahtevajo red, 
zahtevani vzpostavitvi reda nasprotujejo. V 
preteklem obdobju županovanja gospoda 
Žgajnarja , ki ga čedalje bolj razumem in 
spoštujem,glede na številna polena, ob katera 
se že sami metalci spotikajo, so vodili občino 
poklicni župan, dve leti poklicni in dve leti 
nepoklicni podžupan in še eden nepoklicni 
podžupan - trije v vodstvu; letos vodiva občino 
nepoklicni župan in poklicni podžupan ( eden 
manj) !! Manjkajočo delavko v Oddelku za 
družbene dejavnosti pa želimo v letu 2004 
nadomestiti z delavko , ki bi poleg dela v 
oddelku za družbene dejavnosti bila tudi delavka 
za stike z javnostjo . Seveda pa je povsem 
normalno , da smo upokojence nadomestili z 
mladimi ljudmi.

Dvoličnost:
Citiram: » Kot je izjavil podpredsednik 

trboveljske ZLSD Milan Žnidaršič, bi morala 
imeti občinska uprava vizijo, kako naprej.« -
konec citata.

Odgovor: Vizija naj bi bila po besedah 
ZLSD vidna iz -tudi-izvedbenega dela LRP. 
Gospod Žnidaršič je že dolga leta direktor 
Komunale pa tudi občinski svetnik in kot tak 
sestavni del vseh, ki do sedaj tudi niso imeli 
nobene vizije, kako naprej! Kaj so storili v osmih 
letih oblasti? Hkrati pa g. Žnidaršič pripada 
vladajoči koaliciji na državnem nivoju, kije pred 
dnevi z večino sprejela amandma na državni 
proračun za leto 2004,s katerim so vzeli 200 
milijonov tolaijev ravno iz postavke, namenjene 
lokalnim skupnostim za izdelave izvedbenih 
delov LRP-jev. Lep primer iskrene dvoličnosti! 
Vizija, kako naprej, je bila vsem občinskim
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PREJELI SMO

svetnikom predstavljena v mojem govoru na 
zadnji seji občinskega sveta , ki je bil tudi 
posredovan vsem novinarjem . Je samo ena: 
preprečiti nadaljnje naraščanje brezposelnosti - 
čim prej z obrtno cono, ki jo želimo v 2004 
zgraditi, omogočiti potencialnim investitorjem 
nov gospodarski zagon ; vprašanje za gospodo 
iz ZLSD pa je, koliko so (ne) pripomogli k 
ureditvi pravno formalnih težav za pridobitev 
vseh dovoljenj za gradnjo OIC???

Dvoličnost:
Citiram:» Svoje pa je h kritiki občinskega 

vodstva dodal še Karel Vukovič, rekoč, da je 
proračun potrjevanje sposobnosti ali 
nesposobnosti občinske oblasti in ne le 
matematike.«- konec citata.

Svojo teorijo lahko razloži delavcem 
Strojegradnje in svojim poslanskim kolegom v 
državnem vodstvu, ki s svojimi amandmaji na 
državni proračun, od katerega je odvisen 
občinski, jemljejo tam, kjer je še edini vir za 
obubožane občine; ali pa naj razloži, zakaj je 
občina Trbovlje preko primerne porabe in 
finančne izravnave čedalje bolj odvisna od 
države, ne pa od sposobnosti vodstva: Naša 
oblast ni kupovala ne pohištva, ne avtomobilov, 
ne dragih daril in ni pretakala nobenih denarjev 
iz levega v desni žep!!!!

Za konec: Gospa Jevševarjeva je ugotovila, 
da je letošnji proračun za skoraj 4 odstotke 
manjši od lanskega . In sprašuje: Citiram: «kaj 
je s prijavami na različne državne razpise?«

Odgovor: Vodje pristojnih služb redno 
spremljajo vse razpise in se nanje prijavljajo. 
Sprašujem gospo Jevševar: » Zakaj je vlada 
RS, katere sestavni del so ZLSD, kljub na 
matičnem delovnem telesu sprejetemu 
amandmaju za občino Trbovlje ( REKO 
Trbovlje- Laikova vas), ki ga je vložil in 
zagovarjal Bogdan Barovič SNS, ta amandma 
zavrgla, se z njim ne strinjala in ga celo v 
pregledu popravljenega proračuna »skrila« 
oziroma ne obelodanila- ne povedala, da mu 
nasprotuje, ne dala na drugo branje in ga niti 
ne obravnavala na seji DZ?« Gre za 20 
milijonov tolarjev za leto 2005!!! Zakaj niso 
poklicali svoje vladne politične može v DZ in 
jim za dobro Trbovelj rekli, kaj je vendarle to, 
kar se dogaja? Zakaj niso pri svojem 
strankarskem kolegu gospodu Garantiniju pri 
RCR posredovali in ga vprašali, kako to, daje 
župan Bogdan Barovič v dveh dneh le izbojeval 
75 % pripadajočih sredstev iz Ukrepa l, čeprav 
so ga v RCR - Tomo Garantini, ZLSD, direktor- 
delež namreč, mirno izračunali na zgolj 19 
odstotkov in nam s svojimi ljubljanskimi in 
ribniškimi kolegi obrazložili, da žal ne gre več, 
ker je ( že spet) ravno pri Trbovljah zmanjkalo 
denarja?? No, vse to , kar sem naštel, kolegi iz 
ZLSD, ki obtožujejo v bistvu sami sebe (ni)so 
naredili v dobro občine, ko pa tako poudarjajo 
na vsaki seji, kako so pripravljeni pomagati v 
dobro Trbovelj, samo mi jih nočemo, da bi nam 
pomagali. Saj bi navsezadnje v dobro Trbovlje 
lahko vse našteto storili sami, pa niso!!!

Bogdan Barovič

7AS4vr
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PISMA BRALCEV
Zasavc objavlja odmeve na prispevke v časopisu in mnenja bralcev o življenju in dogajanju v Zasavju 
Nepodpisanih pisem ne objavljamo. Dolžina pisem je zaradi prostora omejena na največ 30 tipkanih 

vrstic. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšati tekst ali pa obnoviti daljšega, če oceni, da bi s 
_______________________ skrajšanjem preveč okrnili zanimivo vsebino._____________________ ^

NOVI STANOVANJSKI ZAKON IN REZERVNI SKLAD
X 7"se več je zaslediti člankov v 
V dnevnem časopisju o novem 

stanovanjskem zakonu in skladu za lastnike 
stanovanj. Tako sem opazil 10.12.2003 v 
časopisu DELO kar dva članka, ki pa j e drugi 
članek od gospe Polone Malovrh iz Zagorja 
še kako resničen. Najprej bi rad zvedel od 
ministra Kopača, pisal sem mu namreč že 
vrsto pisem in ga spraševal o tem njegovem 
zakonu, ki se tiče samo lastnikov stanovanj. 
Pa me še kar naprej muči vprašanje ali ni 
bilo prodajanje stanovanj zgolj izvleči denar 
od državljanov (pa ni važno koliko let 
nekateri odplačujejo dolg) denar, kolikor ga 
še premorejo, saj je bilo jasno vsem, da si 
bo vsak revež poskusil odkupiti streho nad 
glavo, drugače bi pa odkupil nekdo drug. S 
takimi izgovori so takrat poudatjali. zakaj 
je najbolje odkupiti stanovanje. Vse lepo in 
prav, če bi to bilo tudi tako ostalo, a ker je 
minister Kopač zaslutil, da lahko potegne še 
več denaija že od tako obubožanih lastnikov 
in pripravil še dodatne (mus) prostovoljne 
denarne vsote za vzdrževanje hiš, pri tem pa 
ni pomislil, da bodo zopet taisti ljudje 
upravljali z našim denarjem, kot so ga že 
sedaj (trideset let sva z ženo plačevala 
stroške za vzdrževanje hiše, ki je bila v lasti 
države pa nismo dobili nič od tega ker se je 
vse prelivalo). Ali ne bo ta denar zopet

spravljen pri istih ljudeh in se bo vse skupaj 
ponavljalo. Na vsako moje pismo so mi 
inšpektorji od gospoda Kopača odgovarjali 
le s tem, češ da bodo lastnike stanovanj 
kaznovali, če bo na hiši kaj narobe in ne 
upravnika, ki vsak mesec dobi stroške 
kakršne si je sam določil. Pri tem moram 
povdariti, da smo že sedaj morali veliko 
popravljati hišo in vse sproti poravnati, če 
pa je bil denar že naprej zbran, pa nam 
upravnik ni nikoli prikazal pri končnem 
obračunu, saj tudi tega nismo nikoli videli v 
originalu. Plačevali smo tudi vse njegove 
muhe, ki sijih izmislil in to vse brez načrtov, 
brez soglasja lastnikov in istočasno ustvarjal 
škodo in po tajno prodajal dele hiše. Zato se 
kar priključujem gospe Poloni Malovrh saj 
smo v isti občini in smo si tega odstavljenega 
upravnika dobro zapomnili. Moram pa 
povedati še tole,-letos julija meseca sem 
obvestil našega zagorskega župana o 
nekaterih nepravilnosti, pa nisem bil toliko 
vreden, da bi se vsaj malo pozanimal ali 
poizvedel, koliko je resnice na tem. Izgleda, 
daje takrat gospod Švagan župan Zagorja le 
več verjel upravniku Kos Martinu in ne 
stanovalcem. Kos Martin ni izpolnjeval tistih 
del ki si jih je sam napisal v pogodbi z 
lastniki, kje pa da bi izpolnjeval še tisto 
sproti, kar smo mu naročili. Dve leti po

žalostni izgubi takratne predsednice 
lastnikov stanovanj si je zaželel zopet 
nekoga, ki bi bil pripravljen z njim 
izvrševati posle, seveda na njegov način, 
vendar se to ni zgodilo ravno nasprotno. 
Tega bi lahko še veliko napisal, saj je naredil 
škode samo nam na cesti zmage 7 za več 
stotisoč tolarjev škode in me zato tudi sedaj 
zanima kako bo novi upravnik te zadeve 
reševal saj ne mislimo to stvar kar tako 
pustiti in se odreči tistemu kar je naše. 
Ministru Kopaču pa bi vseeno rad predlagal 
naj previdno preuči njegov zakon, saj smo, 
kot sem že omenil, preveč plačali za nekaj 
kar nismo nikoli dobili in naj nikar več ne 
odgovarja na pisma-pa zamenjajte 
upravnika ali pa ga naj tožimo, ker on sam 
dobro ve in mi tudi, da to ni rešitev. V 
Sloveniji smo navajeni referendumov pa naj 
bi bil še eden, saj se gre za denar revežev in 
ne gospodov. Gospoda je ta stanovanja 
odkupila kljub temu, da so imeli že svoje 
zelo lepe hiše, sedaj pa jim je vse eno kaj se 
dogaja s temi stanovanji in njihovimi 
lastniki. Na koncu naj dodam le še to, da 
naj bi se predstavniki, ki zastopajo lastnike 
skupaj dobili in temeljito preučili vso 
zadevo.

Turščak Jože 
c. zmage 7, Zagorje 11.12.2003

IZ SEJE OBČINSKEGA SVETA ZAGORJE
X J ponedeljek, 8.12. je v prostorih 
V gasilskega društva Zagorje potekala 

lO.seja občinskega sveta Zagorje. Mnogi so 
pričakovali, da bodo dobili odgovore o 
dogodkih povezanih z zagorsko Delozo, pa 
ni bilo tako. Vodstvo Deloze je res do 
5.decembra, kot je obljubil direktor Deloze 
Aleš Kumperščak na izredni seji posredovalo 
odgovore na takrat zastavljena vprašanja, 
vendar le županu Matjažu Švaganu in nanje 
pripelo oznako zaupno- poslovna skrivnost. Po 
posvetu z odvetniki seje župan odločil, da z 
odgovori prisotne na seji ne bo seznanil. Prav 
zavezanost molčečnosti, pa je pri nekaterih 
vzbujalo dvome, predvsem o tem, kaj se ali se 
bo v prihodnosti dogajalo z Delozo.

Svetniki so potem v nadaljevanju seje 
vodstvu občine oziroma občinskim službam 
zastavili kar nekaj vprašanj in predstavili 
pobude. Tako je Andrej Dolšina iz Nove 
Slovenije predlagal, da bi se na naslednji seji 
obravnavala problematika regionalizma, o 
kateri v slovenskem parlamentu v zadnjem

času potekajo intenzivna dogovarjanja. 
Zanimalo ga je v kakšno regijo naj bi bila 
umeščena občina Zagorje. Župan mu je 
odgovoril, daje sam od vseh različic najbolj 
naklonjen razširjeni zasavski regiji s sedežem 
v Litiji, ki bi jo poleg Litije sestavljale še občine 
Trbovlje, Hrastnik, Radeče in seveda tudi 
Zagorje. Romana Butolen iz liberalne 
demokracije je opozorila, daje že čas, da se na

Trojček LDS: Butolen, Vovk in Grčar 
(slika PRAV)

Mlinšah zgradi pločnik, saj je skozi naselje 
promet vse bolj gost, da pa bi bilo smiselno 
pri OŠ Toneta Okrogarja znova namestiti 
cestne omejitve hitrosti, pa je predlagal Iztok 
Živko, prav tako iz liberalne demokracije. 
Anton Koban iz stranke slovenskih 
demokratov je ponovil pobudo za izgradnjo 
garažne hiše v središču Zagorja. Župan mu 
je odgovoril, da so projekti za izgradnjo garaž 
že v izdelavi.

Neurejeno področje nad obrtno cono v 
Kisovcu, pa je med Janezom Vovkom iz 
liberalne demokracije in Sašom Anžurjem iz 
ljudske stranke povzročilo nekaj besednih 
iskric. Vendar pa seje na koncu izkazalo, da 
sta oba zagovornika bolj urejenega področja 
nad obrtno cono, kjer "domujejo" vrtičkarji.

Brez večjih razprav so ob koncu seje 
svetniki obravnavali in sprejeli predlog 
sklepa o določitvi vrednosti točke za plačilo 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
v občini, o določitvi povprečne gradbene cene 
stanovanj in povprečnih stroškov 
komunalnega urejanja stavbnih zemljišč in še 
nekatere druge.

Igor Goste
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KAKO LAHKO ZAŠČITIMO SEBE IN SVOJO DRUŽINO Z
MINIMALNIMI SREDSTVI ?

TJ ri ustvarjanju svojega
JT premoženja moramo najprej 

poskrbeti zase, da bomo lahko uživali v 
tem, kar bomo v življenju ustvarili. Zato 
obstajajo razne oblike življenskih in 
nezgodnih zavarovanj, da lahko 
zavarujemo sebe in svojo družino.

Veliko ljudi mi pravi, da nimajo dovolj 
dohodkov za preživetje in si zato ne morejo 
privoščiti zavarovanja. Velikokrat je to 
samo izgovor in laž samemu sebi, da tega 
ne potrebujejo. Resnica je povsem 
drugačna, da prav ti ljudje najbolj 
potrebujejo zaščito pred izpadom dohodka.

Pred kratkim sem srečal znanca in v 
pogovom mi omeni, da prebira moje članke 
v tem časopisu in da imam teoretično prav 
le praktično je to veliko težje uresničiti. 
Predlagam mu, da se oglasi pri meni v 
pisarni in da skupaj najdeva rešitev, ki bo 
primerna zanj.

Pri meni se oglasi ob dogovorjeni uri 
in skupaj pogledava polico, ki se mu je 
iztekla. Iz pogovora želim dobiti podatke, 
kaj je njegov glavni motiv za sklenitev 
zavarovanje, sposobnost plačevanja premij 
in kakšna zavarovalna vsota bi bila 
primerna zanj. Na osnovi teh informacij mu 
bom lahko izbral ustrezno zavarovalno 
vsoto in zavarovanje, kije zanj primemo.

Ob pregledovanju stare police 
ugotovim, da ima sklenjeno življensko in 
nezgodno zavarovanje, ki ni primerno 
njegovim dohodkom.

Svetujem mu naj sklene življensko

zavarovanje vezano na investicijske sklade, 
saj bo tako imel primerno zavarovalno 
vsoto in še za pokojnino bo varčeval. 
Nezgodno zavarovanje pa prilagodim 
njegovim dohodkom. Nato mu naredim 
izračun, da vidi kakšen bo njegov mesečni 
strošek.

Izračun:

Omenil sem mu, da je za gradnjo 
premoženja priporočljivo mesečno 
varčevati 10-15% svojega dohodka, zato 
naj preostala sredstva investira v 
investicijski sklad. V njegovem primeru 
je to 6.000,00 SIT.

Izračun:

Ko sem ga vprašal, če se strinaja z 
mojim predlogom je bil nekaj časa tiho, 
nato pa je podal svoj komentar. Veš, da 
v začetku nisem verjel, da boš našel 
mojim dohodkom primerno obliko 
zavarovanja.

Sedaj pa vidim, da lahko tudi sam z 
minimalnimi sredstvi nekaj ustvarim. 
Strinjam se s tvojimi predlogi.

Nato sva uredila še preostale formalnosti 
in se dogovorila, da se oglasi pri meni čez 
eno leto, da pregledava naložbe in jih po 
potrebi prilagodiva.

To je samo en primer, kako lahko z 
minimalnimi sredstvi zaščitimo svojo

družino in sebe pred nenadnimi dogodki, 
na katere ne moremo vplivati.

So pa tudi taki, ki že imajo sklenjeno 
življensko zavarovanje in živijo v 
prepričanju, da so naredile vse za svojo 
varno prihodnost. Ti so v veliki zmoti in 
bojo razočarani, ko bodo dobili izplačane 
svoje zavarovalne vsote.

V vsakdanjem življenju ljudje skrbijo 
zase, svojo družino, stanovanje, hišo, avto. 
Kupujejo si nova oblačila, preurejao 
stanovanja, adaptirajo hiše, menjavajo 
avtomobile itd.,. Če vzmemo za primer 
osebni avto. V povprečju ga zamenjajo med 
tremi in petimi leti. Kaj pa zavarovanje? S 
tem ko so se zavarovali za dobo 20 do 30 
let, so naredili samo prvi korak, drugi pa je 
ta, da morajo svoja življenska in nezgodna 
zavarovanja izboljšati in prilagajati 
resničnim potreban svoje družine večkrat 
v času veljavnosti zavarovanja. To paje že 
lahko tema za naslednji članek.

Če ste se odločili, da boste naredili 
nekaj za svojo varnost v prihodnosti, pa ne 
veste kako in kje začeti nam pišite na 
svetovalec@donos.net ali na naslov: 
DONOS d.o.o, Stanetova 3,3000 CELJE.

Pavel Kotar, 
GSM: 040 851 140 

http://www.donos.net

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

e produkcija lokalnega TV programa, /^~^\\ Wfax: 01/8983-029,8984 209, 
dokumentarnih in promocijskih Zf S~\\\ 8980-390

.EET1 ranči
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja *stanitfi

• trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije

• VHS, S-VHS, BETA SP „ „ , _ , ,
E-mail; atv.signal@sioI.net

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEHI
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SKUPŠČINA DESUS, OBČINSKE 
ORGANIZACIJE ZAGORJE OB SAVI
f M agorje ob Savi, 11. 12. 2003. V sejni sobi PGD Zagorje ob Savi so se sešli 
JLJčlani DeSUS-a. Stranka upokojencev je po svojem obstoju mlada in temu 

primerno polna energije. Na zasedanju so obravnavali poročilo o delu občinskega 
odbora, občinskega sveta, finančno poročilo ter programske usmeritve in osnutek 
finančnega načrta za leto 2004.

V letu 2003 so se trudili izpolniti svoje 
volilne obljube. Najpomembnejša med njimi 
je bila obljuba o urejeni prehrani 
upokojencev po sprejemljivih cenah. Trudili 
so se, da bi zadovoljili vse potrebe tistih, ki 
potrebujejo pomoč in dostavo hrane na dom. 
Menijo, da so bili uspešni, vendar so 
pričakovali večji odziv interesentov. 
Prepričani so, daje zainteresiranih še več, 
vendar imajo težave, kako priti do seznama 
porabnikov.

V letu 2003 so obravnavali belo knjigo

zdravstvenih reform. Kljub nepričakovano 
slabi udeležbi na predstavitvi, je bila 
razprava zanimiva. Zdravstvena reforma, kot 
je predstavljena v beli knjigi,po njihovem 
mnenju ne bo dosegla svojega namena. 
Problematika v njej je nerazdelana in v 
marsičem krivična predvsem do 
upokojencev oziroma, do starejše populacije 
prebivalstva.

Glede na kratko uvajalno dobo, kot so 
ocenili svoje delovanje na ravni občine, so 
prepričani, da je bilo delo njihovih dveh

predstavnic v občinskem svetu produktivno 
in uspešno.

Na razpolago so imeli, v obdobju od 
1.12. 2002 do 1. 12. 2003, malo finančnih 
sredstev. Prihranili so okrog 410 tisoč 
tolarjev, ki jih prenašajo v naslednje 
obračunsko obdobje. Tako bodo v letu 2004 
razpolagali s prenosom privarčevanih 
sredstev in novimi prihodki z 844.000,00 Sit. 
Do sedaj je bila članarina na člana 500,00 
Sit, po novem, se je na predlog DeSUS-a 
na državni ravni članarina povečala na 
1000,00 Sit. Prisotni so menili, da to ne bo 
ugodno vplivalo na širitev članstva v stranki 
in poudarili, da neplačevanje članarine pri 
članih, ki imajo manjše pokojnine, ne sme 
biti problem za nadaljnje delo v stranki 
oziroma, za pridobitev novih članov.

Razrešili so dosedanjega tajnika stranke, 
kar j e bila njegova osebna odločitev in na to 
mesto izvolili Slavko Flis.

MA.Š.

TISKOVNA KONFERENCA SNS
r"T'rbovIje, 12. 12. 2003. Slovenska 

nacionalna stranka, občinskega 
odbora Trbovlje, je sklicala tiskovno 
konferenco. Poročilo o delu župana in 
svetniške skupine SNS v občinskem svetu 
občine Trbovlje v letu 2003, so podali 
predsednik občinskega odbora SNS 
Mitja Rozina, župan Bogdan Barovič in 
podžupan Metod Kurent.

Delovanje stranke in župana je bilo v 
skladu z volilnimi obljubami. Lahko bi bilo 
narejenega več, vendar so naleteli pri svojem 
delu na številne težave, ki jih povzroča 
pomanjkanje finančnih sredstev, nesoglasja 
znotraj občinskega sveta in nerazumevanje 
države, ki premnogo krat ravna v nasprotju 
z dogovori. Stranka deluje v interesu 
občanov in razvoja občine.

Nagajanja in sprenevedanja, popu

listično obnašanje nekaterih članov 
občinskega sveta iz vrst drugih strank, 
predstavljajo oviro za hitrejši razvoj 
dogodkov in za razvoj občine, ki ima že tako 
slabo podlago iz preteklega obdobja. V 
takšnem ravnanju, po mnenju SNS, 
prednjačita predvsem LDS in ZLSD. Našteli 
so nekaj konkretnih primerov.

Zaradi nesoglasij v občinskem svetu 
pričakujejo težave pri sprejemu občinskega 
proračuna za leto 2004. Če je resnično v 
interesu vseh, normalno delovanje občine, 
morajo doseči konsenz ob sprejemu 
proračuna za leto 2004.

ZLSD ima svoje kadre na pomembnih 
pozicijah, kot je strojegradnja in sindikat, 
vendar, po mnenju SNS, ne uresničuje svoje 
razvojne naravnanosti. Oporekati nekaj 
SNS, kije z mandatom, na volitvah 2002,

sprejela nezavidljivo stanje v občini, nima 
nobenega smisla, še najmanj pa je takšno 
početje konstruktivno.

Ocena SNS je da ni res, da za Trbovlje 
ni zanimanja investitorja. Problemi so v 
nerazumevanju inšpekcijskih služb in sodnih 
organov. Prepočasi se rešujejo zadeve, ki so 
pod hipoteko in zaradi tega dosegajo 
nerazumljivo visoke cene in dolge postopke 
razreševanja. Zaradi neažumosti urejanja teh 
zadev investitorji izgubljajo voljo za 
vlaganje v trboveljski prostor in svoja 
investicijska sredstva, zaradi želje po 
hitrejšem obratu kapitala, vlagajo drugam.

SNS OO Trbovlje je imenovala volilni 
štab. O imenih in načrtih bodo javnost še 
obvestili.

V Hrastniku je stranka imenovala 
samostojni odbor. Vodja je Ivan Hršak.

M.A.Š.

DOKONČALI SO DVA CESTNA ODSEKA 
NA DOBOVCU

V soboto, 7.decembra so se na Dobovcu zbrali na pogovor predstavniki 
Krajevne skupnosti Dobovec, krajani in še nekateri drugi zagnani domačini, 
med temi je bil tudi župan Bogdan Barovič. Srečanje so organizirali ob 
dokončanju gradbenih del na dveh cestnih odsekih. V letošnjem letu so namreč 
deloma razširili in utrdili ter modernizirali cestni odsek na Dobovcu od zaselka 
v Jami (pod Kutanom) in do zaselka Sitni kal. Vsak od teh odsekov meri 
preko 400 metrov dolžine, skupno je bilo dokončanih okoli 900 metrov teh 
dveh cestnih odsekov. Spodnji ustroj teh cest je omogočila s svojim 
prispevkom in delom Krajevna skupnost Dobovec, asfaltni del pa Občina 
Trbovlje. Na Dobovcu se vedno nekaj dogaja, kar j e treba pozdraviti, posebno 
še če gre za koristi kraja in krajanov širokega kumljanskega območja. (T.L.)

NOVOLETNE PRIREDITVE V 
HRASTNIKU

Veseli december seje začel v Hrastniku že 1. decembra, 
ko je imel v delavskem domu koncert simfonični orkester 
GŠ Hrastnik. Sledila je razstava ročnih del hrastniških 
invalidov v poslovni dvorani, indijska klasična glasba v 
knjižnici Antona Sovreta - tu so bile tudi ustvarjalne delavnice 
- koncert MPZ Svoboda, koncert MPZ Steklar ob 95-letnici 
in novoletni koncert GŠ Hrastnik. Do konca decembra se bo 
zvrstilo še kar nekaj zanimivih prireditev, na katere vabi 
župan Miran Jerič in so predstavljene v zloženki, ki sojih 
dobili krajani na dom. “Privoščimo si praznične trenutke 
veselja, sprostitve in užitka.piše med drugim v nagovom 
občanom. (Fanči Moljk)



VISOK JUBILEJ TRBOVELJSKE 
PEDIATRIJE

rT"'rbovlje, 10. 12. 2003. Pred 40 leti 
J. je bila v Trbovljah ustanovljena, po 

unitarističnem principu, pediatrija. Otroška 
bolnišnica je jubilej zabeležila s slavnostno 
prireditvijo, ki je potekala na oddelku. 
Prisotnim je v uvodu spregovorila 
predstojnica pediatričnega oddelka Magda 
Lušič. Dejala je, da ima pediatrija kljub 
manjšemu številu pacientov, velik pomen za 
zdravje otrok in se zahvalila vsem 
donatorjem in ljudem dobre volje, ki so 
prispevali sredstva za sodobno opremljeno 
igralnico, ki bo izboljšala kakovost bivanja 
otrok in mladostnikov v bolnišnici.

Med prisotnimi je bil tudi dr. 
Krambergar, legenda pediatrije v Trbovljah 
in Sloveniji. V svojem nagovoru je 
obžaloval težnje nekaterih v političnem 
vrhu, ki želijo ukiniti pediatrijo in 
zdravljenje otrok prepustiti družinskim 
zdravnikom. Takrat, ko je bila otvoritev 
bolnišnice so otroci zapeli pesem; »Lepo je

biti v naši domovini mlad.
Dobro bi bilo, da tako tudi ostane,« je 

dejal dr. Krambergar.
Upokojeni zdravnik j e poudaril pomen 

delovanja pediatrije na terenu. »Delati je 
treba na tem, da bodo postelje čim manj 
zasedene in čimveč dela opaviti na terenu, 
preventivno,«je izrazil prepričanje. Menil 
je, da so zasavski otroci bistveno bolje 
zdravstveno oskrbljeni, kot ostali otroci v 
Sloveniji. Kljub temu, da nekateri v 
Ljubljani nočejo priznati prvenstva 
trboveljske otroške bolnišnice v Sloveniji, 
dejstva govorijo ravno to, daje trboveljska 
pediatrija opravila pionirsko delo. Pediatrija 
ima svoj pomen, tako pri varovanju 
otrokovega fizičnega, kot tudi psihičnega 
zdravja.

Za slovesno vzdušje, brez nepotrebnega 
blišča, so na prireditvi poskrbeli otroci iz 
vrtca Čebelica.

M.A.Š.

V ZD LITIJA NOV ULTRAZVOČNI
APARAT

/^Vbmočno združenje Rdečega križa 
v^/Litij a je sprejelo pobudo in v 

septembru podpisalo pismo o nameri za 
izvajanje projekta »PRISPEVAJMO ZA 
PREVENTIVO - ZBIRANJE SREDSTEV 
ZA ULTRAZVOČNI APARAT ZA 
ZDRAVSTVENI DOM LITIJA«. V 
dvomesečni akciji od 1. oktobra do 30.

novembra letos naj bi zbrali 5,7 milijona 
tolarjev, razliko do polne cene (12 
milijonov) pa plača ZD iz sredstev 
amortizacije. Nov aparat bo omogočil 
izvajanje številnih zdravniških pregledov, 
ki sedaj ni mogoče, obenem pa bo 
izboljšana tudi kvaliteta pregledov, kar 
sedanji več kot 12 let star aparat ne 
omogoča.

V obliki prostovoljnih prispevkov so 
sredstva darovali občani, delovne 
organizacije, samostojni podjetniki, društva 
in politične organizacije iz litijske in 
šmarske občine, skupaj 8,011.490 tolarjev. 
Vsota je presežena za nekaj več kot dva 
milijona tolarjev, ki bo porabljena za 
nabavo dodatne četrte sonde Potrebno pa 
je omeniti, da se akciji nista pridružili 
ustanoviteljici javnega zavoda (Občini 
Litija in Šmartno) in od 23 svetnikov, 
kolikor jih šteje litijski občinski svet jihje 
samo šest darovalo eno- ali dvo- mesečno 
sejnino ali samo del tega.

Svečana predaja čeka direktorju 
Zdravstvenega doma Litija dr. Pavlu 
Pajntarju (na fotografiji) je bila v začetku 
preteklega tedna v Zdravstvenemu domu

18. gruden 2003

FUNŠTERC (9)

NA KOVKU 
ZASADILI LIPO

Krajani Kovka nad Dolom so imeli v 
petek, 5.decembra družabno srečanje, 
kjer so proslavili svoje letošnje delovne 
uspehe. Najbolj so ponosni na 
vzpostavitev hidropostaje, posodobitev 
cest v nekatere zaselke, za vse zaselke pa 
so postavili tudi označevalne table. “Na 
našo prireditev smo povabili tudi župana 
Mirana Jeriča, ki je naša prizadevanja 
zelo pohvalil,” j e dejala predsednica KS 
Darinka Ostanek. Ob domu krajanov 
oziroma gasilskem domu so zasadili tudi 
lipo, ki naj bi simbolizirala njihovo 
druženje, in prizadevanja za prijetnejšo 
KS. Blagoslovil jo je dolski župnik Franc 
Ornik.

Petkovo prireditev na Kovku je

Kulturni program KS Turje
popestril kulturni program, na katerem so 
nastopali gojenci GŠ-doma na Kovku - 
in prenovljen ženski kvartet Plavica.

Fanči Moljk

Litija.
Dobavitelj je že dal na razpolago aparat 

osebju Zdravstvenega doma Litija, ki bo z 
njim upravljalo (čeprav še ni plačan, bo pa 
do konca leta). Prvi pregledi pa bodo z njim 
opravljeni v začetku prihodnjega leta.

Zapisal: D.L.



SANJA LOGAR BOČKO:
"ZASTOPAM MNENJE OBČANOV HRASTNIKA"

X Zerjamem, daje Sanja Logar Bočka vsaj nekaterim iz lokalne oblasti neprijetna sogovornica. Tisti, ki redno spremljamo 
▼ seje občinskega sveta Hrastnik, smo se lahko prepričali, zakaj. Kajti, ko se sicer prijetna sogovornica "zatakne" v 

kakšen občinski ali regijski problem, ne popusti prav zlahka. To pa je tudi prava lastnost za opozicijske politike.

Že več let ste članica 
občinskega sveta Hrastnik. 
Bolj kot ne, ste vedno na 
strani manjšine oziroma 

niste članica kakšne 
formalne ali neformalne 

občinske vladajoče koalicije.
Kako to?

Slovenska demokratska 
stranka je v hrastniškem 
občinskem svetu v opoziciji. 
Zastopava jo dva svetnika, ki sva 
res v manjšini. Toda, če 
spremljate naše delo v svetu, pa 
lahko ugotovite, da zastopava 
mnenje pretežne večine 
občanov, ki si želijo prijazno in 
poceni občinsko upravo, čim 
boljše pogoje za življenje in 
šolanje svojih otrok, čim cenejše 
storitve na področju komunale 
in ogrevanja in podobno.

Kakšno prihodnost 
napovedujete zasavskemu 
gospodarstvu? Bodo imeli 
mladi, ki se sedaj šolajo, 

dovolj možnosti za zaposlitev 
v domačem okolju?

Po podatkih iz 
"Informacijskega sistema za 
podporo odločanju vlade 
republike Slovenije" je bilo v 
septembru 2003 od 10121 
prebivalcev Hrastnika kar 1730 
brezposelnih. Delovno aktivnih 
pa je bilo komaj 2548 
prebivalcev. To razmerje ne 
vzbuja nikakršnega optimizma. 
Prepričana pa sem, da še ni 
prepozno in daje v 5-8 letih tok 
razvoja še mogoče obrniti v 
pozitivno smer. Za to pa morata 
zakonodajna in izvršilna oblast 
na državnem nivoju zagotoviti 
izpolnitev naslednjih pogojev:

1. Popolnoma sprostiti 
zasebno iniciativo

2. Poenostaviti in poceniti 
samozaposlovanje ter ustana

vljanje podjetij
3. Namesto razdeljevanja 

nepovratnih sredstev iz naslova 
davkoplačevalskega denarja 
poceniti najemanje in vračilo 
posojil

4. Znižati davke
5. Radikalno omejiti javno 

porabo
6. Poenostaviti pretok 

delovne sile

v 10 letih ni zmogla izpolniti. 
Potrošnje in razne ugodnosti 
samo izbranim pa gredo že čez 
vse razumne meje. Teh pogojev 
tudi ni mogoče izpolniti vse 
dotlej, dokler se razmišlja o 
razvoju le v okviru eno do 
dveletnih proračunov oziroma 
v okviru štiriletnega mandata, 
dobljenega bodisi na lokalnih 
bodisi na državnozborskih 
volitvah. Konkretno to pomeni, 
da razvoja ni mogoče graditi na 
asfaltiranju določenih cestnih 
odsekov, na ločenem zbiranju 
odpadkov, na obnavljanju 
fasad, z novimi gasilskimi 
avtomobili itd. Seveda so te 
stvari nujne, vendar za 
tehnološkim razvojem in s tem 
povezanim nastajanjem novih 
delovnih mest nimajo nikakršne 
neposredne povezave.

Imeli ste priložnost od blizu 
spremljati vodenje občine in 

seje občinskega sveta 
Hrastnik pod taktirko 

prejšnjega župana Leopolda 
Grošlja (ZLSD), kakor tudi 
sedanjega Mirana Jeriča 
(LDS). Opažate razliko v 

njunem delovanju?

razlike. So pa tudi podobnosti, 
med katerimi je najpome
mbnejša ta, da dajeta večjo 
prednost kratkoročnim inte
resom vladajoče koalicije na 
državnem nivoju kot pa zgoraj 
naštetim interesom večine 
občanov.

Tudi sami ste že kandidirali 
za županjo. Boste še 

poskusili?

O tem pa trenutno res ne 
razmišljam.

Nedavno ste mi dejali, da 
verjetno ni najbolj primerno, 

da občinske finance vodi 
sorodnik aktualnega župana. 
V čem vidite pri tem problem 

ali težave?

Načelno s tem ni nič 
narobe. Toda brez ustreznega 
nadzora tak način vodenja 
javnih občinskih financ 
nedvomno vodi k manjši 
transparentnosti. Povečajo pa se 
tudi možnosti zlorab.

Veljate za zelo odločno, tudi 
glasno občinsko svetnico, ko 

na sejah občinskega sveta 
zagovarjate svoja in stališča 
stranke SDS, ki ji pripadate. 

To sem večkrat opazil tudi 
sam. Prejšnjega župana 

Grošlja ste s takšnimi nastopi 
mimogrede nemalokrat 

razjezili. Ste tudi sicer izven 
občinskega sveta odločni, 

glasni, ko zagovarjate svoja 
stališča?

O tem bi sicer morali 
vprašati druge. Po naravi sem 
sicer res zelo trmasta, toda 
zmeraj pa rada prisluhnem tudi 
nasprotnim argumentom in 
spremenim stališče, če 
ugotovim, da se motim. Na 
žalost pav občinskem svetu zelo 
redko potekajo razprave na 
podlagi argumentov, večinoma 
prevladuje argument moči.

"NI NOVIH 
DELOVNIH 

MEST!"
Pri obravnavah občinskih
proračunov sle ponavadi 
kritični, ker je po vasem
premalo proračunskih
sredstev namenjenih

podjetništvu, drobnemu
gospodarstvu... So kdaj vaši
predlogi, pobude sprejeti?

Naši predlogi praviloma 
niso nikoli sprejeti. Pa ne zato, 
ker bi bili slabi, pač pa zato, ker 
prihajajo iz napačne strani, je

Teh nocojev sedanja oblast Med bivšim in sedanjim

Na seji občinskega sveta (I.G.)



+

nekoč pojasnil g. Jerič, sedanji 
župan. Pri obravnavanju 
občinskega proračuna pa smo 
kritični zato, ker ni varčevalno 
in razvojno naravnan. Prav nič 
nam ne koristijo športne 
dvorane, novi stoli v
kinodvorani, nove fasade, če se 
iz leta v leto ukinjajo delovna 
mesta, novih pa ni.
Brezposelnost v Hrastniku je 
namreč že presegla 16%.

V tem mandatu ste na sejah 
občinskega sveta še največ 

časa namenili 
medobčinskemu projektu, 
regijski deponiji Uničito. 

Sedaj je že jasno, da se bo v 
vseh občinah odvažanje 

smeti izdatno podražilo. Kar 
ste tudi ves čas opozarjali. 

Ste bili tudi zaradi tega 
skeptični in nenaklonjeni 

temu projektu? Kolikor vem, 
se tudi niste strinjali, da se 
Hrastnik, ki je po vašem že 

tako in tako ekološko 
obremenjena občina, še 

dodatno obremeni z 
zasavskimi smetmi. Lahko 

pojasnite?

V Slovenski demokratski 
stranki zagovarjamo povezo
vanje občin ne le pri upravljanju 
s smetmi, pač pa tudi na drugih 
področjih, na primer v kulturi, 
športu idr. Kar pa se smeti tiče, 
pa naj le ponovim naše stališče: 
Hrastniška občina je ekološko 
(kamnolom sredi mesta, 
odlagališče elektrofiltrskega 
pepela v Prapretnem, 
onesnaženost vodotokov itd.) 
tako obremenjena, da ne more 
sprejeti še smeti za dodatnih 50 
000 ljudi. Poleg tega se bo 
znatno povečal promet po 
glavni cesti skozi Hrastnik in 
Dol, kar bo občutno povečalo 
onesnaženost zraka. Da o 
ogroženosti dolskih otrok, ki 
jim že sedaj ni omogočena 
varna pot v šolo niti ne 
govorimo.

Poleg tega za upravljanje s 
smetmi ne potrebujemo novega 
podjetja. Posledica ustana
vljanja novega podjetja bodo

dražje komunalne storitve.

Pred leti je bila v Hrastniku 
ustanovljena neka komisija, 
ki naj bi raziskala množične 
povojne poboje v Hrastniku. 

Kaj je bilo s to komisijo in 
koliko je vam znanega o teh 

tragičnih dogodkih?

Delovanje komisije mi ni 
znano. O povojnih izvensodnih 
pobojih pa sem prebrala kar 
nekaj knjig. Tudi ustna 
pričevanja ljudi, ki vedo za 
dogajanje na starem Hrastniku, 
so mi znana. Vendar pa mislim, 
da bi se s tem vprašanjem 
moralo ukvarjati državno 
tožilstvo.

"USMERITEV 
STRANKE NAJ 
BI BILA LEVO 
SREDINSKA"

Stranka, ki ji pripadate je 
pred časom spremenila ime. 

Nič več se ne imenujete 
socialdemokrati ampak 
slovenski demokrati. Vaš 

soprog Stane Bočko, je bil 
kot član sveta stranke eden 

redkih, ki se ni strinjal s 
spremembo imena. Zanima 

me vaše mnenje?

Situacija v Zasavju je 
specifična, prevladujejo 
pretežno delavci, zaposleni v 
industriji. Takšno je tudi naše 
članstvo. Zaradi tega tudi sama 
menim, da bi morala biti 
usmeritev stranke bolj levo 
sredinska. Vendar pa spo
štujem odločitev o spremembi 
imena.

Stranka je bila nedavno kot
polnopravna članica 
sprejeta v svetovno 

združenje demokratskih 
strank (IDU), kjer so med

drugim tudi japonski 
liberalni demokrati, pa 

ameriški republikanci in 
druge sredinske in desno

sredinske stranke. Tudi sami 
štejete SDS potemtakem 
med sredinske ali desno 

sredinske stranke?

Na vprašanje sem deloma 
že odgovorila. Želim si, da bi 
bila usmeritev stranke sre
dinska in tako sprejemljiva za 
večino volivcev. Mednarodne 
povezave pa so stranki in s tem 
tudi Sloveniji v korist, kar bo 
pomembno pri vključevanju v 
Evropo.

Zanima me tudi vaše 
mnenje o slovenskih 

državnih in lokalnih medijih 
ter seveda o novinarjih. Se 

vam zdijo pluralni, 
uravnoteženi. Nedavno ste 

bili na eni izmed sej 
občinskega sveta zelo 

kritični do poročanja s sej 
sodelavca Radia Trbovlje in 

TV Slovenije Marka 
Planinca. Ste še vedno 
kritični do poročanja 

novinarjev?

V demokratičnih državah 
novinarji držijo ogledalo 
aktualni oblasti. Pri nas pa so 
novinarji zelo servilni do 
oblasti in vse kar je slabega 
raje pripišejo opoziciji, ki pa 
lahko le daje predloge, nima 
pa vzvodov, s katerimi bi lahko 
vplivala na dogajanje v družbi. 
Seveda pa so tudi med 
novinarji svetle izjeme, ki se 
trudijo biti objektivni in ki 
vedo, kako deluje parla
mentarna demokracija.

"PREBEREM KAR MI 
PRIDE POD ROKE"

Po kakšnih tiskanih medijih 
posegate oziroma jih 
prebirate in zakaj?

Berem zelo veliko in vse, 
kar mi pride pod roke. Če si 
želiš ustvariti lastno mnenje o 
določeni zadevi, jo je treba 
pogledati iz različnih zornih 
kotov. Najraje prebiram reviji

V gorah (družinski arhiv S.L.B.)

Mag in Ampak, pa tudi časnik 
Finance me mnogokrat 
preseneti z dobrimi članki.

Kakšno je vaše mnenje o 
delovanju Regionalnega 

centra za razvoj. Se tudi vam 
zdi podobno kot nekaterim 
manjšim podjetnikom, s 

katerimi sem se pogovarjal, 
da do denarja, ki ga 

"delijo" le stežka pridejo?

Jaz nisem zagovornik 
"delitve" denarja. Mnogo bolje 
bi bilo, če bi aktualna oblast 
ustvarjala pogoje za čim lažje 
pogoje poslovanja podjetij in 
razbremenila gospodarstvo 
prevelikih davkov, prispevkov, 
raznih članarin, taks itd......

Tudi sami ste manjša 
podjetnica. S čim se 

ukvarjate in kakšne težave 
(če so) imate pri 

poslovanju?

Sem solastnica manjšega 
tekstilnega podjetja. Spopa
damo se z istimi težavami kot 
vsi, ki živijo od lastnega dela 
in ne od razdeljenega 
davkoplačevalskega denarja.

V Zasavju in Hrastniku smo 
bolj kot ne utesnjeni med 
hribe. Tudi zato v zadnjih

letih širino iščete na morju, 
v jadranju?

Mogoče je razlog tudi to, 
vendar imam rada morje že od 
majhnega. Nikoli se ga ne 
naveličam. Poleg tega pa zelo 
uživam tudi v 
pozimi.

hribih, zlasl

/J
Igor Gošte



ZDRAVA PREHRANA

»HRANA NAJ BO ZDRAVILO IN 
ZDRAVILO NAJ BO HRANA«

Zdravje je naše bogastvo, a se njegove vrednosti žal 
zavemo, ko ga izgubimo. Včasih smo tako malomarni do 
sebe, kot bi si bili sovražniki in res nismo pripravljeni ničesar 
spremeniti Nekateri pa! In ti so zadovoljni in boljše počutje 
je nagrada za »trud«, ko spremenimo stare navade.

Danes želim predstaviti še skupino vitaminov B, ki je 
pomembna in nepogrešljiva. Potrebno je vedeti zakaj, kje jih 
dobimo in kako jih nadomestimo.

Večina vitaminov iz skupine B je 
vodotopnih, zato presežek, če se že kdaj 
pojavi, naše telo izloči s sečem, zaloge 
nekaterih pa se zadržijo le nekaj tednov.

BI- Vitamin
Morda najbolj znan; imenujemo ga » 

vitamin za živce«. Je nujno potreben pri 
pretvorbi glukoze v energijo. Pomanjkanje 
povzroča splošno utrujenost, motnje v 
krvnem obtoku (občutek mravljincev), ob 
popolni odsotnosti pa nastopi bolezen beri- 
beri kot motnja delovanja srca in obtočil.

Viri: polno zrnata živila, kvas, meso, 
grah.

Potreba: 0,33 mg na 1000 kkal oz. od 
1,3-1,6 mg dnevno.

Je zelo občutljiv ; že s pretiranim 
umivanjem ga speremo, je pa tudi zelo 
občutljiv na temperaturo in ga žal s 
kuhanjem in pečenjem večina uničimo. 
Poleg tega moramo paziti, da v kombinaciji 
ne uživamo živil, ki vsebujejo snov 
tiaminozo, ki ga uničuje. Le ta se nahaja v 
brstičnem ohrovtu, rdeči pesi, rdečem zelju, 
robidnicah.

Pa smo spet tam, ko v dobri veri 
izberemo ustrezna živila, a se tiamin na poti 
na krožnik izgubi.

Vitamin B2 - riboflavin
Pomemben v ključnih procesih 

spreminjanja hrane v energijo, gradnji rdečih 
krvničk, pomočnikjetrom pri razstrupljanju 
krvi ter razvoju plodu.

Viri: kvas, mleko, sir, ribe, meso, jajca, 
polno zrnata žita.

Potrebe: 1,7 mg
Posebnost je ta , da je odporen na 

temperaturo, a občutljiv na svetlobo.

Vitamin B6 - piridoksin
Deluje kot koencim in tako uravnava 

presnovo beljakovin in aminokislin. Če ga 
primanjkuje, se graditev celic ustavi, ker je

v vlogi» nadzornika«; odzovejo se možgani 
in živčevje; posledice vodijo v krče, 
slabokrvnost, opešan imunski sistem....

Viri: povsod ga je malo v krompirju, 
grahu, korenju, banani, žitnih izdelkih, 
lososu, skušah, sardinah...

Potrebe: 1,9 -2,8 mg
V telesu ga uničuje alkohol, antibiotiki 

ter kontracepcijske tablete.

Vitamin B 12 - kobalamin,
VITAMIN » IZBOLJŠUJE SPOMIN«
Potreben pri nastajanju eritrocitov, 

rdečih krvničk in nujen v presnovnih 
procesih ogljikovih hidratov, maščob in 
beljakovin, predvsem pa za pravilne duševne 
funkcije (spomin).

Pomanjkanje vodi v slabokrvnost, 
pojave izgube spomina, psevdo senilnost in 
demence.

Viri: samo v živilih živalskega izvira; 
jetra, možgani, mleko, ribe.

Značilno je, daje občutljiv na toploto, 
zato ga kuhanje večji del uniči.

Potrebe: 3-6 mikro gramov

Biotin
Je prav tako neobhoden pri presnovi 

ogljikovih hidratov ter vpliva na rast in 
obnovo krvnih in živčnih celic, las, kože;

Viri: kvas, meso, drobovina, mleko
Potrebe: 30-100 mikro gramov

B3 -NIACIN
Je prenašalec vodika; pomanjkanje 

beljakovinske hrane posledično vodi v 
bolezen pelagro (bolezen kože), živčne 
motnje.

Viri: drobovina, kvas, kava
Potreba: 15-18 mg

B5 - PANTOTENSKA KISLINA
Pomembna za kožo in lase; občutljiv na 

toploto;
Viri: drobovina, žita

FoLNA KISLINA
Nepogrešljiva za rast celic, zagotavlja 

normalno rast in razvoj osrednjega živčnega 
sistema, nadledvičnih žlez in nujna pri 
presnovi beljakovin.

Pomanjkanje povzroča veliko težav: 
hipoglikemija, čiri na dvanajstniku, motnje 
v krvnem obtoku, okvaro plodu

Je skrajno občutljiva na toploto in 
svetlobo.

Potrebe: 300 mikro gr ; še posebej jo 
potrebujejo nosečnice, otroci in alkoholiki

Viri: polno zrnata žita, presna hrana.

Roko na srce; ob vseh teh informacijah 
ste verjetno zmedeni in se sprašujete, da tudi 
če zaužijete našteta živila, jih večina toplota 
in svetloba uniči; Kaj zdaj?

Najbolj preprosto je, da jih dodajamo v 
obliki pripravka - dodatka B kompleksa , iz 
naravnih sestavin, na bazi kvasa. Pa še brez 
skrbi smo, ker so posamezni vitamini v 
pravilnem razmerju.

Če strnem ta niz člankov in zaključim, 
je moje sporočilo, da na področju 
prehranjevanja moramo narediti spremembe 
sami in upoštevati dognanja raziskav , 
odkritij ter:

1. Ne mešati hrano, ki ni združljiva 
(živalske beljakovine in ogljikove hidrate)

2. Izključiti z jedilnika vso predelano 
hrano (opustiti bel sladkor, dodatke, 
maščobe, belo moko)

3. Jesti čim več svežega sadja in 
zelenjave (vsaj polovica dnevne količine 
hrane)

4. Piti naravne pijače, predvsem vodo in 
znižati količino kofeina, alkohola

5. Dodajati vitamine in minerale, vendar 
na naravni osnovi

Bližajo se prazniki in polne obložene 
mize; Kaj si bomo položili na krožnik j e naša 
izbira! Verjemite, da je lahko mamljivo in 
okusno, tudi če ni po standardu in 
dosedanjem receptu.

Vsem bralkam in bralcem želim srečno 
novo leto ter vas vabim, da se opogumite in 
odločite za nekaj drobnih sprememb, ki vam 
bodo prinesle boljše počutje in boljše 
zdravje!



PRAZNIKI NA SLOVENSKEM 
OB KONCU LETA - 2

BOŽIČ
Zvečer pred božičem v vsej hiši nikjer 

se nič ni zganilo in vladal je mir; 
le par nogavic je, viseč nad ognjiščem, 

čakalo, da naš dom Božiček obišče.
Cement C. Moore

Božič je med ljudmi najbolj 
priljubljen praznik, čeprav je 
velika noč naj večji in naj starejši 
praznik. To j e dan, ki spominja 
na Kristusovo rojstvo.

Prvi kristjani so začeli 
proslavljati božič nekje v 
drugem stoletju.

Sama beseda božič ima v 
različnih jezikih različen 
pomen. Pri nas in drugih južnih 
Slovanih pomeni »malega 
boga«, v krščanstvu malega 
Jezusa. Rusi pravijo Roždestvo, 
Nemci Weihna-chten, Angleži 
Christmas... V romanskih 
jezikih je znan izraz »natale«. 
Tako je italijansko in 
portugalsko Natale, špansko 
Navidada in francosko Noel.

Pred božičem je advent, čas, 
ko se verniki pripravljajo na 
Kristusov prihod. Štiri adventne 
nedelje pomenijo štiri obdobja 
zgodovine stare
zaveze.Ponazarja jih adventni 
venec, spleten iz smrečja, na 
njem pa so štiri modre ali bele 
sveče in trakovi.

Ko odzvoni avemarijo, 
nastopi sveti večer. To je edini

praznični večer, ki se tako 
imenuje. Božič je sveti dan in 
tudi edini praznik v letu s tem 
imenom.Takoj, ko se zmrači na 
sveti večer, se prične s 
prenašanjem prižganega kadila 
po domu in to je začetek 
praznovanja.

Božič ima tri maše: prva je 
polnočnica ali angelska maša, 
druga je zorna ali pastirska, 
tretja pa je čez dan in se imenuje 
dnevna ali velika maša.

Ker je božič družinski 
praznik, ljudje takrat ostajajo 
doma. Za obiske je namenjen 
praznik sv. Štefana, 26. 
december.

Nedelja po božiču spada k 
božičnim praznikom in je 
posvečena sveti Družini, prav 
tako sv. trije kralji in Jezusov 
krst, Gospodovo darovanje ali 
svečnica, ko se božično 
praznovanje konča.

Na Slovenskem se mesec 
december (moderno rečeno- 
veseli december) imenuje še 
božični mesec, veliki božičnik, 
kolednjak in venahtnik. 
Zunanja znamenja božiča so:

UTRINKI

božična (novoletna ) jelka, 
jaslice, darila, petje in 
voščilnice. Prastari zimski mlaj, 
je v današnjih časih božično 
drevesce. Drevesa so okraševali 
že Druidi in Rimljani.

Zimzeleno drevo predsta
vlja drevo življenja. Slovanski 
narodi imajo v čislih tudi hrast 
(v Srbiji badnjak). Zelo 
priljubljeni so božični venčki 
spleteni iz zimzelenih 
vej .omele, božjega lesa,...

Prve jaslice v Sloveniji so 
postavili jezuiti v Ljubljani leta 
1644 in od tod so se širile dalje.

Decembra prinesejo darila 
trije darovalci: Miklavž, 
Božiček in dedek Mraz. 
Obdarovanje izvira iz rimskih 
saturalij, januarskih kalend. 
Darila naj bi zagotovila, da bo 
naslednje leto srečno, uspešno, 
bogato in dobro.

Sveta noč je pesem s katero 
se začno polnočnice in je 
izredno priljubljena. Znane so 
še: Poslušajte vsi ljudje, Rajske 
strune, Glej zvezdice božje, Na 
sveti večer,...

Prve voščilnice so bile zelo 
preproste. Kasneje so postale 
vse bolj okrašene in 
romantične. Tudi današnje so 
zelo lepe, najlepše pa so tiste, 
ki jih naredite vi sami ali vaši 
otroci.

Na Slovenskem in pri

drugih južnih Slovanih so 
včasih zažigali panj ( čok, štor, 
čuja, božičnik, badnjak). 
Ogromen panj je gorel na 
ognjišču v hiši. Ta šega se je 
obdržala na Goriškem, 
Notranjskem, v Beli krajini. V 
Srbiji se, hrastov panj in veje 
zažigajo pred hišo, po hiši pa 
se natrosi slama, orehi, suho 
sadje, žito...in pojejo obredne 
božične pesmi.

Za božič so še značilni 
božični kruh, božični sprevodi 
in seveda božični (novoletni) 
sejmi.

St. Radunovič

Naj vas Božiček sliši 
in želje uresniči.

Eva Globokar, Blaž 
Vozelj, 4.r PŠČ

Božic, božic, božic nas, 
prišel bo v našo vas. 
Prinesel bo darila, 
vsaka družina se bo 

veselila.
Prinesel otrokom bo 

bonbone,
povrh pa še balone. 

Starši se bodo veselili, 
ko bodo Božičkovo kavo 

pili.
Jakob Guna, Natalija 

Bokal, 4.r PŠČ
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IZTOK ŽIVKO, DIREKTOR TEVE VARNOST ELEKTRONIKA ZAGORJE
»NAJ BO DIREKTOR, DELAVEC ALI NOGOMETAŠ,

ČEZ DOMAČEGA GA NI!
'tyr ar nekaj kilometrine imamo pri intervjujih, ampak kljub temu lahko na prste obeh rok preštejemo tiste sogovornike, 
Jl^Jd so z odgovori tako radodarni, kot je Iztok Živko. »Žive«, kot mu pravijo v prijateljskim krogih, vedno pove tisto, 

kar misli. Naj bo to dobro ali slabo, sprenevedanja pri njemu ni. »Ali si player, ali nisi!« Mogoče malce preveč podobno 
znamenitemu »Biti ali ne biti«? Niti ne. Ne želi posnemati nikogar in zato noče biti zasavski Romeo. Hoče pa postati slovenska 
Gazela. Preberite si zanimiv pogovor o njegovi firmi, načrtih, o družini, nogometu in nenazadnje tudi o aktualnih dogajanjih 
v svetu, Sloveniji, Zasavju Zagorju. Predvsem Zagorju, ker je tu doma, tu ima sedež tudi njegova firma. Skratka, človek s 
pozitivno vizijo, ki bi lahko zagotovo zamenjal Josa Zalokarja v reklami za domačo salamo. Le da bi Iztok Živko predstavljal 
Zagorje in spraševal: »Je domače?« Od vašega odgovora je pri njem veliko odvisno... Preberite...

Koliko časa ste že direktor 
Teve Varnost Elektronike?

Direktorsko mesto v 
sedanjem podjetju sem zasedel 
junija leta 1995, se pravi, da 
teče že osmo leto. Prej sem bil 
dve leti v Kranju v ETP-ju 
direktor marketinga, še prej štiri 
ali pet let direktor v SIZ-u, še 
prej pa sem bil projektant v 
Varnosti, »ta veliki«. To je moja 
kratka zgodovina.

Katere so osnovne dejavnosti 
vaše firme?

Naša firma je na plinih 
številka 1 v Sloveniji, kar 
pomeni, da smo največji 
proizvajalec zaščitnih naprav 
oziroma detektorjev plina, če se 
izrazim strokovno in sicer za 
rudarstvo in zunanjo industrijo. 
Pod zunanjo industrijo štejemo 
Lek, Krko, Farmacijo, ki so naši 
naj večji kupci. V rudarstvu 
oskrbujemo vse rudnike, kateri 
še obratujejo, izdelujemo pa 
tudi detektorje plina za privatne 
hiše, šole in vrtce. To so 
centrale MX 5000, ki so tudi 
najbolj znane. Na drugi liniji, 
katero smo začeli razvijati 
lansko leto, pa razvijamo in 
izdelujemo tudi druge 
komponente. Zaradi tega smo 
začeli sodelovati tudi z Bosch 
Siemensom in tako trenutno 
delamo milijon kosov paličnih 
mešalnikov, prav tako delamo 
na razvoju še enega mešalnika. 
Tako smo prešli iz bolj obrtne 
proizvodnje, katero plin ponuja, 
na serijsko proizvodnjo.

Znano je, da je vaša firma 
ena redkih, ki je na novo 
zaposlovala. Koliko imate 

trenutno zaposlenih?

Trenutno imamo 47 
zaposlenih delavk in delavcev, 
zaposlovanje pa bomo v tem 
trenutku ustavili. Namreč zgodi 
se, da se domenimo za določene 
zadeve, potem pa se ti načrti 
podrejo. Takšen je pač trg. 
Načrtovali smo še zaposliti 10 
ljudi, ampak je partner ugotovil, 
da bi bili potem premočni. 
Premočni zato, ker bi zanj 
naredili 60% njegovih 
proizvodov in je zato določene 
stvari prestavil drugam. 
Mislim, da imamo še dovolj 
kapacitet, da bi lahko kakšno 
naročilo za delo sprejeli do 
spomladi.

Kakšna je prihodnost firme?

Zagotovo je prihodnost 
svetla, kajti v nasprotnem 
primeru mene ne bi bilo tukaj.

Mi smo se pogovarjali s 
Francozi in tako bomo s 
1 .majem, ko gremo Slovenci v 
Evropo, če ne bomo 
komplicirali, naredili prenos 
proizvodnje. Upam, da nam bo 
uspelo v nameri, da bi skupaj s 
Francozi postali tim. »global 
playerji«, kar pomeni, da si 
želimo na področju plinov 
postati evropsko pomembna 
firma. S tem, da bodo Francozi 
izvajali en del proizvodnje, 
drugi del mi, kar pomeni, da 
bomo delali za celo Evropo in 
širše. Tako npr. za Francijo, 
Alžirijo, Tunizijo, torej 
francosko govoreče države, 
potem je tu še Nemčija in ostale 
države. Prvi njihov korak j e bil 
ta, da so med svoje izdelke 
uvrstili našega hišnega 
detektorja plina Canary. Tako 
smo iz Francije s seboj prinesli 
tudi naročilo za 500 kosov tega 
detektorja, s tem, da bodo sami 
na trg lansirali 5 do 10.000 
kosov letno, kar je povsem 
nekaj drugega kot denimo v 
Sloveniji, kjer smo prodali

mogoče 300 kosov tega izdelka 
letno.

Kakšno je razmerje med 
domačim trgom in izvozom?

O tem je malce težje 
govoriti, če vemo, da delamo za 
tujega naročnika, ampak to za 
nas ni izvoz, čeprav so včasih 
tovrstno proizvodnjo priznavali 
kot izvoz le zaradi tega, da so 
določene firme dobile neke 
subvencije. Sicer pa izvozimo 
okrog 30% naših izdelkov v 
države bivše Jugoslavije. Naš 
največji partnerje Bosna, kjer 
imamo tudi svojo firmo in sicer 
približno 15 km pred 
Sarajevom. Bosna zato, ker 
imajo v teh krajih veliko še 
delujočih rudnikov. Problem 
naše proizvodnje je v tem, da 
delamo nadstandard za vse 
države zahodne Evrope in 
Slovenijo, kjer je samo po sebi 
umevno, da uporabljaš zaščitna 
sredstva, da se bojiš plina, da 
javiš, če uhaja plin, v Bosni pa 
je ta industrija na robu 
preživetja in jim naši proizvodi 
predstavljajo nujno zlo. Torej, 
če je res treba, potem kupijo, če 
ne, potem ne. Zaenkrat naše 
proizvode dokaj pogosto 
uporabljajo v rudnikih, kjer se 
res bojijo eksplozije. Je pa 
tako... Jugoslavija oziroma 
sedaj Srbija in Črna gora je 
možen velik partner. Verjetno 
bomo šli drugo leto v nakup 
neke firme v Beogradu.

Dandanes je slišati veliko 
nerganja, veliko
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nezadovoljstva okrog 
življenja v Zasavju. Je težko 
biti biti direktor neke firme v 

Zasavju?

To je povsem odvisno od 
tega, kakšno imaš vizijo in voljo 
do dela. Če imaš vizijo, če veš 
zakaj se gre, če so delavci za 
to, da sledijo tej viziji, da 
imamo skupen končni cilj in da 
se zadeve v firmi odvijajo v 
pozitivni smeri, potem je lepo. 
Če pa je le malo negativnega 
naboja oziroma razmišljanja, 
potem vse skupaj nima smisla. 
Je, »luštno« je biti direktor. 
Sicer je služba naporna, 
predvsem potovanja, hoja po 
svetu, kije ali ni lepa, tako da... 
Sicer je pa tako, da ko ti gre 
dobro, je lepo biti direktor, ko 
pa gre vse narobe, je hudo. Je 
pa dovolj tako lepega kot 
slabega.

Verjetno je manj naporno, če 
imate ob sebi uigrano 

ekipo...

Ja, ekipa je stara, sicer pa 
se nam pridružujejo tudi novi 
člani. Znani so kadrovski 
problemi v Zasavju, o katerih 
ne bi preveč govoril. To je in ni 
pereč problem. Ultra je na 
primer preselila zadevo v 
Ljubljano, mi pa smo ostali 
tukaj. Moram reči, da smo pred 
mesecem dni zaposlili enega 
fanta, kije inženir elektronike. 
Tu smo imeli srečo, ker j e hotel 
ostati v Zasavju in tako smo 
zadovoljni tako mi kot on. Tako 
lahko rečem, da nekaj 
Zasavčanov le ostaja pri nas 
doma. Mislim, da z izgradnjo 
avtoceste ne bo nikakršen 
problem dobiti Ljubljančane v 
službo v Zasavje, čeprav po 
drugi strani mislim, da jim bo 
izpod časti hoditi v službo v 
Zagorje.

Dejali ste, da je to delo 
naporno predvsem zaradi 

potovanj. Vemo, da ste poleg 
direktorske službe tudi 

predsednik Nogometnega 
kluba Zagorje in še občinski

svetnik. Kako domači
gledajo na vse te vaše 

obveznosti?

Kar se občinskega sveta 
tiče, je to družbeno koristno 
delo. Zanima me, kaj se dogaja 
v naši občini in moram reči, da 
te obveznosti ni težko uskladiti, 
saj imamo morebiti po tri seje 
na mesec. Resda pa se 
velikokrat zgodi, da zaradi 
službenih obveznosti nisem 
prisoten, ampak mislim, da 
imam udeležbo vseeno med 60 
in 70%. Ko je bilo izredno 
zasedanje glede Deloze, sem bil 
denimo ravno v Srbiji in Črni 
Gori. Sicer pa je zanimiv 
podatek, da sem v enem letu z 
avtomobilom naredil 60.000 
kilometrov, brez da bi štel 
letalska potovanja na Škotsko, 
Švedsko, Rusijo in drugam. Res 
sem veliko na poti, največkrat 
se vozim sam... »Muzka«, 
možgani na pašo in vozi! Posel 
želim kar najhitreje zaključiti in 
se vrniti. Tako sem bil denimo 
letos v enem dnevu v Beogradu 
in nazaj, vmes sem imel še 
triurni poslovni sestanek. Če bi 
pogledal nazaj, bi recimo pred 
petimi leti rekel, da je to 
nemogoče, da se sploh ne splača

iti v Beograd. Res je, da bi 
lahko bil tam tri dni, ampak tako 
seje delalo včasih v socializmu, 
ko je en sestanek trajal tudi po 
teden dni. Skušamo delati čim 
bolj intenzivno, čim bolj strniti 
zadeve, tudi kolege pošiljam na 
več koncev, tako da ne opravim 
vsega dela sam. Družina pa je

že 15 let navajena tega mojega 
načina dela. Ostajajo mi 
vikendi, torej sobote in nedelje. 
Tudi zato sem eden redkih 
predsednikov Nogometnega 
kluba, ki ne hodi na gostovanja, 
ker si tisti čas raje vzamem 
zase, za družino.

Omenili ste »muzko«. Katera 
pa je tista »muzka«, s katero

se sproščate med temi 
potovanji?

Hm... (dolg premislek, 
op.a.) Če rečem takole... Na 
hrvaški meji poslušam Parni 
Valjak, na jugoslovanski meji 
Ribljo Čorbo, vmes pa 
poslušam Orleke, ha ha...

Povedali ste že, kakšno 
prihodnost ima vaša firma, 
kaj pa nogomet v Zagorju? 
Je tudi tu prihodnost svetla?

Upam vsaj na obstanek v 
drugi ligi. Kot kaže, letos s tem 
ne bo problema, mislim pa, da 
Zagorje kaj več ni sposobno 
narediti. Predvsem ne finančno. 
Gospodarstveniki, ne politiki, 
se med seboj pogovarjamo, da 
bi lahko ustanovili Nogometni 
klub Zasavje. Vemo, da se s

podobno zamislico ukvarjajo 
tudi košarkarji. Ustvariti NK 
Zasavje pa bo, kot kaže, velik 
problem. Denimo, pred nekaj 
dnevi sem srečal dva 
nogometna delavca iz Trbovelj, 
ki me nista niti pozdravila, pa 
nisem nikomur nič naredil. Kar 
so naredili iz svojega »fuzbala«,

so si naredili povsem sami. 
Računam, daje čisto dovolj, da 
se uvrščamo od sredine navzgor 
v drugi ligi, če pa bi se našli 
kakšni sponzorji, ki bi vložili v 
nogomet, potem j e možna tudi 
prva liga. Bistveno je to, da na 
travniku skače 150 otrok in da 
se ne ukvarjajo z drogami in 
podobnimi zadevami. Dobro je 
tudi to, daje prva ekipa skorajda 
domača, saj je v njej okrog 15 
domačih igralcev, upam da se 
bomo lahko dogovorili še z 
Repovžem in Borštnarjem, 
potem pride še kakšen 
mladinec... Mogoče v skrajni 
sili, da bi angažirali dva tuja 
igralca, ampak ta dva bi morala 
biti res vrhunska!

In če se letos pokaže 
priložnost za prvo ligo?

Ja, saj veste, kako je. 
Športno je tekmovati, športno je 
zmagovati in se boriti za višje 
cilje. Če uspe, potem uspe. 
Potem bomo morali pokazati, 
koliko smo sposobni zadeve 
izpeljati, predvsem iz 
finančnega vidika. No, če nam 
uspe ta projekt domačih 
igralcev, potem tudi finance ne 
bi smele biti takšen problem. 
Poglejte denimo Dravograd, ki 
igra dokaj uspešno v prvi ligi z 
domačimi igralci in ne 
prevelikim finančnim vložkom. 
Domači igralec je najbolj 
hvaležen, bori se za klub, ker 
izhaja iz teh krajev.

Več kot dokazalo se je, da je
bila investicija v nove 

tribune upravičena. Slišati je 
bilo tudi, da naj bi se mestni 

štadion opremil z 
reflektorji...

Resje, ta projekt je narisan, 
moram pa reči, da ste me z 
vprašanjem malce presenetili. 
Mi v tem trenutku bolj

za mlajše selekcije. Siporex, 
oziroma Ytong, da me ne bo 
kdo za kaj držal, nam je
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obljubil pomoč, zidarje tudi 
imamo v naših veteranih. V 
sklopu teh garderob naj bi se 
zgradila tudi malce večja 
dmžabna soba, kajti obstoječa 
klubska soba je prelepa, da bi 
se v njej hodilo v kopačkah. 
V prvi vrsti za igralce, da bi 
se po treningih in tekmah 
malce sprostili ali z 
gledanjem televizije ali z 
medsebojnim druženjem. Kar 
se reflektorjev tiče je bil po 
predračunu projekt ocenjen 
na 20 milijonov tolarjev in 
tako ta projekt zaenkrat na 
žalost še ni aktualen.

Pravite, da ste direktor z 
vizijo, z optimistično 

prihodnostjo vsaj kar se 
napovedi tiče, Česa pa si 

najbolj želite v naslednjem 
letu?

A za dedka Mraza ali 
naslednje leto, ha ha? Upam, 
da nam bo uspelo speljati ta 
projekt s Francozi in z Evropo 
in da s tem pridobimo 
precejšen tržni delež in s tem 
povezano, da povečamo 
obseg prometa. Želim, da za 
leto 2004 dobimo naziv Naj 
gazela Slovenije, kajti želimo 
višje kot letos, ko smo bili 
proglašeni za Naj gazelo 
Zasavja. V nogometu si 
želim, da bi ostali v drugi ligi, 
ali napredovali v prvo ligo, 
kar j e tudi moja velika osebna 
želja. Za družino si najbolj 
želim zdravja in da bi otroci 
bili pridni in da ne bi preveč 
sekirali žene. Če nadaljujem 
z željami, želim vsem 
Zasavčankam in Zasavčanom 
veliko zabave v šotoru. Tudi 
zabava je pozitivna stvar in 
želim, da bi pozitivno 
razmišljali, ker s tem mogoče 
obudijo dogajanje okrog sebe, 
da se zgodi nekaj, česar ne 
pričakujejo. Jaz vedno trdim, 
četudi je kriza, da se bo vse 
skupaj obrnilo na bolje, 
čeprav je treba vedeti, da je
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sreča pogojena s tem, da sami 
nekaj naredimo v tej smeri, da 
bi bili srečni.

Kaj pa za Zagorjanke in 
Zagorjane?

Zagorje se odpira in je 
čedalje lepše. Še malo, pa 
bomo na razglednicah 
Slovenije. Treba je tako kot 
do zdaj, pozitivno razmišljati 
in potem bodo stvari 
pozitivne. Če sonce sije nad 
enim krajem, potem ne 
moremo tako nergati nad tem, 
kako hudo je. Župan se trudi 
in ima dobro ekipo okrog 
sebe, tako kot jo imam jaz v 
firmi, torej »županovo 
vojsko«, kot Polona 
(Malovrh, op.a.) rada napiše. 
Ne vidim nobenega težkega

stresa za naslednje leto, 
kvečjemu vidim nekaj velikih 
pozitivnih premikov.

Omenili ste županovo 
vojsko. Slednja je bila 

deležna kar hudega udarca, 
ko je bila več kot očitno 
izigrana s strani enega 

direktorjev v Zagorju? Se 
strinjate, da bo firma pod 
taktirko takšnih ljudi težko 
delovala v domačem kraju?

A, Deloza, kajne? Ja, na 
žalost sem na obeh izrednih 
sejah manjkal. Je pa to 
problem. To je isto kot v 
športu. Domači igralci so 
najboljši igralci. Vemo, da

imamo veliko kvalitetnega 
kadra zunaj Zasavja, kar j e po 
svoje tudi dobro, kajti tako 
lahko vplivajo na zadeve v 
Zasavju in ki lahko, če 
nadaljujem s športno 
varianto, pomagajo domačim 
igralcem, seveda, če ta 
naveza deluje. Ta gospod je 
pač tuji igralec. On se v 
Zagorje vozi v službo, spi pa 
drugje. To je problem. Mi 
spimo v Zagorju in je vse 
skupaj malce dmgače, kot pa 
če bi spali v Mariboru ali kje 
drugje. Sicer pa sem govoril 
z njim in je v redu možakar. 
Tekstil ni moja branža in ne 
bi se rad spuščal v ocene, če 
imajo prave vizije ali ne. 
Dejstvo je, da se ta tekstil v 
Sloveniji srečuje s težavami, 
tako kot čevljarska industrija.

Alpina je šla ven, Peko, Mura 
ima težave... Vse se trese in 
upam, da razmišlja pozitivno 
in da bodo vsaj te delavke, 
ki sedaj imajo službo, slednjo 
obdržali. Tuji igralci so tuji 
igralci, vidimo pa, da se te 
stvari pogosto dogajajo. 
Primer je Ytong, kjer zadeve 
zaenkrat vodijo v pravo smer.

Če nadaljujemo tudi mi v 
nogometnem smislu... 

Očitno nekateri tuji igralci 
niso vrhunski, kajne?

Očitno res ne. Ali pa 
mogoče so, pa mi tega ne 
vemo. Poslovna merila so 
različna. Mi, ki smo tukaj

doma, ali pa recimo Eti... Eti 
jev Zasavju vrhunski domači 
igralec in hvala bogu, da ga 
imamo, ker drugače ne vem, 
kam bi s tisoč in več 
zaposlenimi. Direktorja 
Smrkolja sigurno skrbi, da ne 
bi mogel več iti na Mlinše, če 
bi bilo z Etijem kaj narobe. 
Verjetno bi se moral preseliti, 
ampak on ne razmišlja v tej 
smeri. On razmišlja globalno, 
za narodov blagor in za 
dogajanje v občini... To je 
razlika med direktorji. Eni 
razmišljajo le o svoji plači, o 
svojem dobičku, ne pa o vsem 
ostalem. On lahko naredi 
vrhunski dobiček, ampak na 
račun zaposlenih. Je pa res, da 
se ta agonija z Delozo vleče 
že nekaj let in mogoče ni on 
sam kriv za to, kajti obstaja 
neka dediščina. Po dmgi strani 
pa je že toliko časa na čelu 
podjetja, da bi lahko v tem 
času nekaj naredil. Zamočil je, 
ni kaj. Mi smo imeli v 
preteklih dneh debato z 
županom. Dobil je »top 
secret« pismo, katerega ni 
smel prebrati, ker pomeni 
poslovno skrivnost. Tako še 
vedno ni jasno, zakaj ni prišlo 
do izplačil, čeprav... Kaj pa 
vem... Mislim, daje občinski 
svet z županom na čelu naredil 
vse, da bi delavke dobile tiste 
odpravnine, čeprav j e to konec 
koncev zelo slaba tolažba. 
Denarje, odpravnin pa ni. Ne 
vem, kaj bo s tem. Denimo 
samo na naše podjetje je prišlo 
okrog sto prošenj za 
zaposlitev. Vemo, kaj se 
dogaja, Deloza, Lisca, ta 
tekstilna branža, ne vem. 
Zanimivo, ni kaj. Ne vem, 
bodo morale ženske doma 
ostajati tako kot včasih in da 
bodo možje uživali v službi, 
če jo imajo ali kaj?

Peter Motnikar 
Slike: PRAV
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Trgovina z obutvijo 

Cesta Zmage 3,1410 Zagorje

Vam nudi pestro izbiro obutve za mrzle 
zimske dni:

- otroška obutev in nogavice Ciciban - Next
- Y Cab, Cat, Levis, Stroll

- krznjeni in usnjeni sobni copati
- športna obutev Joma, Keime, Nike, Nes,

Doc
- ženska in moška elegantna obutev

- goratex za male in velike
- torbice Inini

- otroški dežniki z živalskimi motivi

Pridite: čaka vas BOŽIČNO NOVOLETNI 
10% GOTOVINSKI POPUST

Odprto: NON STOP 8.00 - 19.00, SOBOTA 
8.00- 12.00, tel. 03/56-64 157

ŽELIMO VAM VESELE BOŽIČNE 
PRAZNIKE TER SREČNO, ZDRAVO 

NOVO LETO!

VINOTEKA
'KLOPOTEC

Tržnica. Zagorje?
vTel. & fax 03/56 64 195 

<Marija Naprudnik s.p.

V mesecu decembru 
med 9.00 in 12.00
vljudno vabljeni 

na degustacijo vin.

V soboto 20.12. se bo 
predstavila hiša penin 
Istenič, 27.12. pa bo

predstavitev vinogradnikov 
iz Krasa: Štoka, Širca in 

Lisjak!

VSAK NAKUP NAD 23.000TOLARJEV VTRGOViNI 
EVJ CENTER PRINAŠA MOŽNOST DOBITKA 

V VELIKEM NAGRADNEM ŽREBANJU.
;

NOVOLETNO HA6RAONO ŽREBANJE

1. NAGRADA- DARILNI 8QN V VREDNOST1100.000,00 SIT
2. PRALNI STROJ INDESIT -
3. PEČICA BEKO 
A VIDEOREKORDER JVC 
5. KOTNI BRUSILNIK STAV ER

IM ŠE VEČ KOT 180 NAGRAD V SKUPNI VREDNOSTI 
PRIBLIŽNO 700,000.00 ST,

Trgovina EVJ Center v obrtni coni Kisovec, 
vas vabi k sodelovanju v veliki nagradni Igri 

od 3,11,2603 do 31.12.2003.

Naj se lepe stvari nikoli ne 
končajo!

Srečno 2004!
Ko se veseli december končpje,

Vas gostišče KUM Zagorje 
januarja 2004 obdariye!

c......  ...M... ............ .....................

Darilni kupon

10% gotovinski popust za kosila, 
večerje in jedi po naročilu 
za Vas, Vašo družino, Vaše 

prijatelje!
I 77“ ' v '.j "' :■ j

Vejja od 1.1. do 31.1.2004
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PODELILI PRIZNANJA NA TEMO 
CESTNEGA PROMETA

O vet za preventivo in 
kJvzgojo v cestnem 

prometu je v zagorskem 
Delavskem domu 11. decembra 
organiziral zaključno prireditev 
v okvim nagradnega natečaja za 
najboljša likovna dela in spis na 
temo cestnega prometa, kije bil 
organiziran v mesecu septembru 
2003 na nivoju celotne občine.

neodvisna komisija v sestavi 
Nikolaj Beer (risbe) in Nande 
Razboršek (spisi). Vseh 
nagrajencev v nagradnem 
natečaju je 20, nagrajenci v 
nagradnem natečaju pa so: 
likovna dela: Jure Smrkolj, OŠ 
Ivan Kavčič, Peter Ostrožnik, 
OŠ Tone Okrogar, Gregor 
Mulev, OŠ Ivan Kavčič, Aljaž

Otroci so se predstavili s poučno igrico...

Nagrade je nagrajencem 
delil...

...predsednik sveta 
Anton Koban

Nagradni natečaj je zajel vse 
četrtošolce v občini, natečaja pa 
so se udeležili tudi učenci 
osnovne šole dr. Slavko Grum. 
Namen natečaja je bil osvežiti 
in obnoviti otrokovo znanje o 
pravilih ravnanja v cestnem 
prometu ter s pomočjo risbic in 
pisanjem spisov spodbuditi 
njihovo razmišljanje ter 
domišljijo.

Nagrajence je izbrala

Čop, OŠ Ivan Skvarča, Kristina 
Drnovšek, OŠ Tone Okrogar.

Za spise so nagrade prejeli: 
Selma Hodži, OŠ Tone Okrogar, 
Kristina Drnovšek, OŠ Tone 
Okrogar, Blaž Vozelj, OŠ Ivan 
Skvara, Primož Sevšek, OŠ 
Tone Okrogar, Tina Žerdoner, 
OŠ Tone Okrogar. Nagrajenci 
šole dr. Slavka Gruma 
(tekmovali so samo v likovnih 
delih): Nusret Gazibara, Anel
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... in simpatično modno revijo

Kešetovič,AzraZukič,Oženita Program so popestrili s 
Muminovič, Roman Zakrajšek, poučno igrico in modno revijo. 
Simona Badač, Dominik
Novak, Marjanca Knez, David Peter Motnikar, slike
Bregar in Ifeta Jukan. MM

NA VIDRGI JE BILO 
VESELO

V petek, 5.decembra je bilo v Gostišču Vidrga spet veselo. 
Zakaj? Potekalo je namreč 3.srečanje krajanov Vidrge, Loga pri 
Mlinšah in Kostrevnice. Srečanja so se udeležili predvsem tisti 
krajani, kijih poleg kraja, v katerem živijo, druži tudi - vodovod.

Na srečanju so poleg hrane in pijače poskrbeli tudi za srečelov, 
vse prisotne pa je zabaval ansambel Naj lepši cvet.

Besedilo in slika: 
Peter Motnikar

IMEIMI
SLOVENIJA TEL I N T E R 

MARKETING

www.rumenestrani.com



TEMELJ VSAKE ODLIČNE GRADNJE

POVABLJENI
Cementarna Trbovlje je pred dobrim letom sprejela izziv velike in 
eminentne družine Lafarge. Ponudila se nam je priložnost za 
pozitivne spremembe.

PRIDRUŽENI.
Lafarge je vodilni proizvajalec gradbenih materialov na svetu, ki z 
oddelkom Cement zanesljivo zaseda prvo mesto v svoji kategoriji. 
S pridružitvijo Lafargu je Cementarna Trbovlje postala del 
poslovnega pristopa, ki temelji na uspešnosti zaposlenih, kakovosti 
proizvodov in storitev, na multilokalni organiziranosti in izgradnji 
kakovostnega širšega družbenega okolja.

PRIPRAVLJENI.
Dosegli smo standarde kakovosti in dokazali, da smo pripravljeni na 
izzive, ki nam jih ponuja slovensko in širše tržišče. Imamo potrebno 
znanje in energijo za nove uspehe. Pred nami je izjemno pozitivna 
prihodnost, ki jo bomo soustvarjali pod imenom Lafarge Cement.

Iskrene 
čestitke 

ob dnevu 
samostojnosti!

/LAFARGE
CEMENT

Cementarna Trbovlje



VALDHUBER IZ SVEČINE V VINOTEKI
KLOPOTEC

r M agorje 29. 11. 2003. 
^JValdhuber Bogomir 

in njegova vina prihajajo iz 
Svečine pri Mariboru. Kraj 
leži tik ob avstrijski meji. Po 
priimku nosi njihovo vino 
blagovno znamko. Kot je 
dejal Bogomir, se z 
vinogradništvom ukvarja 
cela družina.

Z e ustaljeno vprašanje za 
vse vinogradnike, ki letos 
predstavljajo v Vinoteki 

Klopotec svoje dosežke je, 
vpliv suše na letošnjo 
vinogradniško letino?

»Na ekstremno strmih, 
plitkih lapomatih površinah, 
tam, kjer je zemlja že sama po 
sebi bolj suha, se je suša 
odrazila v količini pridelka. 
Kjer je zemlja bolj globoka, 
suša ni bistveno prizadejala 
pridelka. Za trto je znano, da 
je rastlina, ki ima zelo 
globoko pod zemljo razvejane 
korenine. V povprečku je 
količina pridelka, zaradi suše, 
20% nižja od predvidene. Je 
pa grozdje izredno hitro 
dozorelo. Trgatev smo 
opravili tri tedne, do mesec 
dni prej, kot je to v navadi. S 
trgatvijo smo pri nas pričeli v 
začetku septembra in jo 
končali v prvih dneh oktobra.

Glede kvalitete naj povem, 
da pričakujemo visoko 
kakovost letošnjega letnika, 
kar je opaziti že pri mladem 
vinu. Pri naši hiši imamo 
predvsem suha vina. Vročina, 
v kateri j e dozorevalo grozdje, 
je ugodno vplivala na 
kakovost, saj so kisline padale 
in ne bomo imeli problemov 
s previsoko vsebnostjo kislin, 
kar je pri suhem vinu 
izrednega pomena. Gornje 
stopnje so bile izredne. Tudi 
stopnja alkohola bo visoka. 
Okrog 12,00% - 12,50%.

Moramo biti pozorni na 
dogajanja v kleti, da bomo 
pripeljali kvaliteto,
pridobljeno z grozdjem, do 
uspešnega zaključka.«

Letnik 2002je bil po 
kvaliteti dober, kaj pa letnik 
2003? Po vsem kar se letos 
sliši, bo to eden najboljših 

letnikov.

»Vinogradniki, ki spremlj
ajo dogajanje v vinogradu 
skozi celo leto in se sproti 
prilagajajo dogodkom, tu 
mislim predvsem na 
obremenitev trte, nimajo težav 
pri različnih letnikih. Že v 
spomladanskih mesecih, ko 
obrezujemo trto, moramo trsje 
primemo obremeniti. Pri tem 
je potrebno vedno 
predvidevati malo slabše 
vremenske pogoje. Tako 
vedno dobimo dobro vino. Pri 
letniku 2001, kot pri 2002, je 
bilo z vremenom malo več 
težav. Preveč je bilo dežja. 
Vendar, kot sami ugotavljate, 
so nam vina, kljub 
vremenskim težavam, v 
omenjenih letih dobro 
uspela.«

Kako ste vinogradniki 
pripravljeni na nove pogoje 

poslovanja, ki jih bo 
zahtevala vključitev 

Slovenije v EU? Zanima me

še, kako se zadnje čase pri 
nakupih odločajo slovenski 
kupci? Je še vedno bolj v 

ospredju količina ali se bolj 
upošteva kvaliteta?

»Najprej bi odgovoril na 
drugo vprašanje. Višina 
dohodkov je tista, ki vpliva na 
nakupe. Pri nas so plače malo 
prenizke. Ljudje poznajo 
kvaliteto, čutiti pa je nizko 
kupno moč. Premajhen je

obseg srednjega razreda s 
solidnimi plačami. To 
posameznika sili, da se odloča 
za malo manjšo kvaliteto pri 
nakupih. Dejal bi, da ljudi 
vedo kaj je dobro vendar so 
finančna sredstva tista, ki jim 
preprečujejo, da bi se odločali 
za nakup višjega cenovnega 
razreda.

Glede Evrope menim, da 
z vstopom pridobimo veliki 
trg, vendar tudi ogromno 
konkurenco. Konkurenca je 
dobrodošla za razvoj. Res pa 
je, daje konkurenca v Evropi, 
če primerjamo podobno 
kvaliteto, kar nekaj dražja od 
nas. Mislim, da smo s 
kvaliteto in cenami dosti 
konkurenčni drugim
proizvajalcem vin. Vidim 
veliko priložnost na tujih 
trgih. Upam, da bomo 
povečali promocijo turizma 
Slovenije s poudarkom na 
deželo vin. Pogoje zagotovo

imamo. Vina se morajo 
prodajati doma in tujim 
turistom.«

Morda bi bilo dobro 
slovenske vinske ceste 

povezati z vinskimi cestami 
vseh evropskih dežel, 

pridelovalk, vin v nekakšno 
evropsko transverzalo? Se 

vam zdi to smiselno?

»Zagotovo. Pri tem 
moramo upoštevati, da v 
Evropi na tak način že obstaja 
sodelovanje. Veste, nihče ne 
želi imeti nekoga zraven, da bi 
ga »vlekel«. To pomeni, da 
moramo najprej Evropi nekaj 
pokazati, dati nove ideje. 
Nekaj, kar bo pritegnilo 
pozornost držav, s katerimi je 
možno takšno sodelovanje. 
Samo razmišljanje na to temo 
ima svoj smisel, če si 
enakopraven partner, Vse 
drugo te spravi v podrejen 
položaj.«

Vinoteka Klopotec je 
ravno na dan, 29. novembra 
2003, ko je v vinoteki svoja 
vina na ogled in preizkus 
postavil Valdhuber Boggomil, 
praznovala svojo sedmo 
obletnico poslovanja. Za 
zakonca Naprudnik je minilo 
sedem uspešnih let 
uveljavljanja. Vinoteka 
Klopotec je v tem času postala 
znana daleč naokoli To je 
edina vinoteka v Zasavju. 
Najbližja konkurenca je v 
Ljubljani in v Celju. Urošu in 
Mariji gre zahvala in pohvala 
za vsakoletno predstavitev 
slovenskih vinogradnikov in 
njihovih vin.

Njuno delo je opazno tudi 
v preostalih mesecih leta. Že 
celih sedem let. Ob sedmi 
obletnici jima čestitamo in 
želimo še veliko poslovnih 
uspehov.

Besedilo: M.A.Š., slika: MM
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CURINOVA VINA 
TRADICIONALNO 

ODLIČNA

dolžnost je, da bodo po vstopu Koliko boste v letošnjem letu 
v unijo še bolj.« pridelali ledenega vina?

r M agorje, 06. 12. 2003.
^JČurinova vina ni 

potrebno posebej predsta
vljati. Blagovna znamka je 
znana . Tokrat je vlogo 
predstavitelja v Vinoteki 
klopotec opravil Slavko 
Prapotnik, Čurinov zet, ki ima, 
kot je dejal polnopravnost pri 
Čurinu že celih 32 let.

Kako ste, glede na vremenske 
vplive, zadovoljni z letošnjo 

bero grozdja?

»Že spomladi smo naredili 
veliko, ko smo obrezovali trto. 
Suša ni povzročila škode. S 
kvaliteto grozdja in vinom smo 
zelo zadovoljni. Količina je bila 
za 1/3 manjša od pričakovane, 
vendar, za nas to ni pomembna 
stvar, poudarek je na kvaliteti.«

Kakšne so novosti ? Kaj 
novega pripravljate

ljubiteljem vaših vin?

»Nova zadeva je zagotovo 
serija prestige, to je dozoreno in

negovano vino v novih 
hrastovih sodih, domače, 
slovenske izdelave. To vino rabi 
posebno nego, pozornost pri 
zorenju in počivanje preden ga 
namenimo trgu. Pri samem 
letniku 2003 je posebnost, 
polsuhi Sauvignon in nova, 
težko pričakovana vrsta 
rumenega muškata - izbor, ki bo 
polnjen v polliterske steklenice. 
V prodajo ga bomo ponudili v 
začetku naslednjega leta.«

Kakšna so vaša pričakovanja 
ob vstopu Slovenije v EU?

»Kot kaže zanimanje 
evropskih vinskih trgovcev za 
naša vina, bodo kvalitetne kleti, 
ozirama njihova vina, dobila 
dodatno tržišče. Mislim, da s 
prodajo kvalitetnih vin v Evropi, 
ne bo težav. Vendar, paziti 
moramo, da se Slovenci ne 
bomo razprodali pod ceno. Tujci 
pričakujejo, da bodo Slovenijo 
za majhen denar pokupili. Mi se 
moramo zavedati, da so naša 
vina v svetu cenjena. Naša

Kako ocenjujete vaše 
poslovanje s tujino sedaj, 

pred vstopom v EU?

»Veliko izvažamo. Naši 
naj večji zunanji partnerji so na 
Hrvaškem. Izvažamo še na 
Japonsko in v Francijo. Pred 
kratkim smo dobili naročilo iz 
Grčije. Zanimivo je, da Italijane 
zanimajo ledena vina, kar nas 
spravlja v zadrego, saj zahtevajo 
pri naročilu nekaj tisoč 
steklenic. Ledenega vina 
pridelamo bistveno manj, kot bi 
ga radi imeli Italijani. Stvari z 
izvozom se sproti dogajajo in 
ker širimo izvoz, menim, da je 
tujina z nami zadovoljna.«

»Letos čaka grozdje na 2 
tisoč trsih, ki čaka na trgatev za 
ledeno vino. Glede na vreme, se 
bojim, da ne bodo izpolnjeni 
pogoji za ledeno vino. Namesto 
ledenega vina bo suhi jagodni 
izbor. Ljudje se čudijo, da je 
cena ledenega vina visoka. 
Treba j e vedeti, da za 200 litrov 
ledenega vina potrebujemo 4 
tisoč litrov mošta. Proizvodnja 
ledenega vina je izjemno 
tvegana, če ni pravih 
temperatur, se ne da nič storiti. 
Včasih so krivci za neuspeh 
ptice, ki so sposobne pokljuvati 
cel pridelek, namenjen pridelavi 
ledenega vina.«

Besedilo: M.A.Š., foto: PRAV

OB 250-LETNICI ŽUPNIJE PRIMSKOVO IZDALI ZBORNIK
» ROD SE ZA RODOM VRSTI «

\z
r~7 upnij a Primskovo na Dolenj skem praznuj e v letošnj em letu 
/-~i250-letnico obstoja. Poleg vrsto prireditev (med njimi naj 

omenimo samo dve, kijih na Primskovem pripravijo vsako leto; 
Prešernova proslava, Humarjeva nedelja itd.), ki so se vrstile preko 
celega leta, je ob tem visokem jubileju, za kar je »glavni krivec« 
sedanji župnik Pavel Špom, izdala zbornik župnije Primskovo na 
Dolenjskem z naslovom »Rod se za rodom vrsti«, pregled 
zgodovine zadnjih 250 let.

»Pisanje zbornika z bogato zgodovino kraja, vse od tuških 
napadov na utrdbo s tremi cerkvami na Primskovški gori (590 m), 
o čemer še danes pričajo ostanki obzidja iz tistih časov in strelne 
line po zvoniku, pa vse do današnjih dni ni enoletno delo enega 
človeka, da preko 500 strani debela knjiga z bogatim slikovnim 
gradivom zagleda luč sveta. Same. priprave in pridobivanje 
sodelavcev je bilo najzahtevnejše opravilo«, pripoveduje župnik 
Špom.

Najprej je župniku na pomoč priskočil Matej Suhač,inž. 
strojništva, kije dve leti proučeval zgodovino župnije na osnovi 
knjig in pomembnih listin, ki so ohranjene po zaslugi župnika, ki

je dal vse pomembno zgodovinsko gradivo med drugo svetovno 
vojno (leta 1943) zazidati v stranski oltar, sestavil zgodovinski del 
na svojevrsten in izredno zanimiv način.

Za njim seje začel krog sodelavcev širiti, zbral jih je 24, kar je 
bilo župniku Špomu v posebno zadovoljstvo. Marinka Vidgaj, 
razredna učiteljica j e predstavila kraj Primskovo. Dalje so v knjigi 
predstavljene vse cerkve in kapelice primskovške župnije. Stanka 
Sirk je predstavila govor Primskovega. Ida Dolšak, vodja Folklorne 
skupine Javorje govori o rojstvu, smrti, pogrebih in oblačilih 
Primskovega, Petra Kovačič je raziskovala krajevna in ledinska 
imena in še bi lahko naštevali, a vsega pač ne smemo izdati, da bo 
knjiga bolj zanimiva za branje. O duhovnikih, ki so službovali v 
zadnjih 250 letih na Primskovem pa opisuje sedanji župnik Pavel 
Špom. Med njimi je na prvo mesto postavil čudodelnika, duhovnika, 
zdravilca in kulturnika Jurija Humerja (1819- 1890).

Zbornik je bil predstavljen v župnijski cerkvi na Primskovem 
in gaje moč dobiti, kot j e že v uvodu zapisano, pri »glavnem krivcu« 
(župniku Pavlu Špomu) za simbolično ceno 5.500,00 tolarjev. 
(Zapisal D.L).



i----------------------------------------------------------

DRUGA DIMENZIJA
r I ^okrat to ni povest o kakšni mejni vedi, pač pa o vokalno instrumentalnem 
A sestavu, katerega osnovna zasedba so Andrej, Ante in Aleš, Trboveljčani, 

ki ob pomoči Gregorja in Mateja iz Ljubljane, igrajo in prepevajo rock, jazz, swing, 
funky, dixylend, bard rock, pop...na svojstven, njim lasten način.

Niso od včeraj. Igrali so že kot skupina 
Left behind in so trboveljski in širši 
glasbeni publiki morda bolj poznani pod 
tem imenom. Takrat so se že začeli 
pripravljati na izid prve plošče. Z njimi je 
bil še Matjaž Klančar iz Ljubljane, ki mu 
je tragična nesreča pretrgala življenjsko 
nit. Takrat so se za nekaj časa ustavile tudi 
priprave za snemanje. Kasneje so fantje 
spremenili ime in se odločili za svojstveno 
glasbeno pot z imenom DRUGA 
DIMENZIJA. Običajno pot, ki vodi do 
lastne plošče, so obrnili na glavo in se 
odločili, da najprej posnamejo CD, potem 
pa gredo »v beli svet«, na koncerte, med 
publiko. In zdaj, ko je gradivo posneto, 
delo končano in prvi cilj dosežen, so 
spregovorili o sebi in svojih »komadih«.

»Na plošči je zelo, zelo raznolika 
glasba,« je najprej poudaril Andrej »prav 
zato smo si nadeli ime Druga dimenzija, 
ne »druga« kot števnik, ampak kot 
pridevnik. Tekste in glasbo piševa z 
Antejem, slučajno pa so na tej plošči samo 
moja besedila, polovico v angleščini in 
polovico v slovenščini. Pravzaprav je 
skupina Druga dimenzija pričela obstajati 
šele s to prvo ploščo. Pot nas vodi v 
Ljubljano. Tam je lažje najti prave 
glasbenike, ki jih skupina potrebuje za 
svoje nadaljnje delo. Naša posebnost je 
namreč štiriglasno petje, zato je nujno, da 
poleg glasbenega znanja in navdušenja, 
člani »posedujejo« tudi pravi glas. S tem 
nadaljujemo tradicijo iz pevskih zborov, 
kjer smo bili prej člani. To je tudi rdeča 
nit naših »komadov«, oziroma naša 
posebnost. Nivo glasbe na tej plošči je 
dovolj kvaliteten in v Trbovljah je kar 
težko najti dobre glasbenike, vsaj iz naše 
generacije, med dvajset in petindvajset-imi 
leti. Pogrešamo ljudi za klasično pop 
zasedbo. Tako smo vzporedno s snemanji 
iskali glasbenike za sodelovanje pri tem 
projektu. Zelo nam j e pomagal tudi tonski 
mojster Tone. Koncertov Druga dimenzija 
še ni imela. Načrtujemo jih po izidu 
plošče. Po novoletnih počitnicah startamo 
v Trbovljah, Zasavju... V času, ko se 
druživa z Antejem, sva napisala preko sto

komadov. Vsa besedila so bila v 
angleščini, vendar smo jih za prvo ploščo 
od dvanajstih šest prevedli v slovenščino 
in razvrstili tako, da sledijo izmenično. »

Na vprašanje, kaj nastane prej, glasba 
ali besedilo, sta Andrej in Ante 
pojasnila:«Najprej nastane glasba. Še 
vedno imava občutek, da je glasba 
pomembnejša in daje besedilo pač izraz 
rock&rolla. Ideja nastane v glavi, prelije 
se v zvoke kitare in ob večkratnem 
preigravanju »pride« besedilo. To je kar 
precej dolg proces. Za pesem, ki je kot 
zadnja posneta na plošči, Pool inside the 
rain so se besede, oziroma stavki rojevali 
po dnevih in to je kar nekaj časa trajalo. 
Nato smo dodali še spremljevalne vokale 
in še kasneje, tik pred snemanjem je 
Gregor »od godbe« naredil še aranžmaje 
za godala, pihala, tolkala. Nastal je precej 
zahteven komad, pri katerem je 
sodelovalo kar nekaj članov trboveljske 
Delavske godbe. Za razliko od pesmi Jaz 
pa ti, kije nastala kar mimogrede na neki 
zabavi. Našo prvo ploščo smo kot »lokal 
patrioti« začeli snemati v Zasavju, vendar 
smo se, razočarani nad načinom dela in z 
malce olajšanimi žepi, nato obrnili na 
drugo založbo oziroma snemalni studio, 
s katerim pa smo bili izredno zadovoljni.

Ob poslušanju njihovih komadov je 
»slišno«, da so besedila v pogovornem 
jeziku in Andrej je to komentiral takole: 
«Da, mnogo lažje je prepevati v 
običajnem pogovornem jeziku, morda bi 
rekli kar v slangu. Bolj domače je, bliže 
vsem nam in dosti bolj tekoče se zapoje. 
Seveda se »uradno« znamo izražati v lepi 
slovenščini, ampak pojemo pa raje v nam 
bližjem stilu.«

Pri projektih, kot je snemanje plošče, 
so običajno obremenilna zadeva za mlade 
entuziaste sredstva, ne samo delo. Brez 
pomoči širše skupnosti gre težko.

»Ja, na pomoč so nam priskočili ljudje 
s posluhom, kot so Iks d.o.o. Trbovlje, 
Zlatarstvo Mešiček, Trbovlje, Integral 
Zagorje in nazadnje je k projektu v 
precejšnji meri pristopila Občina Trbovlje 
z odkupom CD, zato je na hrbtni strani
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ovitka tudi trboveljski grb, kar bo gotovo 
pripomoglo tudi k promociji kraja. Zelo 
sem vesel, da se na Radio Trbovlje že nekaj 
časa vrtijo demo posnetki, tako da so 
poslušalci že spoznali naše komade in tudi 
druge lokalne radijske postaje v Sloveniji 
nas že imajo v glasbenih arhivih. Le na 
nacionalni radio je muka priti....Naš načrt 
je, da spomladi posnamemo tudi video 
spot.« Naslovnica na CD-ju tudi ni čisto 
običajna fotografija.

»Seveda je tudi to nekaj posebnega, 
hoteli smo ostati v »drugi dimenziji«. To 
je naša karikatura, ki jo je naredil Bojan 
Sumrak iz Radeč na našo idejo. Na njej je 
trgovina Druga dimenzija, ljudje okrog nas 
vsi nekam »šibajo«, mi in sedeči in 
dremajoči »vratar« pa lepo »na izi« gremo 
svoj o pot... sanj amo... «Pust me, sanj am!«. 
To je tudi naslov našega CD. Pesem z 
naslovom Iskalec sanj je posvečena 
Matjažu in zvok harmonike izpod njegovih 
prstov bo s to ploščo vedno z nami. S tem 
je izpolnjena tudi ena izmed njegovih želja, 
to je izid plošče z našo muziko.«

Fantje so do sebe in svoje muzike kar 
precej zahtevni in so se projekta lotili z vso 
resnostjo, to pa pričakujejo tudi od 
»nasprotne« strani, od vseh, s katerimi 
poslovno sodelujejo, ker se gredo stvar 
»zares«, glasbeno in poslovno. Tudi svojo 
prvo ploščo že tržijo, vse ljubitelje njihove 
glasbe in tiste, ki bodo to še postali, pa 
obveščajo, da bo CD mogoče dobiti na vseh 
to vrstnih prodajnih mestih.

MaH
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50 LET PEVSKEGA 
ZBORA SVOBODA 

TRBOVLJE
Mešani pevski zbor Svoboda Trbovlje, 

ki seje do pred kratkim imenoval Svoboda 
II, jev petek, 28.novembra praznoval svoj 
50.rojstni dan. V počastitev tega svojega 
visokega jubileja so pripravili slavnostni 
koncert v domu Svoboda v zgornjih 
Trbovljah. Ob prepolni dvorani, tako 
zasedena že dolgo ni bila, seje koncert začel 
ob 19.uri. Za to priložnost so za uvod 
izvedli začetek s fanfarami, sicer posnetimi, 
nato pa je zapel dve pesmi otroški zborček 
iz Osnovne šole Ivana Cankarja z imenom 
Škrjanček, ki ga vodi Barbara Zupančič, 
nato pa je svoj koncert pričel Mešani pevski 
zbor Svoboda ob spremljavi Katarine 
Škrinjar in prof. Barbare Bola na klavirju. 
Slednja je tudi vodila pevski zbor, kije ob 
koncu požel velik aplavz in tudi nekaj 
vzpodbudnih besed župana Bogdana 
Baroviča. Zbor so pozdravili tudi drugi 
predstavniki pevskih zborov, Delavske 
godbe in Glasbene šole, pevke in pevci pa 
so prejeli Gallusove značke, posebnega 
priznanja pa je bila deležna zborovodkinja 
prof.Barbara Bola.

T.L.
OD KOROTANA DO 

JADRANA
Dne 29.novembra je potekala na 

Prevaljah na Koroškem 18.revija 
pobratenih moških pevskih zborov pod 
geslom od Korotana do Jadrana. 
Organizator letošnje revije je bil MoPZ

Vres-Prevalje, potekala pa je v družbenem 
domu, kot ga imenujejo. Revijo so podprli 
poleg domače občine Prevalje še Javni 
sklad RS za kulturne dejavnosti ter gostilna 
Brančumik. Na letošnji reviji so tako kot 
vsa leta od podpisa listine sodelovali MoPZ 
Tabor iz Opčin pri Trstu, MoPZ Foltej 
Hartman iz Pliberka, MoPZ Franc Zgonik 
iz Branika, MoPZ Zarja iz Trbovelj ter 
MoPZ Vres iz Prevalj.

Listina o pobratenju je bila podpisana 
leta 1979 in s podpisom so se vsi obvezali, 
da bodo v prijateljstvu vztrajali za sožitje 
in slovensko pesem. (T.L.)

KONCERT TREH 
MOŠKIH ZBOROV

V soboto 6.decembra (na Miklavževo) 
so v kulturnem domu v Šentrupertu 
pripravili koncert treh moških pevskih 
zborov. Organiziral ga je Pevski zbor 
vinogradnikov Šentrupert in Javni sklad RS 
za kulturne dejavnosti - Območna izpostava 
Trebnje. Na koncertu so nastopili Zbor 
vinogradnikov, MoPZ KD Alojza Štrafela 
iz Markovcev in MoPZ Zarja iz Trbovelj 
pod vodstvom zborovodje Riharda Majcna.

T.L.
VEČER ZA PRIJATELJE

Vsakoletni Večer za prijatelje so imeli 
hrastniški pevci Svobode I. v torek,
9.decembra zvečer v delavskem domu. 
Pripravili so prijeten večer božično- 
novoletnih pesmi, ki so jih pod taktirko 
Vanje Tomca spremljali Štefan Kajič-kitara, 
Alojz Stradar-harmonika in Vanjo Tomc- 
saksofon. Navdušili so tudi gostje-pevci:

Gojko Kenda, Jože Buden, Breda Kurzwei, 
Agnes Kumljanc in Erika Fele Razdevšek. 
Z zborom sta zapeli tudi naj mlajši pevki- 
Nataša ikn Tjaša Tomc, ki sta še posebej 
navdušili številne obiskovalce. Sceno je 
domiselno pripravil Boris Volaj, scenarij pa 
je napisala Martina Vajdič, ki je program 
tudi povezovala. (Fanči Moljk)

PREDSTAVITEV INDIJSKE 
KLASIČNE GLASBE

V knjižnici Antona Sovreta je v sredo 
3.decembra 2003 gostoval Martin Lumbar, 
ki je obiskovalcem pričaral duh orienta s 
predstavitvijo indijske klasične glasbe. 
Martin Lumbar je več kot deset let živel v 
Indiji in svoje glasbeno znanje izpopolnjeval

pri učitelju Raviju Shankarju, pri katerem 
se je učil tudi George Harrison iz The 
Beatlesov. Pravzaprav je njegov nastop 
izzvenel kot učna ura, saj je petje v sanskrtu 
in igranje na sitar in tablo tudi komentiral. 
Ves čas je sedel v lotos položaju, tako da so 
številni obiskovalci še bolj doživeli 
značilnosti indijske glasbene zakladnice. 
(Fanči Moljk)

PREMIERA KRATKEGA FILMA 
BELKA, MATJAŽA LUZARJA

FVa tudi naše okolje 
LJ lahko daje »navdih 

za umetnostno ustvaijanje«, je 
tokrat dokazal s svojim 
kratkim, črno belim, 11 
minutnim filmom Belka, 
Matjaž Luzar iz Zagorja. 
Premiera je bila 29. novembra 
v dvorani Mladinskega centra 
Trbovlje. Dvorana je bila 
premajhna, da bi si film mogli 
ogledati vsi gledalci naenkrat. 
Predvajali so ga dvakrat, saj 
so tako zadostili »vedo
željnosti« vseh generacij, ki so

si ga prišle ogledati skupaj z 
večino ustvarjalcev.

Film ima morda za 
današnji čas malo ne
vsakdanjo temo, saj govori o 
dečku Ivu, ki pelje domačo 
kravo, skupaj z očetom, na 
osemenitev. Pot ju vodi na 
drugo stran mesta, zato imajo 
Ivovi sošolci možnost 
pokazati vse svoje zani
čevanje, Iva pa je zato sram.

V filmu igrajo priznani in

uspešni igralec Borisa 
Cavazza (Komarja), Dominik 
Žnidaršič glavno vlogo Iva, 
Andrej Dolšina Ivovega očeta 
in Marinka Bučar Komarjevo 
ženo. Film so domači 
ustvarjalci snemali leta 2002 
v Zagorju. Kamermana sta 
bila Matjaž Kirn in Matej 
Ocepek, maskerka Mojca 
Klinc, producentka in vodja 
snemanja Tadeja Bučar in 
producent Digital studio video 
produkcija Slak.

Režiser in scenarist 
Matevž Luzar je v tem 
šolskem letu postal študent

filmske in televizijske režije 
na Akademiji za gledališče, 
radio, film in televizijo. Lani 
je bil Grossmannov nagra
jenec za najboljši študentski 
scenarij leta. Vse to kaže na 
talentiranega in ambicioznega 
zasavčana, ki bo ponesel ime 
naših krajev v svet.

Film se seli v slovenske 
kino dvorane, tako ga bo moč 
videti v art - kinu Metropol v 
Celju, v Ljubljani, v januarju 
v Zagorju......

Irena Vozelj



OBČINA TRBOVLJE 
ŽUPAN

Spoštovane Trboveljčanke, spoštovani Trboveljčani!

V počastitev Božiča, Dneva samostojnosti in Novega leta vam 
želim obilo osebne in družinske sreče. Izrekam Vam iskrene 

čestitke z željo po čim hitrejšem razvoju naše občine in države. 
Kličem Vam na Vaše zdravje, zadovoljstvo, na Vaš pogum in 

odločnost pri uresničevanju Vaših in naših skupnih ciljev.

V letošnjem letu se odrekamo pošiljanju osebnih voščil, namesto 
tega pa nakazujemo Rdečemu križu Trbovlje in Karitasu Trbovlje

vsakem po 70.000,00 SIT.
. . je

Župan Občine Trbovlje 
Bogdan BAROVIČ

AVfllAUmili d.».«.
PE TRBOVLJE
Savinjska c.36, 1420 Trbovlje

PRODAJA VOZIL - HYUNDAI 03/56 25 452 
PRODAJA REZ. DELOV 03/56 25 451
SERVIS HYUNDAI + BHS 03/56 25 450 
TEHNIČNI PREGLEDI 03/56 25 456
REGISTRACIJA VOZIL Fax: 03/56 25 454

Želimo vam
vesele božične praznike 

ter
srečno in uspešno 

novo leto

2004

V družbi Eti Izlake tudi letos ne bomo 
pošiljali voščilnic, saj smo se 

odločili dobre misli pretvoriti v dobra 
dejanja, zato bomo sredstva, ki bi jih 

porabili za voščilnice, raje namenili v 
dobrodelne namene.

Prepričani smo, da odobravate našo 
odločitev, saj iskrene želje ostajajo: naj bo 

leto 2004

zdravo, uspešno, ustvarjalno, 
prijazno in seveda še naprej polno 

dobrih poslovnih odnosov.

ETI d. d. Izlake



(0 ZDRAV DUH

VI UGOTOVITE AVTORJA LITERARNEGA BETA
MI VAS NAGRADIMO

**7 anj ne moremo reči, da je 
/ j uveljavljen ali plodovit pisatelj. 

Nikakor ne. Je pa v zadnjem letu, tudi še 
preden je izšel njegov knjižni prvenec, 
dodobra razburkal slovensko javnost z 
razkritjem za mnoge bolečih dosjejev. Na 
seznamih so tudi nekateri manj ali bolj znani 
Zasavčani. Ne le na seznamu tistih, ki sojih 
nadzorovali, ampak na oni, zanje sedaj, ko 
je to postalo javno, manj prijetnih. Ti 
seznami so v večji meri objavljeni tudi v 
njegovi knjigi z naslovom Med svobodo in 
rdečo zvezdo, kije postala v Sloveniji prava

T J soboto, 15.11.2003, so se v gostilni 
V na Mlinšah zbrali krajani Kraj evne 

skupnosti Mlinše-Kolovrat, ki so v življenju 
že prekoračili mejnik sedemdesetih let 
življenja. Srečanje so pripravile članice 
Rdečega križa Mlinše-Kolovrat v 
sodelovanju s Podružnično šolo Mlinše. 
Učenci tamkajšnje osnovne šole so pripravili 
pester in zanimiv program, ob katerem so 
krajani s svojimi glasovi občasno tudi

pomagali s petjem. Učenci so dokazali, da 
kljub svoji majhnosti in mladosti kar precej 
znajo. Poleg pesmic novejšega datuma, 
znajo tudi tiste malo starejše, na katere se 
lahko zraven tudi zapleše. Seveda so vsem 
zbranim to tudi dokazali. Z iskricami v očeh 
so prisluhnili in opazovali šolarje. Verjetno 
se jim je ob gledanju otrok v misli prikradel 
spomin na njihova šolska leta. Krajane so 
pozdravili tudi župan Občine Zagorje ob 
Savi, Matjaž Švagan, predsednik Krajevne 
skupnosti Mlinše-Kolovrat, Valentin Kralj 
ter predsednik Rdečega križa, Franc Grošelj. 
Organizatorji srečanja z veseljem 
ugotavljajo, da se srečanja vsako leto udeleži 
več krajanov. V prijetnem vzdušju je

uspešnica in je nekaj mesecev po izidu še 
vedno v samem vrhu po prodaji. Knjiga pa 
je hkrati tudi avtobiografska pripoved. 
Pripoved o življenju, v katerem je avtor 
doživel na stotine nevarnih in zanimivih 
dogodkov.

Več pa vam tokrat ne bomo zaupali. Saj 
že tako veste, kdo j e naša skrita uganka, mar 
ne?

Odgovore pošljite na uredništvo 
Zasavca. Čaka vas knjižna nagrada.

srečanje kar prehitro minilo. Vsi zbrani so 
se poslovili s pričakovanjem na ponovno 
snidenje čez leto dni.

IRH

Franci Lakovič 
IZMITA KRI

Vsi Šemi, Jafeti in Sami, 
s krvjo obliti in solzami, 

pogled se moten naj zbistri 
izmijejo naj solze kri, 

poiščite spet gofrov les, 
zavezo staro vseh zavez...
Vsi Kerni, Jofeti in Sami, 

naj neskaljen bo mir med vami!

* \

Avtor:..........................

moje ime:........................

naslov:

S m m m m _ m mm»*

KULTURNI KOLEDAR
10.12.1903 seje v Idriji rodil kipar, 

ilustrator Nikolaj Pirnat.
11.12.1927 seje v Radovljici rodil 

dramatik Anton Tomaž Linhart.
14.12.1914 se je rodil humorist, 

igralec in pisatelj Frane Milčinski- Ježek

Pripravil Igor Goste

Čiči in čakaj 
da delo dobiš.

Čičam in čakam, 
dela ne dobim.

Kaj zdaj?
Med klošarje grem, 

da tam se najem.

Gospodi v Ljubljan 
nazdravljajo nam, 

zdaj ko teče Sava iz Zasavja proti 
Ljubljan.

Prešeren in Cankar 
živela bi zdaj, 

napisati imela bi kaj.

V ljubljani so pa takšni ptički 
imajo dve levi roki 

in so enooki.
Sedijo na visokih stolčkih, 

kradejo nam denarce, 
gledajo se v ogledalce. 

Ogledalce, ogledalce povej, kam z 
denarjem zdej.

Ogledalce, ogledalce odgovori; 
kupi si:

mercedesa, vilo, jahto 
in še čez mejo na banko dej.

P.S.: Preberi, popravi in se nasmej!

Uganko sestavil Igor Goste

Družabno srečanje starejših krajanov

na Mlinšah
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Spoštovane občanke in občani občine 
Zagorje ob Savi, dragi Zasavčani!

Božič prihaja v naše domove. Naj bo miren in 
spokojen tudi letošnje leto in naj bo to trenutek, 

ki si ga vzamemo zase in za svoje najbližje.

Prijetno naj nam bo v srcu tudi naslednji dan,
26. decembra, ko se bomo s ponosom spomnili na pričetek 

naše samostojne poti v družbo neodvisnih in suverenih držav.

Matjaž ŠVAGAN 
Župan Občine Zagorje ob Savi

Želimo vam 
prijetne
božične praznike

Vam želi 
vesel božic

inin srečno 
Novo leto!srečno 

novo leto 
2004!



POPRAVLJAMO SVOJO NAPAKO
V prejšnji številki nam jo je zagodel škrat, ki je pri tekstu zlatih porok zamenjal slike, zato se vsem prizadetim opravičujemo 

in tokrat napako popravljamo.

DVE ZLATI POROKI V HRASTNIKU
V soboto, 18.oktobra sta praznovala zlato poroko Alojz in Vida 

Hull iz Hrastnika, Log 28D.

Polna dobre volje in veselja do življenja sta pred petdesetimi 
leti začeto skupno življenjsko pot slovesno potrdila pred 
matičarjem. Čestitkam prijateljev, sorodnikov, seje pridružil tudi 
župan občine Hrastnik Miran Jerič, ki je jubilantoma zaželel še 
veliko lepih, zdravih in srečnih let ter da bi jesen življenja mimo 
preživela v krogu svojih najbližjih.

ZLATA POROKA JELKE 
IN LADA ŽELEZNIK

T7Z" onec avgusta sta 
-IX^praznovala 50 let 

skupnega življenja Lado in 
Jelka Železnik iz Turja. Njuni 
otroci Lado, Pavle in Cirila sta 
ju osrečila še s šestimi vnuki 
in tremi pravnuki, za katere 
mama Jelka še vedno skrbi, 
čeprav so že srednješolci. 
Kuha jim, ker so starši 
zaposleni, pozimi naplete kaj 
toplega... Vse življenje j e bila 
gospodinja. Daleč naokrog je 
znana po peki odličnega 
kruha. Lado je bil nekaj časa 
zaposlen v rudniku, večidel 
delovne dobe pa je zapisal 
steklarni. Ker doma nista 
imela kmetije, je Lado v 
popoldanskem času rad 
pomagal sosedom. Največ pri 
gradnji hiš - saj v Turju ne bi

našli hiše, kjer ne bi bil zraven. 
Zaradi invalidnosti zadnjih 
nekaj let ne more več toliko 
delati, ostalo pa jima je veselje 
za vzrejo prašičev. Vsaj dva 
“pridelata” na leto za domače. 
Ob večerih pa se rada kaj 
pogovorita ali vržeta karte. 
Kot zakonca sta tako vzornika 
svojim najbližjim. Želijo si, da 
bi bilo še dolgo tako.

Fanči Moljk

V soboto, 18.oktobra sta praznovala zlato poroko Franc in Pavla 
Košič iz Dola pri Hrastniku, Kovk 7.

Polna dobre volje in veselja do življenja sta pred petdesetimi 
leti začeto skupno življenjsko pot slovesno potrdila pred 
matičarjem. Čestitkam sina Franca in Dragice z družinama, vnukov 
in vnukinje ter prijateljev, sorodnikov, seje pridružil tudi župan 
občine Hrastnik Miran Jerič, ki je jubilantoma zaželel še veliko 
lepih, zdravih in srečnih let ter da bi jesen življenja mimo preživela 
v krogu svojih najbližjih.

ZLATA POROKA MIRKA 
IN TILKE GREŠAK

T J soboto, 29.novembra 2003 sta praznovala 50 let 
V skupnega življenja Mirko in Tilka Grešak iz Turja. 

V tem času se jima je rodilo šest otrok - Irena, Martina, 
Marjana, Kazimir, Branko in Roman, ki sta jih vzgojila v 
delovne in poštene ljudi. Dočakala sta tudi devet vnukov in 
dve pravnukinji, ki jima prinašajo še posebno veselje.

Njuno življenje je bilo usmerjeno v kmetijo, Mirko pa 
je del svojega življenja posvečal rudniku, kjer je 1963.leta 
opravil tudi nadzomiško šolo. Še vedno rad zapoje stare 
knapovske pesmi, pri čemer mu rada pomaga žena Tilka. 
Medtem ko Tilka vso svojo ljubezen posveča zemlji, poznajo 
Turjani Mirka kot dmžabnega človeka. Brez njega ni bilo 
nobene prireditve, še vedno pa je gasilec - veteran, aktiven 
pri upokojencih... Mirtu in Tilki Grešak so zaželeli ob lepi 
obletnici njegovi najbližji, znanci in prijatelji še ,vrsto 
zdravih let.

Fanči Moljk



TEMELJ VSAKE ODLIČNE GRADNJE

POVABLJENI
Cementarna Trbovlje je pred dobrim letom sprejela izziv velike in 
eminentne družine Lafarge. Ponudila se nam je priložnost za 
pozitivne spremembe.

PRIDRUŽENI.
Lafarge je vodilni proizvajalec gradbenih materialov na svetu, ki z 
oddelkom Cement zanesljivo zaseda prvo mesto v svoji kategoriji. 
S pridružitvijo Lafargu je Cementarna Trbovlje postala del 
poslovnega pristopa, ki temelji na uspešnosti zaposlenih, kakovosti 
proizvodov in storitev, na multilokalni organiziranosti in izgradnji 
kakovostnega širšega družbenega okolja.

PRIPRAVLJENI.
Dosegli smo standarde kakovosti in dokazali, da smo pripravljeni na 
izzive, ki nam jih ponuja slovensko in širše tržišče. Imamo potrebno 
znanje in energijo za nove uspehe. Pred nami je izjemno pozitivna 
prihodnost, ki jo bomo soustvarjali pod imenom Lafarge Cement.

W@S®l0E® «51
vesele

božične praznil«!

ZLAFARGE
CEMENT

Cementarna Trbovlje



DEŽELA OGLARJEV SE PREDSTAVLJA V LJUBLJANI
T\Ta območju KS Dole pri Litiji se domačini intenzivno že vsaj pet let zapovrstjo povezujejo v Športno društvo Dole pri 

Litiji, sekcija za ohranjanje kulturne in naravne dediščine. V teh vrstah tesno sodelujejo z Zavodom za gozdove 
Slovenije, KE Radeče ter Centrom za razvoj Litija. Uspešno so zasnovali poudarek svojega dela na spodbujanju oglarstva, kot 
stare tradicije, ki se je na Dolah ohranila vse od pradavnine.

Skupaj z domačini, kmeti - oglaiji so 
zbrali številna znanja, kijih zna vsak oglar. 
Potrebno je težko in trdno ter dolgotrajno 
delo, da kupec lahko kupi oglje, katero se 
dan danes večinoma uporablja le za pripravo 
jedi na žaru. Na Dolah pri Litiji ohranja to 
bogato znanje 16 oglarjev, ki vsako leto 
pripravijo in skuhajo še vsaj 30 kop, na več 
kot 2000 ha gozdnih površin. Za celotno 
delo, od priprave in spravila lesa do zlaganja, 
kuhanja oglja in razdiranja kope, potrebuje 
oglarjeva družina pri povprečno veliki kopi 
več kot mesec dni marljivega dela. Iz enega 
metra oglarskih bukovih drv pridobijo 
približno 100 kg oglja, kar na trgu stane 
približno 36 EUR.

Oglje se uporablja tudi za risanje in na 
Dolah pri Litiji so v likovnih delavnicah ob 
tednu gozdov nastali čudoviti izdelki iz 
življenja in dela oglarjev.

Vse to pa so oglarji iz Dol pri Litiji v 
sodelovanju s Športnim društvom Dole, 
sekcija za ohranjanje kulturne in naravne 
dediščine; Zavodom za gozdove Slovenije 
(ZGS) in Gozdarskim inštitutom Slovenije 
(GIS) predstavili 11. novembra 2003 z 
otvoritvijo razstave Dežela oglarjev v 
galeriji Gozdarskega inštituta Slovenije na 
Večni poti 2, v Ljubljani. Slovesnost 
otvoritve so obarvali direktor GIS. Nikolaj 
Torelli; direktor ZGS, Andrej Kermavnar; 
Dušan Mak, predsednik KS Dole pri Litiji; 
slavnostna govornica Marija Markeš, 
predsednica Društva za razvoj slovenskega 
podeželja. Zelo bogato besedo za celotno 
področje podeželja od Save do Mirenske 
doline in Sevnice na vzhodu ter Litije na 
zahodu pa je spregovoril v multimedijsko 
podprti izčrpni predstavitvi vodja krajevne 
enote ZGS Radeče Miloš Brinjevec. Revirni 
gozdar KE Radeče, Jože Prah pa je za konec

predstavil široko zasnovano in povezano 
zasnovano razstavo ter celoten projekt 
Dežele oglarjev.

Svoj čar pa so v galeriji dopridali tudi 
glasbeni gostje z igranjem na stare 
inštrumente ter povezovalka Renata Žnidar 
ter seveda vsi obiskovalci, med katerimi so 
bili tudi predstavniki ministrstev.

Razstava bo odprta in vsem dostopna na 
vpogled še vse do novega leta. Vsi skupaj si 
želimo, da bi ta dogodek dosegel svoj namen 
in bi tudi v mestnih središčih spoznavali 
bogastva delavnega podeželskega človeka, 
da bi drug z dmgim znali ceniti in spoštovati 
svoje delo ter narediti korak k vzajemnemu 
sodelovanju, podpori, torej medsebojnemu 
sožitju, ki bo v EU vse bolj pogoj preživetja 
»majhnih«.

Tatjana Potrpin

NOV PROSPEKT SREČANJE SLOVENSKIH
KUMLJANSKEGA PSORIATIKOV

TV" o so pred dnevi 
slavnostno odprli 

obnovljeno in razširjeno ter 
deloma na novo opremljeno 
smučarsko postojanko 
Tratovnik nad Dobovcem, je 
krajevni odbor za turizem pri 
Krajevni skupnosti Dobovec- 
Občina Trbovlje izdal in založil 
nov prospekt z naslovom

Zimske radosti Kumljanske. 
Zasnoval in realiziral ga je 
Marijan Dolinšek ob 
sodelovanju še nekaterih 
sodelavcev. Izšel jev nakladi 
10.000 izvodov in je natisnjen 
na štiridelni zloženki. Osrednji 
del prospekta se seveda nanaša 
na Smučarski center Trotovnik.

T.L.

NOČNI POHOD Z BAKLAMI NA 
MRZLICO USPEL

T) laninsko društvo 
L Trbovlje je letos že 

trinajstič organiziralo planinski 
nočni pohod z baklami na 
Mrzlico (1122 m). Izpeljali so 
ga v soboto, 6.decembra. 
Udeleženci so prihajali na 
Mrzlico iz vseh strani, največ

seveda iz Trbovelj. Večkratni 
pohodniki so prejeli ustrezne 
spominke, vse pa je obiskal 
tudi Miklavž s spremstvom, ki 
je menda razdelil okoli 400 
dobrot. Sicer pa je bilo 
udeležencev krepko čez tisoč.

T.L.

X J soboto, 6.decembra na 
V Miklavževo so se ob 

11.uri zbrali na božično 
novoletnem srečanju člani 
slovenskih društev psoriatikov v 
avli Delavskega doma Trbovlje. 
Na srečanje jih je prišlo preko 
350 iz vseh slovenskih pokrajin. 
Organizacijo je imel na skrbi 
odbor domačega društva 
luskavičarjev ob sodelovanju 
republiške zveze. Zbrane je 
pozdravil tudi župan Občine 
Trbovlje Bogdan Barovič in

predsednica Turističnega 
društva Trbovlje Marija Juraja. 
To društvo je tudi sodelovalo na 
tem srečanju z raznim 
informativnim gradivom, ki so 
ga prejeli vsi udeleženci 
srečanja. V programu je bil tudi 
nastop domačega mešanega 
pevskega zbora Društva 
psoriatikov Trbovljee pevovodje 
Mihe Hercoga, glavni delež pa 
so imeli Zasavci, za okrepčila pa 
je poskrbela restavracija L.

(T.L.)



IQ J banka zasavje
Banka Zasavje d.d., Trbovlje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

Banka Zasavje d.d., skupina NLB 
Trg revolucije 25 c 
1420 Trbovlje

Krediti Banke Zasavje

Banka Zasavje je v mesecu novembru znižala obrestne mere za nekatere vrste dolgoročnih 
kreditov, in sicer za:

- osebne kredite
- kredite za nepremičnine
- kredite za nepremičnine za mlade

Ugodnejše obrestne mere nudi banka tudi za kredite, ki so odobreni na podlagi:
- predhodnega varčevanja
- vezave sredstev

Za komitente banke pa je Banka Zasavje pripravila posebno ponudbo kreditov
- brez zavarovanja
- s fiksno nominalno obrestno mero
- odplačilom do 2 leti

Komitenti banke, ki hkrati poslujejo tudi s plačilno kartico Karanta Banke Zasavje, pa bodo 
deležni

še ugodnejše obrestne mere
- daljše dobe odplačila - do 5 let

Hitra odobritev kredita v vseh treh glavnih enotah banke je dodatna prednost.

Podrobnejše informacije lahko dobite pri kreditnih referentih na naslednjih telefonskih 
številkah:

- Trbovlje -03 56 211 56
- Hrastnik - 03 56 542 04
- Zagorje - 03 56 556 09



televizija
internet
radio

• več kot 50 
analognih TV 
programov

• več kot 60 novih 
digitalnih TV 
programov
in več kot 
40 radijskih 
programov, 
z brezhibno 
kvaliteto 
slike in tona

• hiter in zanesljiv 
dostop do 
interneta preko 
6 ponudnikov 
internetnih 
storitev

• dostop do 
ARNES-a zdaj 
hitrejši in 
ugodnejši

Kabelske novice
DRAGE OBČANKE IN OBČANI TRBOVELJ

V cilju ponuditi svojim naročnikom in odjemalcem najboljše, kar je trenutno 
možno v Sloveniji smo se odločili, da Vam ponudimo novo programsko shemo. 
Že od leta 1997 se trudimo na območju Trbovelj kar najbolj zadovoljiti potrebe 
po storitvah, ki jih omogoča naše omrežje. Programsko shemo smo, kot smo 
vam predhodno napovedali, spremenili v ponedeljek 8. decembra 2003. Po 
menjavi programske sheme je prišlo do zamenjave zaporedja programov na 
Vašem TV sprejemniku. Če želite še naprej spremljati programe na istih mestih, 
boste morali ponovno nastaviti zaporedje programov. Ponovno nastavitev lahko 
naročite na telefonski številki vzdrževalca omrežja 041 738 876.

Ker je Vaše stanovanje ali poslovni prostor na tem območju, Vas želimo 
podrobneje seznaniti s svojo dejavnostjo in Vam opisati storitve, ki jih ponujamo 
preko kabelskega priključka. Če še niste uporabnik našega omrežja, Vas vabimo, 
da se še v tem letu odločite za priklop. Morda Vas bo naša ponudba pritegnila, 
zato smo najlepše prihranili za konec dopisa. Če že imate kabelski priključek, pa 
Vas bo morda zanimala ponudba kabelskega dostopa do interneta ali ponudba 
digitalnih televizijskih paketov.

Priključek na KKS omrežje omogoča uporabnikom, da nanj priključijo televizijske 
in radijske sprejemnike, digitalni sprejemnik in kabelski modem.

Naročnikom ponujamo več kot 50 analognih televizijskih programov. Analogne 
programe lahko spremljate na vsakem televizorju brez dodatne opreme, na več 
televizorjih pa lahko istočasno sprejemate različne programe. Našo ponudbo 
več kot 50 televizijskih programov bomov prihodnje razdelili v programske 
pakete. Naročniki z ustrezno napeljavo bodo lahko prosto izbirali med 
najmanjšim in tremi večjimi paketi. Najmanjši paket bo najcenejši in prinaša 
gledalcem sliko vrhunske kvalitete (neposredno iz študijev) vseh najbolj 
razširjenih slovenskih programov. Naša ponudba vsebuje tudi prenos vseh 
zasedanj Državnega zbora neprekinjeno in v celoti. Ekskluzivno za Vas v našem 
omrežju ponujamo trboveljski lokalni program.

Vzporedno smo ponudbo televizijskih programov močno povečali z novimi 
digitalnimi paketi programov. Digitalna kabelske televizija je v Sloveniji novost. 
Za sprejem digitalnih programov mora naročnik imeti kabelski priključek, izbrati 
največji programski paket (analognih) programov in kupiti digitalni sprejemnik. 
Digitalne televizijske sprejemnike so do sedaj prodajali samo kabelski operaterji 
v Ljubljani, Mariboru in Celju. Ob začetku prodaje digitalnih televizijskih paketov v 
Trbovljah smo uspeli zagotoviti omejeno količino digitalnih sprejemnikov po 
posebno ugodnih cenah.

In na koncu dodajamo tisto, kar je pri naši ponudbi najlepše. Vsem novim 
naročnikom, ki bodo z nami hkrati sklenili pogodbo za kabelski priključek in 
internet, ponujamo možnost brezplačnega priklopa na internet! Verjamemo, da 
odločitev ne bo pretežka - med šestimi ponudniki interneta in več kot dvajsetimi 
različnimi naročniškimi paketi po konkurenčnih cenah boste gotovo znali izbrati 
pravega. Vabimo Vas, da nas čimprej pokličete na telefonsko številko 
naročniške službe 01 47 36 165! Zdaj je čas, da izberete novoletno darilo za 
sebe ali svoje bližnje.

Želimo Vam srečno in zdravo novo leto 2004 in veliko 
prijetnih uric ob spremljanju TV programov, ki jih prenašamo!

Vaš kabelski operater SITEEP d.d., Kamniška 41,1000 Ljubljana

Trbovlje, december 2003



digitalna televizija 
internet

• kabelska televizija 

•radio
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Ljubljanski kabel letos praznuje obletnico. Od začetkov pred petnajstimi leti smo 
prehodili dolgo pot ter nenehno izpopolnjevali tehnološko raven in kvaliteto 

storitev. Danes svet in dogodke prinašamo na območje osrednje Ljubljane, na 
katerem živi 30.000 družin. Z najsodobnejšo digitalno tehnologijo, ki zagotavlja 

najvišjo kvaliteto slike in tona prinašamo najširši izbor televizijskih in radijskih 
programov ter dostop do interneta. www.lj-kabel.si 080 15 25

LJUBUfMSHI HflBEl V prihodnosti od nas pričakujte še več.
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74-LETNICA POROKE ANTONIJE IN JOŽETA BELEC
O voj o obljubo, da bosta zvesta drug
k3drugemu do smrti, držita 

Antonija in Jože Belec že celih 74 let.
Oba sta se rodila v Gorenjem Jelenju, 

Dole pri Litiji, kot zadnja otroka v svojih 
velikih kmečkih družinah. Antonija je bila 
pri Grčarjevih deseta, Jože pri Belecevih 
šesti.

Časi in težko življenje so bili »krivi«, 
da se je Jože leta 1925 zaposlil pri 
Trboveljski premogokopni družbi. V prvih 
letih službovanja mu je vagon stisnil roko, 
a kljub poškodbi je nadaljeval delo kot 
kopač, kasneje kot jamski zidar, vse do 
upokojitve, ko je dosegel polno delovno 
dobo z bonifikacijo.

Njegova Tončka, kot jo kličejo domači, 
je prišla v Trbovlje po poroki 4.novembra 
1929. Tudi takrat je bila stanovanjska stiska, 
zato sta se najprej nastanila pri Jožetovi 
sestri Rozalki v Žabji vasi. Kasneje sta si 
našla stanovanje pri Božičevih, kjer sta se 
jima rodila tudi sinova Jože in Oto. Na 
Vodah, za cesto, sta dobila rudniško 
stanovanje, sobo s souporabo kuhinje, v 
kateri seje kuhalo za štiri družine.

Že leta 1941 je bil Jože za dva meseca 
zaprt v Celjskem piskru. Tončke to ni 
prestrašilo in je delala za partizane, jim

nosila pošto, hrano in zdravila od lekarnarja 
Peharca.

Ko so Jožeta spustili iz zapora, so se 
morali preseliti »Na njivo«, da so bili na

Tončka in Jože Belec še danes 
živita “na njivi” kamor so ju 

predelili med II: svetovno vojno

očeh Blokfurarja Gučka. Od tam se nista 
nikoli več selila, saj tam živita še danes.

Vedno sta bila skrbna starša, saj sta oba 
sinova prišla do poklica, ki sta si ga želela 
opravljati. Ustvarila sta si družini, ki starše 
skupaj z otroki radi obiščejo.

Tončka je delila usodo mnogih rudarskih 
žena. Doma je gospodinjila, nekaj pa je 
zaslužila, ko je pomagala »po hišah« pri 
gospodinjskih delih. Rada je pripravljala 
okusne jedi, zato je pogosto dišalo v kuhinji. 
Za lansko Novo leto je svojim domačim 
spekla orehovo potico, za letošnjo zimo je 
že ocvrla ocvirke.

Jože je danes najstarejši član LD 
Trbovlje, svojo zadnjo veliko trofejo - 
muflona je ustrelil pri 90-ih. Še danes rad 
hodi po gozdu, a je vse večji ljubitelj živali. 
Pohvali se, daje lani prigovarjal zajcu, ki 
gaje zagledal, ko je imel puško na kolenih, 
naj se skrije lovcem, da ga ne ustrelijo. 
Mnogi domačini se ga spominjajo, ko je 
vsak dan hodil na sprehod s svojim lovskim 
psom. Zdaj ga srečujejo še pri balinarjih 
DUT, saj je tudi pri njih najstarejši član.

Jubilanta sta vesela vsakega obiska, 
najbolj pa, ko ju obiščejo njuni domači, 
predvsem vnuka Oto in Brigita ter pravnuk 
Matej. (Irena Vozelj, foto: arhiv Bele)

KO SE SPOMINI PREBUDIJO
v

lani odbora za literarno dejavnost pri DUT so ob praznovanju 
Vvzavetnice rudarjev sv. Barbare, 2. decembra, pripravili 

literarni večer z naslovom Ko se spomini prebudijo.
Maija Kužnikje predstavila avtorico zapisa spominov na dogodke 

iz otroških dni, Vido Dolinšek, upokojeno predmetno učiteljico 
biologije kemije, kije za nekaj službenih let zapustila šolski kateder, 
a seje vrnila, ker je imela učence rada.

Skupaj s sestro Anico sta prebirali o dogajanju v hiši s tablico 
Loke 383, to je v bloku na Tereziji, zdaj Koloniji 1. maja. Tam je

Ob poslušanju spominov na nekdanje dni seje 
vsakdo spomnil tudi na svoje otroštvo

bilo, enako kot v drugih dvonadstropnih blokih, osemnajst enosobnih 
stanovanj za rudarske družine, ki so imele po več otrok.

Vida je privekala Vrtačnikovim na svet, v omenjeni hiši, leta 1926. 
Rada se spominja svojih dvanajst let življenja v njej. Še danes 
natančno ve kdo je stanoval v katerem stanovanju, koliko otrok so 
imeli, predvsem pa tega kako so živeli. Z njenih spominov veje 
knapovska solidarnost in sosedska pomoč, ki velja za tradicionalno 
vrednoto trboveljske doline, kiji ni para daleč na okrog, marsikdaj 
tudi še danes. Tako bo zapis o nekdanjih dneh, namenjen njenim 
vnukom in pravnukom, omogočil občutiti utrip tistega časa in jih 
spominjal na korenine, ki so še močno pritrjene v domačo zemljo, 
da naj ne bi pozabili kdo in od kje so.

Z nasmehom na ustih se med drugim spominja, kako so 
»kamerati« nagovarjali očeta, da si natakne škornje, ker so se mu 
rodile štiri hčere. Pa vseeno jih je imel zelo rad, zato se z iskro v 
očeh Vida spominja dogodkov iz tistih dni. Hudomušno je med 
drugim povedala tudi kako je bilo, ko je šla mama obirat hmelj v 
Savinjsko dolino. Ker so bile rudarske žene doma, se običajno možje 
niso dobro znašli za štedilnikom. Koje bilo najhuje in ni bilo doma 
dovolj za jesti, so hodili rudarski otroci v ljudsko kuhinjo na 
»Glažuto«.

Zapisi bodo ohranjali delček zgodovine ljudi, ki bi se drugače 
pozabila. Da ljudje radi poslušajo kako je bilo, pove dejstvo, daje 
bila dvorana DUT do zadnjega kotička polna, na obrazih obiskovalcev 
so bili zarisani njihovi spomini na tiste čase in marsikdo je pritrjeval 
pripovedovanju. K dobremu razpoloženju sta prispevali citrarki Ela 
Dolar in njena učenka Kristina Drnovšek iz Zagoija.

(Irena Vozelj)



Podjetje za svetovanje,inženiring in 
trgovinsko posredovanje 

Cesta 20. julija 2c,1410 Zagorje 
Tel.:03 56 64611,Fax:03 56 64660 

http://vwvw.tref.si, E-mail: info@tref.si

vesele
božične praznike!

\BA d»»
Polje 10, 1410 Zagorje

S (03) 566 43 22 
S (03) 566 49 66

v

Želimo
vam

veselo
praznovanje božiča!

VITASAN d.o.o. IZLAKE - ZDRAVSTVO IN TURIZEM 
Podlipovica 43,1411 Izlake, TEL./FAX: +386 (0) 356 79 060

Spoštovani pacienti, cenjeni gosti, 
dragi poslovni partnerji, 

sodelavci,...!
Naj vam bodo zvezde naklonjene 

ob božičnih praznikih in 
skozi vse novo leto!

Hotel Trojane, Trojane 27

RSUMUCMA HOTEL
" DIANA" TROJANE

BARTEC-VARNOST, d.o.o.
Tovarna eksplozijsko varnih elektronaprav
1410 Zagorje ob Savi
Tel.: ++ 386(0) 356-64-366
Fax : ++ 386 (O) 356 64-167
e-mail: info@bartec-vamost.si
internet: http//www.bartec.de

Naj v teh prazničnih dneh 
prijazna beseda, prijateljski 

nasmeh in lepe misli, 
zasejejo vse dobro, 

za leto,
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DECEMBRSKI PRAZNIKI
VXecember je mesec praznovanj, voščil, lepih želja, darov, okrašenih ulic, 
mJdomov, veselega razpoloženja in pričakovanj. Vsi vemo, da se leto poslavlja 

in nestrpno čakamo Novo leto in z njim vse boljše, lepše, uspešnejše, polno obljub, 
da bomo izpolnili svoja pričakovanja, razveseljevali druge, sploh živeli drugače, 
boljše.

Že davno so se otroci veselili prihoda 
decembrskih mož - Miklavža ali Nikolaja, 
Božička in Dedka mraza. Vsem trem je 
skupno, da prinašajo darila pridnim 
otrokom. Na žalost ne dobijo vsi enakih 
daril, saj so tudi otroške želje, napisane na 
lističih, ki jih možje najdejo na okenski 
polici različne, pa tudi vsega kar si želijo ne 
morejo kupiti v bližnjih trgovinah, zato so 
njihova darila včasih skromnejša od 
pričakovanih. Vsi trije možje hodijo 
naokrog s spremstvom. Miklavža spremljajo 
parklji, ki pošteno naženejo strah v kosti 
porednih otrok, tako da jim otroci radi 
obljubijo, da bodo naslednje leto boljši, bolj 
ubogljivi ... le da se jim ne bi zgodilo kaj 
hudega. Vraže in zgodbe so zastrašujoče in 
strah ima velike oči. Verige imajo svoj 
pomen in zastrašujoč učinek.

Božiček ima v svojem spremstvu angele, 
vozi se s sanmi. Tudi on deli darila. V 
božičnem času je najpomembnejši sveti 
večer, ko se običajno zbere vsa družina 
doma, pije čaj in je pecivo. Takrat velja, da 
ni spodobno hoditi naokrog. Slovenci so že 
nekdaj na ta dan postavili jaslice, ki sojih 
izdelali kar doma in so otrokom kljub 
preprosti izdelavi in materialu prinesle 
veliko veselja ter burile njihovo domišljijo.

Z blagoslovljeno vodo je gospodar ali 
gospodinja kropil vse hišne prostore 
(stanovanja, shrambe, kleti in okrog hiše) 
in prosil božjega varstva, naj starejši sin pa 
je imel posodico z žerjavico in kadilom. 
Tako so pokazali svojo hvaležnost do 
zdravja in da bi bili še naprej zdravi, do dela, 
da bi lahko še naprej delali, hrane in jo imeli 
še v bodoče. Te običaje bi morali ohraniti 
še zanamcem, saj je to naša posebnost, 
narodna last. Ker nas j e večkrat sram svojih 
posebnosti, raje posnemamo druge in 
okrasimo svoje domove po njihovo, z 
bleščečimi okraski in bahavimi lučmi. 
Veliko ljudi gre k polnočnici, ki je v 
današnjih dneh po podružničnih cerkvah 
tudi že prej. Najbolj značilna pesem, ki jo 
pojejo kristjani ob tem prazniku je Sveta 
noč. Molitev, petje in druženje pripomorejo 
k spokojnosti in medsebojni povezanosti.

Po drugi svetovni vojni so iz Rusije 
pripeljali Dedka Mraza. Ta mož še danes 
obiskuje otroke v otroških vrtcih, v šolah, 
na raznih prireditvah in jim daje darila. Tudi 
danes znajo otroci tisto pesem, ki smo jo 
sami prepevali, ko smo bili v njihovih letih: 
Siva kučma, bela brada, topel kožuh, 
zvrhan koš, zdaj že prišel je med nas, ljubi, 
stari Dedek Mraz. Tudi tako se z mislimi

vrnemo v nek pretekli čas, ki je prinesel 
marsikomu vesele trenutke, ki se jih radi 
vselej spominjamo.

Na žalost se vsi ljudje ne veselijo 
praznikov. Prazniki nekaterim pomenijo le 
dni v letu, enake ostalim dnevom, morda še 
bolj puste od ostalih dni. Potrudimo se 
lahko, da praznično vzdušje pričaramo vsak 
dan, čeprav le s prijaznim pozdravom in 
nasmehom, lepo željo, prijazno izrečeno 
besedo. Ne čakajmo na praznike, praznik naj 
bo vsak nov dan, ki se ga bomo veselili in 
se ga kasneje radi spomnili! Zato si vzemimo 
čas in skušajmo razveseliti vse, ki jih 
spoštujemo, cenimo in morda le bežno 
poznamo z malimi pozornostmi, ki olepšajo 
dan, tako kot si želimo da bi drugi razveselili 
nas!

V Domu upokojencev so letos ponovno 
pripravili Božični večer za katerega je 
scenarij pripravil rojak, literat Janez Krajnc. 
Na prireditvi, v sredo 17. decembra, so 
božične pesmi zapeli pevci cerkvenega zbora 
cerkve sv. Martina iz Trbovelj. Upokojenim 
rudaijem, ki živijo v Domu Franca Salamona 
so za njihov molitveni kotiček sv. Barbare 
prinesli Betlehemsko luč skavti iz Zagorja. 
Najzanimivejše na prireditvi so vedno žive 
jaslice, ki sojih tokrat prikazali igralci in 
pevke iz KUD Ligojna pri Vrhniki.

Uredništvo in avtorica prispevka želimo 
vsem svojim bralcem, da doživijo kar največ 
lepih trenutkov med prazniki in tudi drugih 
dneh v letu.

Irena Vozelj

Praznovanje goda sv. 

Barbare v Domu upokojencev 

Franc Salamon Trbovlje

rV' e petič so letos 
/ ./praznovali god sv. 

Barbare, zavetnice rudarjev v 
Domu upokojencev Franc 
Salamon Trbovlje. Letošnje 
praznovanje so popestrili s 
pesmimi, ki jih je zapel mešani 
pevski zbor Svoboda Trbovlje, 
ki praznuje svoje petdeseto 
letnico delovanja, pod 
vodstvom pevovodkinje 
Barbare Bola. Slavnostna 
govornica je bila direktorica 
doma Danica Hren, ki se ni 
mogla izogniti zgodovinskemu

za rudarje in njihove družine. 
Vsekakor pa so v domu ponosni, 
da so ponovno obudili tradicijo, 
ki je po drugi svetovni vojni v 
Jugoslaviji niso hoteli obdržati.

Tokrat je ob tej priložnosti 
literat Janez Krajnc izdal 
knjižico z naslovom Življenje z 
občutkom lepega. Pripravili so 
mednarodno razstavo grafičnih 
voščilnic in razstavo rezbarskih 
del Cirila Povšeta iz Trebnjega. 
O delu društva Exlibris 
Sloveniae in njihovih članov je 
spregovoril sekretar prof. dr.

Kako cenijo tradicionalna 
praznovanja stanovalci in 
obiskovalci doma pove podatek, 
daje bila dvorana nabito polna. 
Med njimi so pogrešali 
naslovnega škofa dr. Vjekoslava 
Grmiča, ki se prireditev

udeležuje, a tokrat mu je to 
preprečila poškodba. V imenu 
stanovalcev in obiskovalcev so 
mu poslali telegram z željo, da 
čimprej okreva in še pride v 
dom.

(Irena Vozelj)dejstvu, da življenje ni bilo lepo Rajko Pavlovec.

18. gruden 2003



tl ANOVANJtkO
popiene

ZAGORlč OB tAVt
Ceste zutage 16/b, 1410 Zagorje ob Savi, Id.: 03/56 55 500, fax: 03/ 56 61 242 

E-maih spz,zagorje^siol,Bel

Voščimo vam vesel božič 
ter sreče uspehov in zadovoljstva v novem letu

2004!

i_—jr-y Splošno gradbeno podjetje 
^ / ' ZASAVJE TRBOVUE, d.d.

Trbovlje, Savinjska cesta 15
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Gostišče s prenočišči
%U'i SBibrgatju

Žibert Jožes.p.

Želimo vam srečne božične praznike 
in srečno novo leto 2004!
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Naša pot ne vodi po mehki travi, 
to je gorsko steza s številnimi skalami. 

Vendar pa vodi navzgor, naprej, 
proti soncu. 

(Pfitfi ‘Westheimer)

V Cetu, ki'prihaja že Cimo vsem 
Zasavčanom o6do zdravja in sreče, 

na njihovi življenjski poti pa 
čim mani ovir.

s4.*

XOLKKZlVZßSAVSTdjE LJl)(DS%jE

Sv - M
,

Äk



»NAJLEPSE IN NAJBOLJ TRMASTO MESTO«
r~7a vse, ki imajo Trbovlje radi, je trditev trboveljskega župana Bogdana Baroviča neizpodbitno dejstvo. Izrečena je bila na 
^-/tradicionalni prireditvi ZLATA VRTNICA, kije bila v petek, 5. decembra 2003, v gledališki dvorani Delavskega doma v 

Trbovljah. Turistično društvo Trbovlje je v sodelovanju z občino Trbovlje tudi letos podelilo »Priznanja« in »Zlato vrtnico« tistim, ki 
so s svojim delovanjem posebej poskrbeli za promocijo kraja, oziroma občine Trbovlje. Izbrani sojih prejeli iz rok predsednice Turističnega 
društva Trbovlje, Marije Juraja in župana občine Trbovlje, Bogdana Baroviča.

Priznanje je prejel Lovski pevski zbor 
Zveze lovskih družin Zasavja iz Trbovelj, 
ki ga vodi Albert Ivančič. V svojem 
dolgoletnem delovanju, najprej kot Moški 
lovski pevski zbor Lovske družine Trbovlje, 
od leta 1984 pa s sedanjim imenom, so pevci 
peli na številnih samostojnih koncertih, na 
občinskih revijah pevskih zborov, na 
vsakoletnem srečanju pevskih zborov in 
rogistov. V zbom prepeva trenutno šestnajst 
pevcev, ki se jim pridruži tudi zborovodja.

Dobitnik letošnjega priznanja je tudi 
Avtoklub Zasavje, Trbovlje, ki s svojo 
dejavnostjo skrbi za celoten krog 
avtomobilskega športa, od podmladka in 
športnih funkcionarjev do organiziranja 
avtomobilističnih prireditev. Klub je nastal 
decembra leta 2002 in mesec dni po 
ustanoviti so že organizirali prvo dirko, v 
oktobru lani je Rally Zasavje že »štel« za 
državno prvenstvo z mednarodno udeležbo.

Za petdeset letno uspešno delovanje in s 
tem tudi promocijo kraja, si je priznanje 
zagotovo zaslužil Mešani pevski zbor 
Svoboda Trbovlje z zborovodkinjo Barbaro 
Bola. S svojim dolgoletnim delom je zbor 
dal svojevrsten pečat kulturnemu dogajanju 
v občini in veliko pripomogel k promociji 
Trbovelj s sodelovanjem z zbori doma in v 
tujini, uspešnimi celovečernimi koncerti in 
kot prejemnik številnih priznanj glasbenih 
strokovnjakov.

Priznanje za promocijo Trbovelj je 
prejela tudi Plesna skupina EN KNAP z 
vodjem Iztokom Kovačem. Skupina je bila 
ustanovljena leta 1993 na pobudo 
koreografa, Trboveljčana Iztoka Kovača. 
Leta 1996 seje skupina odločila, da postavi 
stalni sedež v Ljubljani in ustanovi neprofitni 
produkcijski zavod En knap. S plesnimi in 
filmskimi projekti sije v evropskem prostoru 
zagotovila pomembno mesto, saj s svojimi 
predstavami gostuje v glavnem izven 
Slovenije in na večini pomembnejših 
mednarodnih festivalih.

Najvišje priznanje, »Zlata vrtnica«, ki 
ga Turistično društvo Trbovlje podeljuje od 
leta 1989 dalje vsem tistim, ki na svoj način 
veliko prispevajo k promociji Trbovelj, je 
letos spet delo kiparja Zorana Pozniča.

Komisija v sestavi predsednika Tineta 
Lenarčiča in članov Marije Juraja in Vinka 
Kovačiča se je odločila, da jo podeli 
fotografu Milanu Cerinšku iz Trbovelj. Iz 
dolgega, bučnega in navdušenega aplavza je 
bilo razvidno, da se Trboveljčani z vsem 
srcem in odobravanjem strinjajo z odločitvijo 
komisije in daje »vrtnica« resnično prišla v

prave roke. Obrazložitev je težko strimti v 
nekaj stavkov: v Trbovljah, v Zasavju in v 
Sloveniji je poznan kot odličen fotograf- 
planinar, oblikovalec, predvsem pa odličen 
promotor trboveljske doline. Na svojem 
poklicnem področju je kot fotograf in mojster 
dolga desetletja skrbel, da so bili vsi 
pomembnejši dogodki v občini zabeleženi 
na razglednicah, zloženkah. Delal je »na« 
prospektih, plakatih, panoramah, razstavah 
in projekcijah trboveljske doline. Posebej 
izstopajoča je njegova planinska in turistična 
dejavnost. V vseh teh letih je opravil 
ogromno dela na organizacijskem, 
kulturnem, informativnem in 
okoljevarstvenem področju... več so 
povedale stare fotografije na razstavi v avli 
DD.

Trboveljčane, ki so se ta večer odločili 
preživeti z in med ljudmi, ki svetu s ponosom 
predstavljajo kraj, kjer bivajo in delujejo, je 
najprej pozdravila predsednica Turističnega 
društva Trbovlje, Marija Juraja. Razveseljiva 
in vzpodbudna je njena ugotovitev, da so 
Trbovlje letos gostile okrog deset tisoč 
turistov in mnogi od njih so zatrdili, da se še 
vrnejo. Zato je tudi v bodoče naloga društva, 
da obveščajo občane o prireditvah, še posebej 
pa se bodo posvetili pohodništvu. 
Sodelovanje v projektu Turistične zveze 
Slovenije »Moja dežela - lepa in

gostoljubna« dokazuje, da so Trbovlje iz 
dneva v dan lepše in prijaznejše mesto, saj 
je regijska komisijaje podelila v kategoriji 
srednjih mest tretje mesto prav Trbovljam, 
v kategoriji hribovskih krajev so prejele 
Čeče prvo mesto in se na državnem nivoju 
uvrstile na peto mesto. V projektu »urejeno 
delovno okolje« se je v kategoriji srednjih 
in malih združb Semikron Trbovlje uvrstil 
na tretje mesto, močno se je povečala 
dejavnost koordinacijskega odbora za 
turizem v Krajevni skupnosti Dobovec.. .To 
in še več je o delovanju in uspehih ter o 
načrtih prizadevnih članov Turističnega 
društva Trbovlje povedala njihova 
predsednica in se vsem iskreno zahvalila. 
Za njo se je pozdravom in lepim mislim 
pridružil tudi trboveljski župan Bogdan 
Barovič, ki je poudaril, da: «...kljub 
vsemu, so ljudje, ki hočejo, da bo podoba 
Trbovelj lepa, ponosna, čvrsta in 
trdna... danes bomo nagradili 
ambasadorje Trbovelj, čeprav 
ocenjujem, da smo- DA SMO- 
ambasadorji našega rojstnega kraja ali 
kraja, ki nas je sprejel medse, prav 
vsi...vsi, ki ga imamo radi in ki v njem 
živimo in delamo. In teh nas ni malo, saj 
ni ne v kulturnem, ne v političnem in ne 
v gospodarskem življenju ničesar, prav 
ničesar, brez Trboveljčanov...« Gost 
prireditve je bil tudi predsednik Turistične 
zveze Slovenije, Marjan Rožič. Za uspešno 
delo je vsem prizadevnim izrekel priznanje 
in čestitke: »...projekt »Moja dežela - 
lepa in gostoljubna« ima namen spajati 
interese ljudi v urejanju okolja in 
interese ljudi za gostoljubnost...«

V kulturnem programu sta sodelovala 
oba zbora, ki sta prejela priznanje in 
Tamburaški orkester Javorje iz Šmartnega 
pri Litiji pod vodstvom Helene Vidic, kije 
s svojim nastopom krepko ogrel gledalce. 
Ti so se po končani prireditvi zbrali v avli 
in nadaljevali druženje.

MaH
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PODELJENE NAGRADE UDELEŽENCEM 
LITERARNEGA NATEČAJA MCT

A /Mladinski center Trbovlje je do 
JLVJLpetka 21. novembra razpisal 

literarni natečaj z naslovom »Govoril/a bi, 
pa nimam komu«, ki so si ga sposodili pri 
Marinki Fritz Kunc iz romana Borboletta. 
Pravočasno so prejeli sedem prispevkov, 
eden je bil oddan prepozno, zato so ga 
pošiljatelju vnili. O izboru literarnih 
prispevkov je odločala 25. novembra, ob 12. 
uri, v MCT-ju, komisija v sestavi 
Aleksandra Medved, predsednica, in člana

Andrej Sevšek in Doris Ravšl. Med 
proznimi deli so izbrali za podelitev 
»Nagrade za toplino« prispevku

trboveljčanke Alme Mujič, brez naslova, 
ki se prične s stavkom Vidim te, da nisi 
srečna. Tjaša Polc iz Zagorja je bila izbrana 
za podelitev »Nagrade za izvirnost«, za svoj 
prispevek pod naslovom Živeti - ne kot 
priča življenju, temveč kot del njega.

Razpisane »Nagrade za vizijo« komisija ni 
podelila, saj med poslanimi prispevki ni bilo 
takega, ki bi ustrezal pogojem za to temo.

V petek, 5. decembra so bile podeljene 
omenjene nagrade avtoricam na literarnem 
večeru, kjer so nagrajene in izbrane 
prispevke brali člani Mladinskega gledališča 
Svoboda Trbovlje. Publika je izbrala

nagrajenko na področju poezije. To nagrado 
je prejela trboveljčanka Ines Sačič za pesem 
Pojava.

Večer sta s svojo glasbo popestrila Uroš 
in Jernej Grahek z igranjem kitare. Nagrade 
je v imenu župana Občine Trbovlje podelila 
Alenka Maček Berger, direktorica občinske 
uprave.

Na podelitvi je bilo skoraj dvajset 
obiskovalcev, ki so zadovoljni zapuščali 
prireditev. Upajmo, da bodo pri MCT-ju 
literarni natečaj še kdaj ponovili in tako 
mlade spodbujali k literarni ustvarjalnosti. 
__________________________Irena Vozelj

NA DOLU BODO PONOVILI PREDAVANJE O ZAKONIH ŽIVLJENJA
»Zakonitosti življenja veljajo že tisoče 

let; tokrat vam bom predstavil svoj pogled 
in izkušnje nanje...,« je pričel svoje 
zanimivo predavanje ROBERT BRIC iz 
Nove Gorice. Predaval je v petek, 28. 
novembra na dolski šoli, kamor so ga 
povabile ljubiteljice joge. Lahko pa so prišli 
tudi drugi, ki jih zanima malo drugačen 
pogled na svet. Med znanimi dejstvi 
poudarimo le nekatere: da se nam v življenju 
ne bo nič spremenilo, če bomo delovali še

naprej tako, kot smo delovali. Da večidel 
životarimo, ker delujemo z opranimi 
možgani oziroma ne upamo iz okvirov, ki 
nam jih postavlja družba oziroma sami. Pa 
še o tem, zakaj iščemo boga, kaj je ljubezen, 
kaj je strah, kaj je meditacija, kaj je sreča 
... Vsa ta vprašanja oz. odgovori so sicer 
znani, vendar jih je Robert Bric skušal 
ozavestiti, kar mu je tudi uspelo. Predvsem 
dejstavo, da vsak sam odloča o svojem 
življenju. Predavanje je poživil še z

30 LET HRASTNIŠKIH INVALIDOV
TAmštvo invalidov Hrastnik je pričelo 
Lv s samostojnim delom v septembm 

1973. Tako praznujejo letos svojo 30- 
letnico, ki sovpada tudi z evropskim letom 
invalidov. Trenutno šteje društvo 627 članov 
- invalidov in 74 podpornih članov. »V tem 
letu smo bili še posebno pozorni do težjih 
invalidov in bolnikov,« je dejal predsednik 
Dl Zvone Majes. »Omogočili smo jim 
kopanje v Laškem in nudili najbolj 
potrebnim socialno pomoč.« Preko celega 
leta pa imajo rekreativne dejavnosti v 
balinanju, igranju šaha, pikadu, kopanju s

telovadbo v vodi in fizioterapevtsko 
telovadbo v telovadnici.

dvestotimi projekcijami na platno in 
duhovitimi primeri iz vsakdanjega življenja.

Drugi del predavanja bo v soboto, 20. 
decembra in bo vseboval odnose med 
ljudmi, deset napotkov za življenje in 
vprašanja udeležencev, kar v prvem delu ni 
bilo na programu. Zaradi velikega 
zanimanja pa bo v dopoldanskem času - v 
soboto, 20. decembra - prvi del predavnja 
ponovil. Več informacij dobite na GSM 031 / 
622/772.

Fanči Moljk

Ob obletnici so izdali bilten, ki prikazuje 
delo v preteklosti in sedanjosti, 2. decembra 
pa so otvorili razstavo ročnih del in drugih 
ročnih spretnosti v poslovni dvorani, ki je 
bila na ogled tri dni. Praznovanje so 
zaključili s kulturnim programom, 
podelitvijo priznanj in družabnim 
srečanjem. Poleg občinskih predstavnikov 
so povabili tudi druga zasavska društva 
invalidov in pobrateno društvo iz Rimskih 
Toplic, s katerim že vrsto let uspešno 
sodelujejo. Na proslavi je bilo okrog petsto 
udeležencev.

Fanči Moljk



AVTOHISA KRŽIŠNIK Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi 
tel: 03 56 64 729 fax: 03 56 68 359 
www.avtohisa-krzisnik.si

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma

mazoa

Novoletni popust za določene modele!i
............. .......... ____________ .............S?'"";-......■............ ......j

Testne vožnje v Avtohiši Kržišnik
■■■ggi ...

Perfektna podvozja, zmogljivi motorji, lep design, veliko prostora, zanesljivost.

Vesele božične praznike in srečno novo leto 2004
Vsi modeli so na zalogi in imajo 3-letno garancijo ter 10-letno mobilno pomoč. Slike so simbolične.

Podjetje za svetovanje,inženiring in 
trgovinsko posredovanje 

Cesta 20. julija 2c,1410 Zagorje 
Tel.:03 56 64611,Fax:03 56 64660 

http://www.tref.si, E-mail: info@tref.si

Računovodsko - finančna programska oprema za podjetja in obrt. 
Računovodsko in finančno svetovanje.
24 mesečna garancija za naše sisteme , svetovanje ob nakupu in
tehnična pomoč.
Možnost nadgraditve vašega sistema ali dogovor o vzdrževanju 

| vaših računalnikov.
Servis računalniške opreme - pri obsežnejših popravilih in posegih 
dobite nadomestni računalnik ali monitor.
Sistem prilagodimo vašim potrebam.

Cena računalniškega kompleta že od
AGP C

124.000,00 sit + 00 V
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Mladim

Zasavcem

Najprej opravičilo učencem in 
učiteljici 4.b v Kisovcu. Napisali so 
prijetne vtise s poletne šole v Fiesi, 
vendar jih ne bomo objavili. Pred 
kratkim smo namreč že brali podobne 
sestavke OŠ Litija - prilagojen program 

zato bi bilo dolgočasno, če bi se 
ponavljali. Upamo, da se bodo Blanka, 
Tamara, Nana, Aljaž,... in drugi iz4.b. 
še kdaj potrudili in napisali kaj drugega.

Opravičilo velja tudi nekaterim 
učencem 4.a. z Dola, ker smo sestavke 
skrajšali. Samo tiste dele, ki so se 
ponavljali.

Če nam boste zaupali skrite 
novoletne želje, jih bomo z veseljem 
objavili. Lahko tudi brez podpisa. 
Veselo prestopite v leto 2004!

v ____________ /

POIZKUS Z VODO
V četrtek je bil predzadnji dan v Kočevju. 

Ta dan smo najprej telovadili z učiteljem 
Juretom. Igrali smo med dvema ognjema. 
Nato pa je bil čas za zajtrk. Po zajtrku smo 
šli v sobe in postlali postelje. Ko so nas 
poklicali, smo se oblekli in obuli potem pa z 
učiteljem Slavkom ter učiteljico Belindo 
odšli pogledat kočevsko čistilno napravo. 
Čez nekaj časa, ko smo se vrnili, smo se 
zbrali v učilnici, kjer smo nekaj povedali o 
vodi ter naredili vodni filter. Ta poskus nam 
je dokazal, daje v podtalnici čista voda.

Martina Škoberne, 4.a.

LOKOSTRELSTVO IN 
RAZSTAVA

Najlepši dan v Kočevju je bil po mojem 
mnenju četrtek. Vse, čisto vse, kar smo tisti 
dan počeli je bilo zelo zanimivo in predvsem 
zabavno. Na primer lokostrelstvo. 
Zmagovalca, tistega, ki bo najboljši, smo 
proglasili za Robina Hooda, zmagovalko pa 
Lady Miriam.

To sta bila Robi in Ana Nuša. Ta dva sta 
morala zvečer o tvoriti ples v disku. Kmalu 
se je začelo mračiti in odšli smo v dom. 
Povečerjali smo in se uredili za disko - razen 
mene - ker sva z učiteljico risali plakat. Takrat 
mi je učiteljica predlagala, da mi organizira

razstavo, za kar sem ji zelo, zelo hvaležna.
Lara Drnovšek, 4.a. Dol

VESLANJE NA RINŽI
Bil je torek. Popoldne je bilo na 

programu veslanje. Vsi smo bili nestrpni. 
Komaj smo dočakali tisto popoldne. 
Učiteljica Belinda nam j e povedala, kako se 
moramo vesti na čolnu. Z učiteljem 
Robertom smo se odpravili proti reki Rinži.

Medtem, ko smo čakali skupino, ki seje 
trenutno vozila s čolnom, smo opazovali 
cerkev sv.Jemeja. Končno je prispel čoln, 
oziroma dva. Ko so učenci šli iz čolnov, smo 
vanje šli mi. Na enem čolnu je bil učitelj Jure, 
na drugem pa Slavko. Vsak je veslal s svojim 
veslom. Videli smo male otočke. V reki Rinži 
je bilo veliko umazanije. Nekajkrat smo se 
peljali pod modstom. Ko smo bili malce 
oddaljeni od središča Kočevja, je bilo ob 
robu reke veliko različnih rastlin. Med 
veslanjem smo se tudi pogovarjali in 
pozdravljali sošolce iz rdečega čolna (naš je 
bil rumen). Vožnja s čolni je bila zanimiva. 
Zbijali smo drug drugega in se nato smejali. 
Čez približno eno uro smo se začeli vračati. 
Na cilju nas je pričakala učiteljica Belinda, 
ki nas j e tudi fotografirala. Ob stopnicah smo 
zlezli iz čolnov. Odpravili smo se proti domu 
Jurček. Slekli smo se iz mokrih oblačil.

Metka Mokotar, 4.a razred Dol

NAJLEPŠI DAN V 
KOČEVJU

Ob določeni uri smo odšli z učiteljico 
Marino iz CŠOD v gozd. Tam smo si ogledali 
različne vrste dreves. Učiteljica Marina nam 
je pokazala območje medveda. Potem nas j e 
peljala k Rožnemu studencu. Dva sta 
izmerila temperaturo na obeh koncih. 
Popoldne smo imeli pohod ob reki Rinži. Ko 
smo prišli nazaj, je imela učiteljica še čas, 
da koga vpraša za oceno.

Patrick Čuk, 4.a. Dol

V KOČEVSKI 
KNJIŽNICI

Bila je sreda. Ponoči sem zelo dobro spal. 
Bil sem spočit in poln energije, pripravljen 
za nov delovni dan.

Zjutraj smo najprej imeli telovadbo, 
potem pa smo šli na zajtrk. Dopoldne smo 
šli z učiteljem Robertom na orientalsko pot 
po Kočevju. V dom smo se vrnili opoldne. 
Po kosilu smo šli ven, kjer smo imeli testno 
vožnjo s kolesom. Dosegel sem čas 31 
sekund z eno napako. Pozneje smo šli v 
koševsko knjižnico. Knjižnica je ogromna,

ima zelo vekilo knjig, v njej pa si lahko 
izposodiš tudi različne igrače. Ima tudi 
čitalnico, kjer je veliko različnih revij. Po 
ogledu knjižnice smo šli v cerkev Sv.Jemeja. 
Cerkev je po neuradnem podatku tretja 
naj večja v Sloveniji. Vrhunec večera pa je 
bila tekma Slovenija-Hrvaška, kjer smo na 
žalost izgubili z 0:1. Strelec gola je bil v 
bl.minuti hrvaški napadalec Dado pršo.

Za konec večera nam je učitelj Jure 
pripravil fotografije risov in divjih mačk. 
Videli pa smo tudi footografije različnih 
odtisov stopal divjih zveri.

Gregor Šergan, 4.a. Dol

STOLETNICA 
MATIČNE ŠOLE 

TONETA 
OKROGARJA

Hodim v četrti razred OŠ Toneta 
Okrogarja, PŠ Kisovec. Matična šola v 
Toplicah je letos praznovala stoto obletnico 
delovanja. Za njo je torej dolga in bogata 
preteklost. Naj vam j o na kratko predstavim.

V Zagorju je bila sprva Ljudska šola, ki 
sojo obiskovali učenci iz Zagorja in okolice. 
Z razvojem industrije in rudarstva je 
naraščalo število prebivalstva in šola je 
postala premajhna. Tako so leta 1903 zgradili 
novo šolo v Toplicah, kije imela šest učilnic 
za redni pouk, posebne obrtne učilnice in 
učiteljska stanovanja. Spadala je med 
naj lepše šole tistega časa.

Po dmgi svetovni vojni je šola dobila ime 
po narodnem heroju in nekdanjem učencu 
Tonetu Okrogarju, ki ga nosi še danes. 
Kasneje je bila zgrajena tudi nova 
telovadnica, leta 1997 pa prizidek z 
učilnicami za gospodinjstvo, računalništvo 
in knjižnica.

Šolo so obiskovali mnogi znani Slovenci, 
med njimi tudi predsednik države dr.Janez 
Drnovšek. Najbolj pa sem ponosna na to, da 
je to šolo obiskoval tudi moj očka. Povedal 
mi je, da seje v njej veliko naučil. Tudi sama 
bom čez dve leti prestopila prag tega 
šolskega poslopja, ki bo takrat staro že 102 
leti.

Manca Čemi, 4.c. PŠ Kisovec



Vozili smo: RENAULT MEGANE II GRANDTOUR 1.5 DCI
Piše: Peter Motnikar, Fotografira: PRAV

KO SMO MISLILI, DA SMO NAVDUŠENI...
...Smo ugotovili, da smo izredno prijetno navdušeni nad novim Renaultom Meganom Grandtourom II oziroma če se izrazimo 
po domače, karavanska različica megana. Že zunanje linije in podoba daje vtis, da se ne vozite z navadnim avtomobilom. Da

ne omenjamo motorja, ki nas je fasciniral. Sicer si pa kar preberite...

Motor
O Renaultovih motoijih smo 

dokaj podrobno pisali že v prejšnji 
številki ob testu Scenica, pa 
vseeno ne bo odveč zapisati, da 
tudi pri Meganu Grandtouru

odličnim menjalnikom pokrivajo 
vse tržne segmente in s tem tudi 
različna pričakovanja kupcev. 
Šestnajstventilski bencinski 
motorji (1.4 16V(72 kW/98 KM), 
1.6 16V (83 kW/115 KM) in 2.0 
16V (98,5 kW/136 KM)), ki jih 
dopolnjujeta elektronski pedal za 
plin in variabilno krmiljenje 
ventilov (razen 1.4 16V),
zagotavljajo dovolj veliko zalogo 
moči in navora za uživanje v 
vožnji. Odločni pospeški, visok 
navor pri nizkih vrtljajih, 
radodarna moč, zmerna poraba, 
kar pomeni, da bencinski motorji 
zagotavljajo ugodje in zmogljivost 
hkrati.

Če smo pri Scenicu zapisali, 
da nas je testni motor 1.9 dCi zelo 
prijetno presenetil, potem lahko za 
dizelski motor 1.5 dCi zapišemo, 
da nas je nadpovprečno prijetno 
presenetil. “Ful zakon,” če se 
izrazimo v slengu. Glede na to, da 
je Megane Grandtour težak 
skorajda poldrugo tono, potem 
lahko zapišemo, da se v tem 
motorju skriva neverjetna moč. 
Motor ima naj večji navor 185 Nm 
pri 2000 vrtljajih na minuto,

ponaša pa se s tehnologijo 
vbrizgavanja po skupnem vodu 
zadnje generacije in preverjeno 
nudi tudi najboljši možni 
izkoristek. Po zaslugi izjemne 
varčnosti (tovarniški podatek

vožnji) in izredno majhni količini 
ogljikovega dioksida v izpušnih 
plinih (117g/km) je lep primer 
okolju prijaznega motorja, 
katerega odlikuje tudi izredno tiho 
delovanje. Testna poraba je bila 
sicer nekoliko višja (4,9 litra na 
100 prevoženih kilometrov), pa 
vseeno presenetljivo majhna glede 
na moč in užitek, ki nam ga je 
nudil motor med samo vožnjo, 
sploh pospeški so naravnost 
fantastični. Skratka, če bi se 
izrazili šolsko, potem bi glede 
motorja lahko rekli: “Sedi, 5!”.

Ob testnem 1.5 dCi motorjem 
(60 kW/80 KM vam bodo pri 
Renault Meganu Grandtour 
ponudili še 1.9 dCi motor (88 kW/ 
120 KM), kmalu pa bo luč sveta 
ugledal tudi motor 1.5 dCi s 100 
KM, ki bo s turbopolnilnikom z 
variabilno geometrijo združeval 
močne pospeške in izredno nizko 
porabo goriva.

Varnost
Če katera znamka pomeni 

sinonim za varnost, potem je to 
Renault in pri tem Megane 
Grandtour ni izjema. Samodejno

nudijo širok izbor sodobnih pravi 4,5 litra na 100 prevoženih 
motorjev, ki v kombinaciji z kilometrov pri kombinirani

zaklepanje vrat med vožnjo, 
senzor dežja, senzor svetlobe, ki 
upravlja samodejni prižig 
žarometov ali zmogljivejših in 
manj slepečih ksenonski- 
harometov, sistem za nadzor tlaka 
v pnevmatikah, sistem pomoči pri 
zaviranju v sili, ki deluje v 
povezavi s sistemom proti 
blokiranju koles (ABS), sistem 
proti zdrsu pogonskih koles 
(ASR), nadzor podkrmarjenja 
(CSV) kot dodatna funkcija 
nadzora stabilnosti vozila 
(ESP)... Če pa do trka že pride, 
se zgradba vozila izkaže kot 
rezultat skrbno preučene 
kombinacije trdnosti potniškega 
prostora in programiranega 
deformiranja delov, ki omogočajo 
absorpcijo razpršene energije. 
Toliko o varnosti, če omenimo le 
tiste najbolj važne elemente.

dinamičnost - od vratnih kljuk v 
barvi karoserije do platišč iz lahke 
litine. Izberite motor, ki se ujema 
z vašim temperamentom za 
volanom. Kartica Renault za 
prostoročno upravljanje, avto
matska klimatska naprava, CD 
strežnik, panoramsko strešno 
okno ali pa vse skupaj (odvisno 
od opreme). O tem odločate sami. 
Dovolite si izraziti svojo 
individualnost, določite svoje 
prioritete in oblikujte avtomobil 
po lastnem okusu,” so zapisali za 
Renaulta Megana Grandtoura, 
njegovo notranjost in zunanjost in 
prav imajo.

To bodo dokazali tudi pri 
Avtohiši Malgaj d.o.o. Trbovlje, 
telefon 03/56-33-110, kjer vam j e 
Grandtour na voljo za testne 
vožnje.

.4,'tr *

Notranjost
“V Meganu ste privilegiran 

voznik in odkrivate neslutne 
dimenzije avtomobila. Pri izboru 
svojega avtomobila lahko povsem 
svobodno izbirate med različnimi 
ambienti, paketi opreme ter visoko 
zmogljivimi motorji. Poigrajte se 
z barvnimi kombinacijami. 
Odločno športni ali prefinjeni toni, 
oblazinjenja iz tkanin s tehničnim 
pridihom, imenitnost usnja in 
pripadajoči notranji dekorativni 
elementi. Tudi zunanjost ne 
zaostaja: Megane izžareva

Tehnični podatki testnega 
Renault Megana Grandtoura 

1.5 dCi:

Motor: 1461 ccm, 80 KM/8 
kW60

Menjalnik: Ročni, 5 stopenjski 
Zmogljivost: pospešek od 0- 
100 km/h: 14,9 sek, najvišja 

hitrost 168 km/h 
Poraba goriva na 100 km: 

mestna/izvenmestna/ 
kombinirana/testna: 5,7/4, l/ 

4,614,9
Cena: od 3.453.000 SIT naprej

ÜHSIÜ
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»NE MISLIM NA BRIDKOST TEMVEČ NA LEPOTO, 
KIJE ŠE OSTALA« (ANNE FRANK)

A \rak se je že spuščal 
IVJLnad Šentlambert in 

mraz se je zahrbtno zažiral v 
naše kosti, ko smo stali na 
pokopališču. Poslavljali smo se 
od Jožeta. Slovo. Zadnja pot, ki 
smo jo bili prehodili skupaj z 
njim je bila pot do pokopališča, 
do njegovega groba. Na ukaz so 
se gasilci postavili “mirno”, 
praporji so se nekoliko nagnili 
in še zadnjič se je v pozdrav 
zaslišal prodoren glas sirene. 
Zarezal je v mrak - neusmiljeno

in pretresljivo, kot bi v sebi ta 
zvok skrival neskončno žalost, 
bolečino in trpljenje ob izgubi 
ljubljene osebe. Po licih so nam 
kot potoki bridkosti tekle solze. 
Kadarkoli poprej smo se kot 
prijatelji z Jožetom razšli, je bil 
prisoten smeh, ki nam je puščal 
nešteto lepih spominov na 
trenutke, ki smo jih preživeli 
skupaj. Tisto petkovo popoldne 
pa je bilo drugače. Prav vsak od 
nas seje namreč poslavljal od 
delčka sebe, ki gaje polagal v 
zemljico Jožetovega groba. 
Naši spomini nanj je vse, kar 
nam j e ostalo.

To so spomini na fanta, ki 
se je rodil 13. marca 1978. 
Odraščal je na vasi, kakor tudi 
vsak izmed nas. Že od malih 
nog so njegove roke pridno 
pomagale na kmetiji. Od očeta 
in mame pa se ni učil le tega,

kako se dela, ampak se je učil 
tudi preproste poštenosti, 
zdravih življenjskih nazorov in 
plemenitosti srca. Po končani 
osnovni šoli se je izučil za 
elektrotehnika. Leta kasneje se 
je zaposlil pri ljubljanskem 
podjetju Elektroservisi.

Že kot pionir se je začel 
udejstvovati pri PGD Čolnišče. 
V letih, ko j e bil pri tem društvu 
aktiven, je napredoval do 
podčastnika in častnika, letos pa 
smo ga njegovi sočlani izvolili

za poveljnika društva. Znal je 
delati z ljudmi in svoje znanje 
je s posebnim zanosom prenašal 
na mlajši rod kot mentor mladih 
gasilcev.

S petnajstimi leti pa je postal 
posebno aktiven tudi pri 
športnem društvu. Njegov 
značaj je dajal tudi temu društvu 
posebno noto. S svojo 
nevsiljivo preprostostjo je 
spontano postal “leader” naše 
ekipe v malem nogometu. 
Znanje, ki si ga je nabiral v 
mnogo močnejših ekipah od 
naše, je nesebično delil z našo 
domačo ekipo in z našimi 
najmlajšimi. Njegov vzpon v 
športnem svetu pa se ni končal 
na tej stopnji, temveč se je 
zaradi svoje vztrajnosti povzpel 
vse do državne reprezentance 
malega nogometa. Postal je 
večkratni državni in pokalni

Jože Pavšek z ekipo ŠD Čolnišče stoji prvi z leve

iteAsir
fm'W 18. gruden 2003

prvak v malem nogometu. Kljub 
temu, da je tekmoval na zelo 
visoki ravni, pa je še vedno z 
veseljem tekmoval tudi z 
domačo ekipo v 1. zasavski 
malonogometni ligi. Četudi je 
to lep dosežek, je ostal 
dostopen, skromen in prijeten 
fant, ki si najde trenutek časa za 
vsakega izmed nas.

Naš Doksi je bil vedno 
pripravljen pomagati, bilje mož 
beseda in do vsakogar prijazen. 
Verjetno so tudi te lastnosti

predvsem pa po tem, kako nas 
je znal vzpodbujati in 
motivirati. Njegov smeh je bil 
nalezljiv in znal je čutiti s 
človekom. Bil je človek, na 
katerega si lahko računal.

Naša družba danes ni več 
takšna, kot j e bila prej. Manjka 
nam Jože. Ne znamo se 
sprijazniti, da smo ga izgubili. 
Pa vendar slišimo njegov glas, 
ki nam govori, da je z nami. 
Slutimo, kako nas dviga in 
vzpodbuja, naj se ne predamo.

botrovale k temu, da je očaral 
svoje dekle Andrejo, s katero sta 
načrtovala skupno življenje. 
Spominjali se ga bomo kot 
pridnega in delovnega človeka,

naj ne obupujemo. In ravno 
zaradi njega ne smemo 
obupati...

Njegovi prijatelji 
in sovaščani

JOŽETU V SLOVO

Ni večje sreče v človeškem življenju, kot je ta, da imaš 
prijatelja, na katerega se lahko brezpogojno zaneseš in 
mu zaupaš. In ko si zadnjič zaprl oči, je za nas umrl takšen 
človek. Odšel si ti, ki si bil del nas; ti, ki si nas imel rad in 
si nas bodril, ko smo bili na tleh; ti, ki nisi poznal besede 
“jutri”, ko te je prijatelj prosil za pomoč; ti, ki si nas 
obogatil s svojo plemenitostjo in dobroto.

Vemo, da ne moremo ničesar spremeniti in da moramo 
izgubo sprejeti. Hvala ti, Doksi, ker si obogatil naša 
življenja. Hvala ti, ker nas spremljaš tudi sedaj. V srcih 
ostajaš z nami. Hudo te pogrešamo! Vidimo se nad 
zvezdami!

Tvoji prijatelji in sovaščani .
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JOŠKOTU V SPOMIN
IN NAM V OPOMIN KAKO MINLJIVO IN 

KRATKO JE ŽIVLJENJE
T'Xrugi dan zadnjega meseca decembra 
_L/sem nekaj po 14. uri poslal na 

svetovno spletno malo nogometno stran 
futsalplanet.com spisek igralcev slovenske 
izbrane vrste za kvalifikacijsko srečanje proti 
Španiji. Na njem je bil tudi Jože Pavšek. 
Zapisal sem, bil, kajti le nekaj minut kasneje 
je telefonski klic sesul svet. Vest, da seje na 
delovnem mestu smrtno ponesrečil član 
malonogometnega kluba Svee Lesna Litija 
in slovenske izbrane vrste Jože Pavšek, je, 
kolikor smo se trudili, jo ne sprejeti, postajala 
iz minute v minuto bolj resnična. Kruta 
usoda je iz športnih vrst iztrgala, ukradla, 
drugače je težko zapisati, mladega človeka,

ki je šele dobro zakorakal na svojo 
življenjsko pot, pot uspešnega športnika in 
izobraženega človeka.

Na dan, ko smo se še zadnjič poslovili 
od njega, bi moral devetdesetič obleči dres 
svojega drugega malonogometnega kluba v 
karieri na uradnem srečanju. Se po koncu 
srečanja s soigralci veseliti prvega mestu na 
koncu jesenskega dela sezone. Žal smo se v 
petek petega decembra, soigralci in mnogi 
drugi športni prijatelji in ostali, ki so ga 
poznali, pretreseni in nedojemajoče poslovili 
od velikega prijatelja, prešernega nasmeha s 
katerim smo delili dobro in slabo. Slednjega 
je bilo malo, kajti v času Jožetovega članstva 
v litijskem klubu si je okoli vratu obesil tri 
naslove državnega prvaka in prav toliko 
pokalnih naslovov naše države v katerih je 
bil tudi njegov delež vedno prisoten in ne 
majhen. Predenje "zajadral" v mali nogomet 
je sicer poizkusil v velikem nogometu 
(Svoboda Kisovec), vendar kmalu ugotovil, 
da to ni to kar si je želel. V sezoni 1998/99 
je iz zagorskega malonogometnega 
drugoligaša Amaca prestopil v litijski klub, 
potem ko so ga Lilijani spremljali na 
nekaterih srečanjih že tudi z njegovimi kolegi

v ekipi iz Čolnišč. Amaco je namreč v 
predhodni sezoni igral v finalu pokala 
Slovenije proti Litijanom in Joško si je z 
fantastičnimi obrambami v tem finalu 
"dokončno zagotovil" mesto v litijskem 
klubu. Mesto, ki gaje moral na tako grozovit 
in nepošten način zapustiti. Zdaj lahko 
zapišemo, da je svoje zadnje srečanje na 
igrišču odigral v dvorani, kjer je pravzaprav 
začel svojo športno pot, v Zagorju. Še v 
ponedeljek, dan pred tragičnim dogodkom, 
je s fanti opravil zadnji (zakaj se to kar 
ponavlja) trening in se z nasmeškom in 
"Nasvidenje jutri!" poslovil ter odvihral proti 
domu. Dan prej jez reprezentanco Slovenije 
opravil mini priprave za dodatne 
kvalifikacije za svetovno prvenstvo, veselil 
se je srečanja proti svetovnim prvakom 
Špancem čez nekaj dni. Ostalo pa bo pri 
njegovih desetih reprezentančnih nastopih, 
prvim proti Češki (10.5.2002) in zmagi s 4 : 
3 in zadnjim proti Moldaviji 12:0. Dvanajst 
zadetkov enako številki, ki jo je nosil na 
dresu litijskega kluba in reprezentance.

Nadaljevati bomo morali, čeprav težko, 
brez njega. Pogled proti njegovemu 
igralnemu mestu pred golom ga bo iskal, a 
žal ne našel. Zagotovo, to smo dolžni, ga 
bomo našli v naših mislih in srcih, kjer je in 
bo ostal večno. Jože, Joško, Džoks, Joži,
Pavči......Nasvidenje in ne adijo, kajti nekje
se bomo še srečali.

KMN SVEA LESNA LITIJA

ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT
KIKBOKS_________

ZMAGA IZLAČANOM IN 
PTUJČANKAM

\ Ta nekoliko okrnjenem ekipnem 
J > državnem prvenstvu v šemi 

kontaktu, kije v nedeljo potekalo na Izlakah, 
je med moškimi ekipami zmagala domača 
ekipa KK Pon-Do-Kwan Izlake, ki je v 
finalu z 29: 15 premagala ekipo 
KB V Ptuj. Za zmagovalno ekipo 
so nastopili: Miloš Rozman, Jure 
Vetršek, Marko Razpotnik, brata 
Andrej in Grega Ocepek, Ivan 
Bogataj in Nejc Hribar. Izlačani 
so v polfinalu premagali 
lanskoletne prvake, člane KBV 
Pon-Do-Kwan Zagorje z 
rezultatom 34: 33, Ptujčani pa 
člane ekipa Hyong Celje z 
rezultatom 29:21. Zagorska 
članska ekipa je nastopila v 
naslednji sestavi: Igor Kalšek,
Sašo Vučko, Klemen Juvan in

brata Andrej in Primož Bračič.
V ženski konkurenci so Ptujčanke v 

sestavi: Nadja Šibila, Desa Repič in Sabina 
Kolednik za dve točki 20:18 premagale 
lanske ekipne državne prvakinje z Izlak, 
ki so nastopile v sestavi: Liljana Gošte, 
Brigita Plemenitaš, Urška Dolinšek in Maja 
Vetršek.

Zaradi slabega sojenja, glavni sodnik 
Primož Suknaič je v uvodnih borbah med

Ptujem in Celjem dopuščal premočne 
udarce (zdravstveno osebje je moralo 
večkrat posredovati), je domači klub 
zagrozil s prekinitvijo tekmovanja. Sodniki 
so po opozorilu v nadaljevanju tekmovanja 
pregrobe tekmovalce začeli kaznovati z 
opomini oziroma s kazenskimi točkami. 
Tako kot je zapisano tudi v pravilih.

Po tekmovanju je bila v Zagorju, v 
prostorih KBV PDK Zagorje, še volilna 

skupščina. Delegati so mesto 
selektorja reprezentance ponovno 
zaupali Vladimirju Sitarju, 
predsednik zveze bo še naprej 
Darko Filiput, generalni sekretar pa 
Primož Suknaič . V sedemčlansko 
predsedstvo je bil ponovno 
imenovan Zagorjan Alojz 
Miklavčič, medtem ko bo imel za 
KBV Ptuj drugi najmočnejši klub 
v Sloveniji PDK Izlake v organih 
zveze svojega člana v disciplinski 
komisiji. To delo bo opravljal 
Stane Plemenitaš.
Slika PRAV, besedilo Igor Gošte
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KMN JUVENTUS IZ HRASTNIKA 
JESENSKI MALONOGOMETNI 

PRVAK

T>o končanem jesenskem delu prvenstva v 1 .zasavski 
X malonogometni ligi smo z vodjem ekipe Jožetom 

Hočevarjem-Joco in direktorjem kluba Gorazdom Bevcem 
opravili krajši pogovor, ki si ga lahko preberete v 
nadaljevanju.
Ne vem kolikokrat doslej je 
bila ekipa na prvem mestu 

po jesenskem delu, vem pa, 
da Juvetus še ni osvojil 
naslov prvaka l.lige. Bo 

ekipi uspelo zadržati prvo 
mesto? Katere ekipe bodo po 

vajinem glavne 
konkurentke?

Jože: "Ekipa KMN Juve
ntus je bila prva v jesenskem 
delu samo v sezoni 1995/96, ko 
je nastopala še v tretji ligi. Po 
rezultatih in vzdušju v ekipi 
upamo, da nam bo prvo mesto 
v nadaljevanju prvenstva uspelo 
tudi zadržati. Torej upamo na 
najboljše. Menim, da bodo 
glavni konkurenti ekipe: 
Trgotrans Pizzerija Kukuca, 
Potepuhi, Mexico in aktualni 
prvaki Škoti. Nevami pa bodo 
tudi ostale ekipe."

Letošnja ekipa je glede na 
lansko kar nekoliko 

spremenjena. Kateri igralci 
so nosili glavno breme v 

jesenskem delu? 
Razmišljata še o kakšni 

okrepitvi?

Gorazd: "Glavno breme v 
jesenskem delu so nosili 
naslednji igralci: Mladen 
Centrih, Selvir Kazič, Blaž in 
Zoran Presečki, Igor Mihajlik, 
Denis Škoberne, Marko Jager, 
Stanko Jovanovič in Mitja 
Breznikar. H končnemu uspehu 
sta pripomogla tudi fanta iz 
Celja (Toplak in Osojnik), ki sta 
se ekipi pridružila v 4.krogu."

Nekaj let je za ekipo branil 
eden boljših slovenskih 

malonogometnih vratarjev

Martinčič. Ga je Centrih 
dobro nasledil?

Gorazd: "V vratih sta 
Martinčiča več kot uspešno 
zamenjala omenjeni Centrih in 
Selvir Kazič."

Že nekaj tet velja Juventus 
za enega najbolj 

organiziranih klubov v ligi. 
Kdo je poleg vaju "krivec", 

da je tako?

Jože: "Zagotovi predsednik 
kluba Slavko Gornik, 
podpredsednik Franci Vidovič 
ter tajnica Nina Blažko."

V letošnjem prvenstvu se je 
pojavilo nekaj novih 

sodnikov. Tudi iz drugih 
občin. Se vama zdi sojenje 
na višji ravni kot prejšnja 

leta?

Gorazd: "Sojenje seje po 
prihodu sodnikov iz drugih 
občin precej izboljšalo. 
Predvsem se to pozna takrat, ko 
na tekmi sodita dva sodnika."

Še vedno se vse tekme igrajo 
na področju občine Zagorje, 

čeravno se liga imenuje 
"medobčinska". Bi bilo po 

vajinem dobro, da bi se 
tekme igrale tudi v drugih 

občinah ? Vsaj v l.ligi.

Oba: "Takšnih organiza
torjev oziroma navdušencev za 
mali nogomet kot je Igor Grčar, 
v drugih občinah ni. Zato smo 
mnenja, da naj se igra 
medobčinska liga samo v občini 
Zagorje. Organizacija tekem v

drugih občinah je skoraj 
neizvedljiva, ker ne obstaja 
zanimanje za mali nogomet."

Juventus je uspešen tudi na 
turnirjih in v Zimski ligi 
Hrastnik. Boste tudi leto 

sodelovali v tej ligi in še to, 
za konec (prepričan sem, da 

imaš ti Jože vse to 
zapisano), koliko pokalov je 
v vaših vitrinah, koliko zmag 
se je nabralo, kdo je za ekipo 
odigral največ tekem in kdo 

dosegel največ zadetkov?

Jože: "Tudi letos bomo 
sodelovali v Zimski ligi. Sicer 
pa je v naših vitrinah 68 
pokalov, od tega 31 pokalov za 
prva mesta, 19 za druga, 12 za

tretja, 5 za četrta in en pokal za 
peto mesto. Juventus je doslej 
odigral 864 tekem, 552 je zmag, 
129 neodločenih izidov in 183 
porazov (gol razlika 3570- 
1836). Največ tekem so 
odigrali: Zoran Presečki 698, 
Matjaž Senica 504, Aljoša 
Ranzinger 429, Igor Mihajlik 
428, Marko Jager 408...

Najboljši strelci pa so: 
Zoran Presečki je v polno zadel 
509- krat, Aljoša Ranzinger 
306-krat, Igor Mihajlik 277- 
krat, Sašo Novak 260-krat in 
Matjaž Senica 188-krat."

Besedilo Igor Gošte, 
slika PRAV

ROKOMET

ČLANI, l.LIGA 
10.KORG;

Rudar Trbovlje-Termo 25: 
27

Trboveljski Rudar je na 
Miklavžev dan doma igral z 
ekipo Termo iz Škofje Loke. 
Verjetno je bila poškodba 
golgeterja Zorana Senčarja na 
začetku tekme vzrok (ima 
počeno kost na palcu), da je 
Rudar na koncu izgubil 27:25.

Pri domačih je bil še najbolj 
razpoložen Rok Teržan, ki je 
dosegel 8 zadetkov, pa tudi 
Gradišek s šestimi zadetki in 
vratar Prošt z desetimi 
obrambami.

Žal so Trboveljčani storili 
preveč napak in zastreljali tudi 
štiri sedemmetrovke. Nekateri 
gledalci, ki se jih je sicer zbralo 
okoli 500, so zaradi slabe igre 
domačih, dvorano zapuščali že 
nekaj sekund pred koncem 
tekme. S polovičnim 
izkupičkom v desetih tekmah 
je Rudar na petem mestu.

Igor Gošte

RUMENE STBflNI ||
______________________________ il
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www.rumenestrani.com



Računalniški sistemi Hrovatič d.o.o.
www.rsh.si, rsh@rsh.si

I

Želimo vam vesele 
božične praznike 

ter srečno 
novo leto

2004!
Trbovlje Trgovina, servis Litija
Šuštarjeva 42 Ulica 1 .junija 1 Remy Center
tel. 03 56 26 040 tel. 03 56 33 260 tel. 01 899 51 41

VSE ZA VAŠ RAČUNALNIK

NASE OKOLJE d.o.o. 
Kešetovo 4 

1420 Trbovlje

Vesele božične 
praznike in srečno 

novo leto

2004!

RENAULT

Samo v Avtohiši Malgaj: 3 x UGODNO!

| O VELIKA 
1 RAZPRODAJA

| LETNIKA0
4-»

1 O STARE CENE
3

Velja za vse pogodbe za nakup novega 
Renaulta, sklenjene do 31. decembra 2003.

© *ter DARILO 

v vrednosti

RENAULT MALGAJ Gabrsko 30B, Trbovlje, prodaja 03/56 33 110,03/56 33 111,03/56 33 112, servis 03/56 33 120, www.avtohisamalgaj.si

www.rumenestrani.com
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ČLANICE 1.B LIGA 
PRVA TOČKA

Zagorjanke očitno nimajo sreče v 
tekmah končnice za prvaka druge lige. Že 
lani niso bile najbolj uspešne. Tudi letos jim 
v prvih dveh krogih ni uspelo zmagati. V 
2.krogu so doživele poraz z ekipo Polje 
Ljubljana z 31:27. V začetnih minutah je 
bilo srečanje sicer zelo izenačeno. Nato so 
si igralke Polja v 18. minuti priigrale tri 
zadetke prednosti. Domače so po minuti 
odmora zaigrale kot prerojene in z delnim 
rezultatom 7 proti 1 v zadnjih minut prvega 
polčasa tega tudi dobile. V nadaljevanju so 
igralke Polja v 40. minuti izenačile. Sledilo 
je izenačeno srečanje do 54. minute, ko so 
gostje povedle za dva gola in na koncu

KOŠARKA

NEPRIČAKOVAN PORAZ 
V ll.KROGU

Kraški zidar- Zagorje Banka Zasavje 
85: 82

Tudi Lebanovih 30 točk ni bilo dovolj 
za zmago proti zadnjeuvrščeni ekipi. Kljub 
porazu pa so Zagorjani še vedno na prvem 
mestu l.SKL.

1.B LIGA
Zanimivo je tudi tekmovanje v 1 .B ligi, 

kjer tekmujejo Litijani, Hrastničani in 
trboveljski Rudar. Slednji so v 7.krogu, kot 
nam j e sporočil Tomaž Stojs, na domačem 
igrišču doživeli drugi poraz. Ekipa Parklji 
iz Bežigrada je zmagala z rezultatom 84 : 
72. Na tej tekmi domačim ni uspevalo 
domala nič, zatajili so predvsem nekateri 
ključni igralci: Knaus, Čop in Vajdič. 
Varovanci trenerja Toneta Krumpa so bili 
slabi predvsem v obrambi. Največ košev 
sta dala Džombič 10 in Horvat 12

Tudi Lilijani so na domačem igrišču 
izgubili. Ekipa Loka kave jih je premagala 
za 4 točke. Gostje so bili boljši predvsem v 
končnici tekme, v kateri so imeli domači slab 
odstotek izkoriščenih prostih metov. 
Najboljši pri gostih je bil Uroš Ivanovič, ki 
je bil nekoč že tudi igralec Litije. Največ 
košev za Litijo sta dala Japič in center 
Bošnjak 22 oziroma 20.

Se šesti poraz v tej sezoni pa so doživeli 
Hrastničani. Kljub dobri igri Žitnika, kije 
dosegel 26 točk, je bila ekipa Banex-a 
boljša za šest točk.

zmagale. Pri domačih je potrebno pohvaliti 
mlado Špelo Peterlin, ki je ob borbenosti 
dosegla tudi pet zadetkov, z nekaj 
obrambami v prvem delu igre pa se je 
izkazala tudi vratarka Janja Peško.

Inna Dolgun- RK Zagorje 29:29
Prvo točko za naslov prvaka 1 .B lige so 

Zagorjanke osvojile v 3.krogu. Tekma z 
ekipo Inna Dolgun bi se sicer lahko končala 
tudi drugače, saj so po prvem delu tekme 
domačinke vodile 13:6 in minuto in pol pred 
koncem srečanja za dva gola. Na srečo so 
bile v končnici Zagorjanke boljše in uspele 
rezultat izenačiti. Največ golov je dala Ina 
Poglajen in sicer 11.

ČLANI 2.LIGA
Osmi in deveti krog ni bil prav uspešen

V 8.krog SO Lilijani izgubili z ekipo 
Radensko 83:76. Lilijani so tekmo izgubili 
v zadnjih minutah igre. Za ekipo Džema 
Ibišija je največ točk dosegel Bošnjak- 29, 
ob tem pa dodal še 14 skokov. D.Pušič je 
dal 17, Japič pa 16 točk. Visoko zmago pa 
so dosegli člani trboveljskega Rudarja, 
čeravno po prvem delu igre ni kazalo tako. 
Nato pa so v tretji četrtini varovanci treneija 
Krumpa "eksplodirali" in nasuli Fragmatu 
iz Cerknice kar 33, prejeli pa le 8 točk. 
Končni rezultat je bil 109: 81 za Rudar. GD 
Hrastnik j e tekmo prestavil.(I.G.)

KEGLJANJE

V kegljaških ligah se je z 10.krogom 
končal prvi del prvenstva. V LA ligi za 
moške, kjer nastopata dve zasavski ekipi, 
je v vodstvu mariborski Konstruktor I., ki 
ima prav tako kot kranjska Iskraemeco, za 
katere je nekaj let igral tudi Uroš Stoklas, 
dva poraza in osem zmag. Prvi ekipi 
Rudarja Trbovlje in Litije, ki sta v zadnjem 
krogu doživele poraz, Litija v Konjicah 7:1, 
Rudar z ekipo Siliko 7:1, sta na 6.(Rudar) 
oziroma 7.(Litija) mestu. Rudarje štirikrat 
zmagal in doživel šest porazov, Litija je 
trikrat zmagala, enkrat igrala neodločeno 
in še šestkrat izgubila. V 1 .A ligi za ženske 
so članice Rudarja s petimi zmagami, enim 
neodločenim izidom in štirimi porazi na 
petem mestu, z desetimi zmagami pa je na 
prvem mestu prva ekipa Miroteksa.

V 3.1igi-vzhod je zagorska Piramida, ki 
je v zadnjem krogu doma izgubila z 
lokomotivo, s sedmimi zmagami in tremi 
porazi na drugem mestu. V vodstvu je s 
točko več Petrol. (I.G.)

za člansko moštvo Šmartno 99. V 8.krogu 
2.lige so doma doživeli poraz z Dobovo 30: 
23. Tekmo v litijski dvorani sije ogledalo 
tudi veliko ljubiteljev rokometa. 
Nenazadnje je šlo za derbi lige oziroma 
tekmo dveh do takrat vodečih ekip. Za 
Šmartno je znova največ zadetkov dosegel 
Jernej Peterlin in sicer 9. V 9.krogu pa so 
Šmarčani izgubili še v Krškem s tamkajšnjo 
ekipo Atom z rezultatom 30:25. Brata 
Peterlin, Jernej in Jani sta dala 6 oziroma 5 
zadetkov.

10.krog; Šmartno- Železniki 34: 33
Zmagovalec je bil odločen v zadnjih 

minutah tekme, ko so si domači preigrali 
odločilno prednost. S to zmago so Šmarčani 
krog pred koncem prvega dela prvenstva 
na 3.mestu.

(I.G.)

NOGOMET_______________

IZ TABORA NK 
HRASTNIK

Končan je jesenski del prvenstva v ligah 
MNZ Celje, kjer tekmujejo tudi selekcije NK 
Hrastnik. Poglejmo, kako so se uvrstile 
posamezne selekcije.

Cicibani U-10, ki jih trenirata Mitja 
Jontez in Klemen Rovan so v 1 .ligi osvojili
7. mesto s 33 točkami.

Mlajši dečki U-12, ki jih trenira Viktor 
Maurer so v 1 .ligi s 53 točkami osvojili 
3.mesto, starejši dečki U-14, ki jih trenira 
Iztok Glinšek so bili v 2.ligi drugi. Osvojili 
so 22 točk.

Med cicibani so največ golov dali: Žan 
Povše 12, Al en Kahteran 9 in Denis Dečman
8. Med mlajšimi dečki so največ golov dali: 
Sašo Ribič 13, Miha Korošec 12, Domen 
Ocvirk 11 in Matic Goste, ki jih je dal 10. 
Med starejšimi dečki je dal Matej Pajnkihar 
9 golov. (I.G.)
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KARATE VELIKI USPEH ORGANIZATORJEV 
IN TRBOVELJSKIH TEKMOVALCEV NA 31. MEDNARODNEM 

KARATE TURNIRJU »TRBOVLJE 2003«
TV" arate klub TIKA Trbovlje je v 
J^soboto 13. decembra organiziral in izvedel že 31. 

mednarodni karate turnir »TRBOVLJE 2003«, ki je hkrati 
tudi naj starejši karate turnir v Evropi. V prekrasnem vzdušju, 
kije krasilo športno dvorano Polaj v Trbovljah je svoje znanje 
in moči v spretnostih karateja merilo kar 429 tekmovalk in 
tekmovalcev s 485 nastopi v športnih borbah in katah iz 64 
klubov.

Letošnji turnir je imel 
svojevrsten rekord po državah 
udeleženkah, saj so nastopili 
tekmovalci iz kar desetih 
držav in sicer UZBE
KISTANA, MAKEDONIJE, 
BOSNE IN HERCEGO
VINE, HRVAŠKE, MADŽA
RSKE, SLOVAŠKE, AVST
RIJE, ITALIJE, NEMČIJE ter 
SLOVENIJE.

Tekmovalci in tekmo
valke, med njimi večje število 
nosilcev medalj z evropskih in 
svetovnih prvenstev, pa seje 
pomerilo v 27 različnih 
starostnih in težnostnih 
kategorijah. Tudi ljubiteljev in 
navijačev karateja ni 
manjkalo, saj si je turnir 
ogledalo preko 2000 gle
dalcev.

Turnir, ki je potekal več 
kot 10 ur je bil popestren z 
uradno otvoritvijo med 
dopoldanskim in popolda
nskim delom tekmovanja in 
show programom. Poleg 
zanimive demonstracije 
domačih karateistov je bilo v 
Trbovljah možno videti 
predstavitev svetovnega 
prvaka v ju-jitsu.

Tako kot v organizaci
jskem pomenu so trboveljski 
karateisti tudi na tekmoval
nem področju igrali zelo 
pomembno vlogo, saj so 
nastopili v dobri številčni in 
tudi kvalitetni zasedbi. V 
dopoldanskem delu, ko so 
nastopili vsi, vključno s 
kadeti, je nastopilo 42 
domačih tekmovalcev. Naj

prej so nastopili v kataši. 
Kljub solidni izvedbi kat so 
Trboveljčani tokrat v izredno 
močnih kategorijah v 
posamezni konkurenci ostali 
brez medalj. Čast so rešila 
dekleta Nina POŠEBAL, 
Nastja BEVC in Katja 
SIMERL, ki so v ekipnem 
delu osvojile srebrno medaljo.

Več športne sreče so že po 
tradiciji imeli v kumiteju ter 
športnih borbah. V kumiteju 
se mora vsaka tehnika 
predhodno napovedati, to 
pomeni, da so zadeve precej 
poenostavljene. Največja 
odlika kumiteja jev tem, da 
se v tej obliki bazične tehnike 
čistijo, postajajo bolj dodelane 
in s tem tudi bolj kontrolirane. 
Kljub temu, da so v tej 
konkurenci številčno nastopili 
tudi tekmovalci iz Uzbe
kistana, ki so na svetovnem 
pokalu »KOBE OSAKA 
INTERNATIONAL« letos 
poleti v Grčiji osvojili največ 
medalj v mlajših kategorijah, 
se mladi nadebudni Trbo
veljčani niso ustrašili 
konkurence. Timi UMEK je 
na poti do finala prepričljivo 
premagal vse svoje naspro
tnike. V finalu seje pomeril z 
zelo kvalitetnim vrstnikom iz 
Uzbekistana, ki ima kljub 
svoji mladosti že kar nekaj 
odličij iz različnih turnirjev po 
celem svetu. Oba nasprotnika 
sta ves čas navduševala vse 
prisotne tekmovalce, sodnike 
in gledalce na tribuni z res 
izpiljeno tehniko, predvsem

nožnih udarcev. Na koncu so 
sodniki soglasno podelili 
zmago Timiju. Z njim 
trboveljski karate, kijev vsej, 
preko tridesetletni zgodovini 
vzgojil veliko vrhunskih 
tekmovalcev, ki so igrali 
pomembne vloge na naj višjih 
tekmovanjih, pridobiva 
novega tekmovalca, ki nas bo 
zagotovo še večkrat 
razveselil. V športnih borbah 
v mlajših kategorijah sta zelo 
uspešno nastopila Nik ŽLAK 
in Rok LOPAN, ki sta osvojila 
bronasti medalji.

Svoj dan je tokrat imel 
edini trboveljski reprezentant 
v kadetski kategoriji Žiga 
ŠANTEJ. Z vsemi borbami je 
navduševal polno tribuno ter 
organizatorje, ki so ob 
njegovih borbah za nekaj 
trenutkov popustili pri delu in

se veselili ob njegovih 
potezah. Tudi v finalu je 
prepričljivo premagal bosa
nskega reprezentanta. Takoj 
po razglasitvi seje po dvorani 
razlegel dolg in glasen aplavz 
vseh prisotnih.

V popoldanskem delu so 
letos nastopile samo članske 
kategorije. Žiga ŠANTEJ, 
Jernej SIMERL in Miha 
KOVAČIČ so v ekipni izvedbi 
kat med drugim premagali 
tudi aktualne državne prvake 
in trenutno najboljše kataše v 
Sloveniji, ekipo iz Lovrenca 
na Pohorju.

V športnih borbah so vsi 
domačini Tomy CESTNIK, 
Jernej SIMERL in Miha 
KOVAČIČ nastopili v 
kategoriji do 78 kg. Tomy je 
v 1. kolu vseskozi držal korak 
s Sevničanom Črepinškom,
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premagala svoje nasprotnike, 
vendar nista mogla zbrati 
dovolj moči za vidnejše 
uvrstitve. Miha in Jernej sta 
izkušena dolgoletna tekmo
valca, ki sta navajena tako 
zmag in porazov, tako, da 
njima to ni pustilo kakšnega 
večjega razočaranja, saj je 
prevladalo zadoščenje ob 
izredno uspešni organizaciji 
turnirja.

Medalje na turnirju so se 
podelile med vse udeležene 
države in tudi ni bilo ekipe, ki 
bi po kvaliteti in osvojenih 
odličjih odstopala od ostalih.

Prav domačini so na turnirju 
osvojili največ zlatih medalj - 
tri, kar tudi potrjuje njihovo 
kvalitetno in zelo uspešno delo 
v klubu.

Pohvaliti velja tudi 
sodnike, ki so pod vodstvom 
vrhovnega sodnika, Maribo
rčana Primoža DEBENAKA, 
sicer mednarodnega sodnika 
svetovnega ranga, svoje delo 
uspešno opravili, saj so skrbeli, 
da ne bi prišlo do morebitnih 
hujših poškodb med tekmo
vanjem v športnih borbah, kar 
pa je za tovrstna tekmovanja 
posebej pomembno.

dokler ni slednji izkoristil 
trenutno nepazljivost in z 
atraktivnim nožnim udarcem 
pridobil neulovljivo prednost. 
Jernej in Miha sta se tokrat 
dejansko iztrošila že v sami 
pripravi na turnir, saj sta oba 
člana organizacijskega odbora, 
katerega člani so predvsem 
zadnji mesec vložili ogromno 
energije in časa za uspešno 
izvedbo samega turnirja. V 
dopoldanskem delu sta kot 
trenerja vodila tudi več kot 
štiridesetčlansko ekipo mlajših 
domačih tekmovalcev. V 
začetnih kolih sta sicer

KOŠARKA

ČLANI LB SKL (9.krog)
LITIJA : GD HRASTNIK 101 : 105 
Strelci za Litijo: Japič 28, Cirar 2, Bošnjak 

11, Dragan Pušic 24, Babič 3, Goran Pušič 16, 
Blaževič 17.

Strelci za GD Hrastnik: Godicelj 23, Sotošek 
1, Čeko 12, Tušek 6, Golotič 1, Tomažin 12, 
Žitnik 34, Deželak 8, Maj kič 8.

BANEX : RUDAR v sredo 17.12.03 ob 
19.00 uri v Slovenskih Konjicah

Trenutna lestvica: 1.Birokrat...7.Rudar..
9.GD Hrastnik 10.Litija...

Naslednji krog:
GD Hrastnik : Nova Gorica v soboto

20.12.03 ob 18.00 uri v dvorani na Logu 
Radovljica : Litija v soboto 20.12.03 
Rudar : Union Olimpija mladi v soboto

20.12.03 ob 19.00 uri v dvorani Polaj.

MLADINCI II.SKL - VZHOD IV (10.krog) 
GD HRASTNIK : CELJSKI VITEZ 76 :

88
ZAGORJE BZ : PIVOVARNA LAŠKO”B” 

94 : 103
Strelci za Zagorje BZ: Jere 33,Jesenčič 23, 

Šišič 14
Lestvica: 1. Celjski Vitez..3.Zagorje

BZ...5.GD Hrastnik

MLADINCI II.SKL - ZAHOD I (lO.krog) 
RUDAR : JURIJ JEŽICA 107 : 64 
Strelci za Rudar: Markovič 27, Radak 25 
LITIJA - prosta 
Lestvica: 1.Rudar. ...3.Litija

KADETI I.SKL - ZAHOD I (8.krog) 
LITIJA : JURIJ JEŽICA 64 : 75 
Strelci za Litijo: Cirar 18, Kolenc 14, Zupan 

13
(lO.krog)

LASTOVKA DOMŽALE : LITIJA 58 :
66

Strelci za Litijo: Cirar 16, Čepon 15, Čučič
12

Lestvica: l.Geoplin Slovan..... 4.Litija

KADETI II.SKL - VZHOD IV. (lO.krog) 
KELEJA : GD HRASTNIK 74 : 67 
Lestvica: 1.Krško.......3.GD Hrastnik

KADETI II.SKL - ZAHOD I (lO.krog) 
RUDAR : ZAGORJE BZ 97 : 84 
Strelci za Rudar: Guzej 31, Mujič 25 
Strelci za Zagorje BZ: Lipovšek 22, Majcen 

15, Jesenčič 14
Lestvica: L Rudar......... S.Zagorje BZ

ZIMSKA LIGA (turnir v Domžalah) 
RUDAR : ELEKTRA 34 : 76 
Strelci za Rudar: Sačič 10, Muminovič 8 
RUDAR : LASTOVKA DOMŽALE 54 : 

44
Strelci za Rudar: Tominšek 14, Kolenc 13 
(turnir v Trbovljah)
ZAGORJE BZ : PIVOVARNA LAŠKO 

34 : 30
Strelci za Zagorje BZ: Krznarič 9 
RUDAR : PIVOVARNA LAŠKO 53:31

MLAJŠI PIONIRJI 
TURNIR “SONČEK “ V NOVI GORICI 
(letnik 1993/94)
GD HRASTNIK : TRIGLAV 26 : 25 
GD HRASTNIK : IDRIJA 10:28 
GD HRASTNIK: KOMENDA 18 : 32 
(letnik 1991/92)
GD HRASTNIK : LASTOVKA 53 : 17 
GD HRASTNIK : KOBARID 39 : 13 
GD HRASTNIK : ROMANS (Italija) 40 : 

43 (dva podaljška)

MLADINKE I.SKL - VZHOD (11.krog) 
ŽKD STUDIO JIN-JANG : ŽKD CENTER 

MARIBOR 48 : 71
Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Kovačič 2, 

Vajdič 7, Dečman 10, Klopčič 5, Rorič 2, 
Karahasanovič 22.

Samo število nastopajočih 
tekmovalcev iz rekordnega 
števila držav udeleženk turnirja 
pa je letos potrdilo izjemno 
uspešno organizacijo, kar je 
nedvomno najvišje priznanje 
celotnemu kolektivu karate 
kluba TIKA TRBOVLJE, in 
tudi hkrati napoved, da bo 
organizacija turnirja prihodnje 
leto šla še korak naprej.

Vodstvo kluba se še posebej 
zahvaljuje vsem, ki so 
priskočili na pomoč in s tem 
omogočili izvedbo kvalite
tnega turnirja.
-------------  Franjo GLAVICA

(12. krog)
ŽKK ŠENTJUR - ŠMARJE : ŽKD 

STUDIO JIN-JANG - preloženo
Naslednji krog:

PIONIRKE I.SKL - SUPER LIGA A 
(9. krog)

ŽKD STUDIO JIN-JANG : ODEJA 59 :
62

Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Barič 21, 
Poboljšaj 17, Klavžar 8

(lO.krog)
ŽKD STUDIO JIN-JANG : KD SLOVAN 

52 : 57
Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Poboljšaj 32, 

Hatič 11, Juvan 4
Končna lestvica: 1.Odeja 2.Slovenske 

Konjice 3.ŽKD S.Jin-Jang 4.Slovan 5.ŽKD 
Ježica” A”

6.ŽKK Merkur Celje
Ekipa ŽKD Studio Jin-Jang seje uvrstila v 

finalni turnir, ki bo potekal od 09.01. do 
11.01.04.

MLAJŠE PIONIRKE - CENTER (2.krog) 
ŽKD STUDIO JIN-JANG : TRIGLAV 37 :
36

Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Barič 17, Fele 
6, Mujkanovič 6

Novo mesto : ŽKD S.Jin-Jang v soboto
20.12.03

Pišek Aljoša

MALI NOGOMET

Zimska liga prijateljstva

2003/2004
ZASAVC TONE VSE NIŽJE 

IN NIŽJE
Rezultati 4.kola: Buldožer - Medija 8:4, 

NLP - Zasavc 9:3, Zlatarna Lea - Rigl 17:2, 
Udarnik - Sepro 2:4. Trenutni vrstni red: 
Zlatarna lea 12, Sepro 9, NLP 9, Buldožer 6, 
Medija 6, Udarnik 6, Zasavc 0, Rigl 0.

MR-. i
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NAMIZNO TENIŠKI KLUB KEMIČAR - HRASTNIK
Leto je naokoli, odkar v Hrastniku 

ponovno deluje tečaj namiznega tenisa v 
sklopu ŠŠD (šolskega športnega društva). 
Članstvo mladih nadebudnežev bele žogice 
se je od lani še povečalo, tako da sedaj 
občutimo pravo prostorsko stisko. Treniramo 
lahko samo 2x tedensko po eno uro in pol, 
pa še to skupaj z najmlajšimi člani, ki so 
šele pričeli trenirati. V začetku so potekali z 
županom občine Hrastnik pogovori o tem, 
da bi lahko trenirali v telovadnici TVD

možnosti, da bi trenirali. Brez treninga, pa 
je to nemogoče.

Vendar pa kljub vsem prostorskim 
stiskam in nezadostnemu treniranju (drugi 
klubi trenirajo vsak dan), so tu že prvi 
rezultati, saj smo z tekmovanj v sklopu 
MNTZS (mladinska namizno teniška zveza

odigrali nekaj prijateljskih tekem, ter si 
ogledali 5. mednarodni turnir v Velenju.

Naši člani zelo redno obiskujejo 
treninge in se trudijo, da bi posegali po kar 
najboljših rezultatih. Vendar j e to zelo težko, 
ker brez treninga se ne da. Otroci so bili 
zelo navdušeni, ko so lahko med jesenskimi 
počitnicami trenirali vsak dan. Čisto vsi 
otroci so kljub temu, da so imeli počitnice, 
vsak dan prihajali na treninge in rezultati 
so bili že na 2. turnirju, ki so ga odigrali v

Partizan, vendar nas je župan kasneje 
seznanil, da iz tega ne bo nič, ker je Hrastnik 
že tako nadstandardno mesto, kar se tiče 
športnih objektov. Vendar naš klub NTK 
Kemičar, ki ima že dolgoletno tradicijo v 
namiznem tenisu, kajti NTK Kemičar je 
edini klub, kije dal še v času Jugoslavije 5 
državnih reprezentantov, nima od vseh 
športnih objektov, ki so v Hrastniku nobenih 
koristi.

Prišli so novi ljudje, ki so pripravljeni 
delati z mladimi, da bi se NTK Kemičar 
zopet povrnil v vrh tega športa, a žal nimajo

Blaž Zupančič

Slovenije) prinesli že prvo medaljo.

Udeležili smo se 1. odprtega regijskega 
turnirja v namiznem tenisu v Ljubljani, ter 
2. odprtega regijskega turnirja v Logatcu, 
kjer je naš član Blaž Zupančič osvojil 3-4 
mesto, kot mlajši kadet, ostali pa so 
zabeležili že tudi svoje prve zmage v 
skupinah.

V letošnji sezoni se bomo udeležili še 
štirih takšnih turnirjev:

- 22.02.2004 - NTK Preserje
- 28.03.2004 - NTK Vesna Zalog
- 10.04.2004 - NTK Rakek
- 12.06.2004 - NTK Ilirija Ljubljana,

Logatcu, bistveno boljši, saj so dobili prvo 
medaljo. Vsi člani in obe trenerki - Vesna 
Ojstršek-Drnovšek in Andreja Ojstršek- 
Urh, ki sta pripravljeni v svoje prostem času 
prenašati svoje znanje na mlade, si v 
naslednjem letu najbolj želijo, da bi jim 
občina Hrastnik omogočila še kakšen prost 
termin za treniranje v katerikoli telovadnici 
v Hrastniku, saj bi se le tako lahko kosali z 
drugimi klubi in mogoče v prihodnosti 
posegali tudi po najboljših rezultatih, tako 
kot nekoč NTK Kemičar.

NTK Kemičar Hrastnik
jpCl pUVIIlli V Vlil —,---------- j__________ i ~ ■ ---------- j j___ J------ ---------------------------- --------------------

KRONIČNO KRONIČNO KRONIČNO KRONIČNO KRONIČNO
Ob pom.Il zvestih frkerjev, aufbiksarjev, ravbarjev ter “tapUvih" piSeta MAŠ in Peter Motnikar^

KRONIČNO IZ 
POLICIJSKE POSTAJE 

LITIJA

28.11. ob 11.15 uri je občan B.M. 
policiste obvestil, da mu je neznanec ukradel 
bančno kartico NLB in opravil več dvigov v 
skupni vrednosti približno 100.000,oo SIT. 
Policisti so tem kaznivem dejanju še zbirajo 
obvestila.

28.11. ob 11.45 urije občan P.J. policiste 
obvestil, daje izgubil bančno kartico NLB, 
neznanec pa je s to bančno kartico opravil 
več dvigov v skupni vrednosti približno 
140.000,oo SIT. Policisti so tem kaznivem 
dejanju še zbirajo obvestila.

28.11. ob 21.50 uri so bili policisti

obveščeni, daje neznanec streljal na Jerebovi 
ulici v Litiji. Policisti so ugotovili, daje v 
gostinskem lokalu »Nena bar« v Litiji nastal 
spor med dvema gostoma. Po sporu je 
verjetno S.A. pred lokalom ustreli s pištolo 
v zrak. Policisti so na podestu pred vhodom 
v lokal našli tulec naboja, pištole pa niso 
našli. Sledi prijava sodniku za prekrške zoper 
lastnico gostinskega lokala ter zoper S.A. in 
njegovega brata, kije naknadno prišel na kraj 
in udaril P.D.-ja ter kazenska ovadba.

29.11. ob 02.15 uri so bili policisti 
zaprošeni za intervencijo v gostinskem 
lokalu »Kovač BAR« v Litiji. Policisti so 
ugotovili, daje do vhodnih vrat lokala prišel 
občan S.A iz Šmartnega, katerega redar ni 
pustil v lokal. Ko se je S.A. pogovarjal z 
redarjem, je iz lokala prišel B.R. iz Litije ter

18. gruden 2003

S.A.-ju dejal, da naj gre stran ter se z roko 
dotaknil njegovega lica. Ko mu je S.A. še 
vedno ugovarjal, je dvignil pulover in mu 
pokazal pištolo, ki jo je imel za pasom. 
Policisti so med postopkom pri B.R.-ju našli 
pištolo za izstreljevanje slepih nabojev, ki 
je imitacija pištole znamke beretta F 92 in 
škatlico s 50 slepimi naboji ter vse skupaj 
zasegli. Sledi kazenska ovadba in predlog 
za uvedbo postopka o prekršku pri sodniku 
za prekrške.

27.11. ob 11.45 uri so bili policisti 
zaprošeni za intervencijo v stanovanjski hiši 
v okolici Šmartnega, kjer je pijani I.I. doma 
razgrajal. Ker kljub ukazom policistov s 
kršitvijo ni prenehal, sta mu policista odvzela 
prostost in ga odpeljala v nadaljnji postopek 
k sodniku za prekrške, ki gaje zaslišal, nato

/VvVvr
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pa izpustil. 28.11.2003 ob 15.30 uri so bili 
policisti obveščeni, da pijani I.I. doma 
ponovno razgraja. Do prihoda policistov se 
je že umiril. Sledi prijava sodniku za 
prekrške. Istega dne ob ob 21.45 uri so bili 
policisti ponovno zaprošeni za intervencijo 
na istem naslovu. Policisti so ugotovili, da 
je pijana žena doma razgrajala in razbijala 
inventar ter zmerjala moža I.I.-ja, nato pa 
pred prihodom policistov odšla neznano 
kam.

06.12. ob 15.15 uri so bili policisti 
obveščeni, da se je ob 13. uri na Trgu na 
stavbah v Litiji poškodoval trinajstletni 
otrok. Policisti so ugotovili, da so otroci v 
parku na Trgu na stavbah našli petardo, 
katero so odnesli do bližnjih garaž. Tu so 
jo razstavili in iz nje stresli smodnik, 
katerega je nato eden od otrok zažgal, pri 
tem pa seje lahko telesno poškodoval, saj 
je dobil opekline desne roke ter površinske 
opekline po obrazu.

KRONIČNO IZ PO 
ZAGORJE OB SAVI

5.12. ob 21.uri so policisti obravnavali 
prometno nesrečo s telesnimi poškodbami 
na Gasilski cesti v Zagorju. Do nesreče je 
prišlo zaradi izsiljevanja prednosti voznika 
motornega kolesa D.D., kije trčil v osebni 
avtomobil, ki gaje vozil R.B. Pri tem seje 
potnica na motornem kolesu huje 
poškodovala, voznik pa lažje in sta bila 
odpeljana v Bolnico Trbovlje, zoper D.D. 
sledi kazenska ovadba, zoper udeleženca 
R.B. pa predlog zaradi vožnje pod vplivom 
alkohola.

KRONIČNO IZ PO 
HRASTNIK

11.12. ob 18.uri so bili policisti 
obveščeni o poskusu ropa v trgovini 
Mercator na Cesti l.maja. Na kraju je bilo 
ugotovljeno, daje v trgovino vstopil neznan 
moški, višine cca 150 cm, oblečen v črno 
bundo in jeans hlače, nosil je modri 
nahrbtnik in pričel s pištolo (ni bilo 
ugotovljeno, če je prava) groziti prodajalki 
naj mu izroči denar. D.G. se na grožnje ni 
odzvala in pričela nanj kričati, zaradi česar 
je moški iz trgovine pobegnil. Kriminalisti 
PP Trbovlje osebo iščejo.

POLICIJA OBVEŠČA
V dneh do 31.12. bo potekal 

preventivno-represivna akcija “Natakar, 
taksi prosim!”. Zaradi tega bodo policisti 
poostreno nadzirali voznike, ki bodo kršili

predpise zakona o varnosti cestnega 
prometa s posebnim poudarkom na 
voznike, ki vozijo pod vplivom alkohola.

AKTIVNOSTI POLICIJSKE 
POSTAJE LITIJA ZA 
PREPREČEVANJE 

NEGA TIVNIH POSLEDIC 
PRI UPORABI 

PIROTEHNIČNIH 
SREDSTEV

Policisti Policijske postaje Litija bomo 
izvajali določene represivne naloge in 
ukrepe. Predvsem bomo kontrolirali javne 
prireditve z namenom ugotavljanja, če 
obiskovalci posedujejo pirotehnične 
izdelke ter kontrolirali kraje, kjer se zbira 
večje število ljudi z namenom ugotavljanja 
eventualne nepravilne uporabe 
pirotehničnih izdelkov. V tem kontekstu bi 
vse predvsem opozoril, da je vedno 
prepovedano uporabljati pirotehnična 
sredstva v zgradbah in v vseh zaprtih 
prostorih ter na stadionih, v bližini bolnišnic 
in zdravstvenih domov, v bližini šol in 
vrtcev, v bližini domov za ostarele občane 
ter v bližini kino dvoran in gledališč. 
Pirotehnična sredstva je prepovedano 
uporabljati tudi v strnjenih stanovanjskih 
naseljih in na mestih, kjer seje naključno 
zbralo večje število ljudi. Osebno menim, 
daje še posebej neprimerno in nedopustno 
ter moralno nevzdržno uporabljati 
pirotehnične izdelke v bližini cerkve, ko 
traja verski obred in v bližini objektov, kjer 
potekajo kulturne prireditve. Ravno tako 
menim, da je zelo narobe, če petarde 
uporabljamo v bližini domačih živali ali 
petarde celo mečemo v domače živali, pa 
naj bodo to razni hišni ljubljenčki ali pa 
druge domače živali. Zavedati se moramo, 
da uporaba petard moti tudi živali, ki živijo 
v naravnem okolju.

Prodaja pirotehničnih izdelkov, katerih 
glavni učinek je pok, je dovoljenja vsako 
leto le v času od 1. in 31. decembra, uporaba 
teh izdelkov na javnih krajih pa je dovoljena 
le v času od 26. decembra do drugega 
januarja.

Največja nevarnost pri uporabi 
pirotehničnih sredstev predstavlja 
nekontrolirano metanje petard v oziroma 
proti množici ali celo v ljudi, uporaba 
pirotehničnih sredstev v močni pijanosti ali 
zasvojenosti z mamili, ponovno pobiranje

petard, ki niso počile, misleč da ni 
povzročen vžig, eksperimentiranje s 
pirotehničnimi izdelki (npr. lepljenje 
večjega števila petard z lepilom, uporaba 
pirotehničnih izdelkov v nasprotju z 
navodili, proizvajalca, praznjenje petard in 
prižiganje raztresene pirotehnične zmesi, 
itd.)

Policisti pirotehnične izdelke, ki so jih 
občani pripeljali v državo mimo carinske 
kontrole, lahko zasežejo tudi v notranjosti 
države, torej jih zasežejo tudi policisti 
Policijske postaje Litija.

V letošnjem letu se je tudi nekoliko 
spremenila zakonodaja na tem področju. 
Začelje veljati Zakon o eksplozivih, ki med 
eksplozive uvršča tudi pirotehnične zmesi 
in pirotehnične izdelke, istočasno pa 
pirotehnične izdelke razvršča v šest 
pirotehničnih razredov. Določene so tudi 
nekoliko višje denarne kazni za storilce 
prekrškov. Zoper kršitelje, ki pirotehničnih 
sredstev ne bodo uporabljali v skladu s 
predpisi, bodo policisti dosledno ukrepali.

Vse, ki bodo uporabljali pirotehnične 
izdelke, opozarjam na izredno pazljivost pri 
uporabi, saj le majhna neprevidnost ali 
razposajenost, lahko povzroči zelo hude, 
včasih celo nepopravljive posledice. V 
Sloveniji vsako leto beležimo kakšen požar, 
ki je nastal zaradi nepravilne uporabe 
pirotehničnih izdelkov ter kar nekaj telesnih 
poškodb. Tudi na območju Policijske 
postaje Litija je v preteklosti že prišlo do 
takšnih posledic. Zadnja telesna poškodba 
seje zaradi nepravilnega ravnanja s petardo 
zgodila 06.12.2003 na Trgu na stavbah v 
Litiji. Otrok, ki je petardo razstavil, je 
pirotehnično zmes stresel na kupček in jo 
zažgal. Pri tem j e dobil opekline desne roke 
in površinske opekline obraza. Menim, da 
starši lahko največ pripomorejo k temu, da 
do takšnih in podobnih primerov ne bi več 
prišlo.

Vsem bralkam in bralcem oziroma 
občankam in občanom v svojem imenu in 
v imenu vseh delavce Policijske postaje 
Litija želim varno in veselo praznovanje 
božičnih in novoletnih praznikov, istočasno 
pa voščim srečno, veselo, uspešno, 
predvsem pa zdravo in varno novo leto.

Jože Pavli
KOMANDIR POLICIJSKE POSTAJE



mali oglasi

z naročilnico na naslov: Zasavc d.o.o., Cesta 20.julija 2c, 
1410 Zagorje ob Savi. Uredništvo si pridržuje pravico 
skrajšanja oglasa in spremembe teksta brez obvestila 
naročnika. Pridržujemo si pravico, da zaradi zakonskih 
obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene 
dejavnosti, če zraven ni priložena kopija osebnega 
dokumenta.

atPMffllÖAIM
Ulica 1 junija 7, 1420 Trbovlje 

Tel.: 03/56 26 242,
Fax: 03/ 56 32 242 
GSM: 031/359 725 

in 031/359 726 
Prodaja, odkup stanovanj in 

poslovnih prostorov, vikendov in 
parcel.

HIŠE-PARCELE
KUPIM novejšo enodru

žinsko hišo, lokacija Izlake ali 
bližnja okolica, GSM: 031-83- 
63-78, tel: 57-26-319

ODDAM v Hrastniku 
stanovanje, delno opremljen 
velikosti 47 m2, 2 sobno, tel.: 
040/666 454

V HRASTNIKU oddam 
urejeno, opremljeno stano-vanje 
42 m2, tel.: 041/691-953

Z
f NAROČILNICA

za brezplačni mali oglas
I Vsebina oglasa:

l

PRODAM novo stanovanje 
54,4 m2, s samostojnim 
vhodom, tel.: 041/628-433

RAZNO

PRODAM fax panasonic, 
možnost uporabe samo telefona, 
samo faxa ali kombinirano, z 
avtomatskim odzivnikom, 
potreben manjšega popravila 
(slab senzor), termo papir, cena 
10.000 SIT, tel.: 040/208-312

skrinjo 100 litrov, staro 3 leta, 
cena 30.000 SIT, tel.: 56 23 223

STORITVE

DRUŠTVO Ozara 
Slovenija - nudimo pomoč 
ljudem s težavami v 
duševnem zdravju,
Informacijska pisarna, 
Krekov trg 3,3000 Celje, tel.: 
492-57-50, e-mail:
ce@ozara.org______________

PRODAM nissan micra 1.0 
LX, letnik 90/12, prva reg.91, 
kovinske barve, ohranjen, tel: 
051/31-87-80

PRODAM ugodno peč na 
olje Wamsler, cca 50 m2, 041/ 
205-683

NUDIM kvalitetne in 
poceni inštrukcije matematike 
za OŠ inSŠ, tel.: 041/458-435

INŠTRUIRAM matema
tiko za OŠ in SŠ, tel.: 040/702- 
668

OSEBNI STIKI
PODARIM kombiniran 

hladilnik + zmrzovalnik 
ohranjen, tel.: 56 26 417

Razočaran očka želi spoznati 
resno, iskreno in pošteno 
samsko dekle za resno zvezo. Če 
te oglas ne moti, me pokliči na

PRODAM zamrzovalno 031/505-495

Moj naslov (ni za objavo):

.4c____ „
\

\ I

OBVESTILA OBVESTILA OBVESTILA OBVESTILA OBVESTILA OBVESTILA OBVESTILA

Društvo za mlade Ptica
v Hrastniku organizira

razne kreativne delavnice za mlade, nudi svetovanje 
in pomoč pri zasvojenosti,... Svetovanje je osebno ali 
po telefonu. Uradne ure: delavnik od 8. -14., njihov 
naslov Novi dom, Hrastnik-bivši vrtec, elektronski - 
naslov: drustvo.za.mlade.ptica@siol.net, tel. št.: 03/ 

5646 971.

Občina Hrastnik
vabi na novoletne prireditve: 

lS.december: novoletni koncert učencev
GŠ Hrastnik v DD Hrastnik,

21.december: Koncert Steklarske godbe Hrastnik v 
Športni dvorani Hrastnik,

22.december: Koncert skupine Bepop v Športni dvorani 
Dolanka

23.december: ob 15.30, 16.30 in 18.00 predstava, 
obisk dedka Mraza in obdaritev predšolskih otrok v 
DD Hrastnik, 15.00 novoletno srečanje s starejšimi 

občani v Športni dvorani Hrastnik, 16.00, 17.00 
predstava, obisk dedka Mraza in obdaritev predšolskih

Foto klub Hrastnik
vabi na razstavo fotografij Tonija Laznika z naslovom 

Povodenj v Pragi. V galeriji zdravstvenega doma bodo na 
ogled od 24.novembra do 24.decembra 2003.



OBVESTILA

otrok v kulturnem domu na Dolu 
26.december: novoletni žur, od 15.ure dalje 

prireditve za otroke v telovadnici OŠ NHR Hrastnik, 
ob 15.30 glasbena predstava Melite Osojnik, ob 17.30 

hokus-pokus čarovnije za otroke s čarovnikom 
Davidom, prihod dedka Mraza, 19.00 predstava z 

ognjem in svetlobnimi efekti (pred bazenom), 19.30 
ognjemet, 20.00 zabava s skupino Avia Band v 

Športni dvorani Hrastnik
27.december: Koncert Rudarske godbe Hrastnik in 

Nuše Derenda v Športni dvorani Hrastnik 
31.december: Silvestrovanje s skupino Mambo Kings 

v Športni dvorani Hrastnik

Občina Zagorje ob Savi
vabi na novoletne prireditve: 

19.december: multimedijska predstava "Prišli trgovci 
z novci" v Cankarjevem domu Ljubljana, obvezne 

rezervacije na DPM Zagorje 
20.december: božično-novoletni koncert 

Mladinskega pihalnega orkestra Viva z gosti 
v KC DD Zagorje

22.december: ob 8.15 in 10.00 predstava Sneguljčiča 
v izvedbi OŠ dr.Slavko Grum v KC DD Zagorje, ob

17.00 "Pehar novoletnih piškotov" - osrednja 
prireditev Vrtca Zagorje, ob 17.00 Film Kajmak in
marmelada v KC DD Zagorje, 18.00 obisk dedka 

Mraza
23.december: 9.00 predstava Sneguljčiča v izvedbi 

OŠ dr.Slavko Grum v KC DD Zagorje, ob 19.00 
božično-novoletni koncert GŠ Zagorje v KC DD 

Zagorje
25.december: 19.00 božični koncert slovenskih pop 

zvezd; Bepop, Game over, BBT, Ptujskih 5, 
predskupina: plesno glasbena skupina BIT 

26.december: žegnanje konj na Medijskem gradu 
Izlake, tečaj smučanja (prijave na 041/550-883),

19.00 rock večer za vse generacije: Zablujena 
generacija/Orlek/Big foot mama, predskupini Nemo/

Afera
27.december: 19.00 sobotna zvezdna noč: Nuša 

Derenda(Magazin/Petar Grašo, predskupina 
Primavista

28. december: 19.00 novoletni koncert Igor in zlati 
zvoki z gosti v Domu kulture Kisovec, 19.00 morje in

sonce v naših srcih; Dražen Zečič/Jan Plestenjak/ 
Severina, predskupina Baksuzi

29. december: risanka Knjiga o džungli, ob 17.uri v 
KC Delavskem domu Kisovec, ob 19.00 v ponedeljek

zvečer: Big band Zagorje/Slavko Ivančič/ 
Korado&Brendi(Jasmin Stavros 

30.december: 19.00 mega pop dance party: Luna/ 
Kingston/Karma

iSBM

31.december 2003: 20.00 Adijo 2003: 
Silvestrovanje s Čuki, 01.00 Ognjemet

Občina Trbovlje
vabi na novoletne prireditve: 

lS.december: 19.00 božično novoletni koncert 
Glasbene šole v DD, 19.00 potopisno predavanje 

(Nizozemska) v Mladinskem centru, 
19.december: 10.00 Kekec, gledališka predstava v 

DD, 21.00 Koncert v Domu Svobode (THC in 
Mladinski center)

20.december: 10.00-15.00 turnir v nogometu, turnir v 
odbojki v OŠ A.Hohkrauta, 18.00 božično novoletni 
koncert MoPZ Katarina v GD Čeče, 19.30 koncert 

Slovenskega okteta v DD
26. in 27.december: 19.30 koncert Delavske godbe v

DD
28. december 17.00 sprevod dedka Mraza, ognjemet v

Mestnem parku, 20.00 Ples s Faraoni v DD
29. december: Ples z ansamblom Mlada pot in Heleno

Blagne v DD
31.december: 20.00 silvestrovanje z Vagabundi v DD 

2.januar: pohod na Kum
3.januar: 20.00 Ples z Aleksandrom Ježem v DD

pbaVIJČ ^ CD 
maraton

V KNJIŽNICI

ANTona SOVRETA

Dr agi otroci!

V četrtek, 18.12L2Ö03 ob 17.3® uti 
pridite v Knjižnico Antona Sovreta, 

kjer boste poslušali 
pravljico o decembersMh prašnikih.

Ne zamudite!

Obveščamo vas, da bo Knjižnica Antona Sovreta 
24.12.2003 in 31.12.2003 odprta od 9.00 do 14.00 ure. 

Hvala za razumevanje!



KSEFTI
informacije

03/56-64-250
ELKOPLAST d.o.o.
Bevško 2, Trbovlje 
Tel.: 56 26 466 in 56 32 860

VSE VRSTE TALNIH IN 
STENSKIH OBLOG, PREPROGE, 

TEKAČI, UMETNE TRAVE - 
POLAGANJE IN ROBLJENJE

ELKOPLAST DEKOR
Obrtniška 11, Trbovlje 
Tel.: 56 28 349

ODEJE, VZGLAVNIKI, 
VZMETNICE, POSTELJNINE, 

BRISAČE, ZAVESE, PRTI, 
DARILNI PROGRAM

IM
C svoje ideje!

up «jjfi ktM
m: 041 / 395 301

Rž S3*#sr
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Anica Zupan s.p. / /1411 Izlake

s.O 

M p 
A

186,55 sit/min Vedeževanje 24 h
090 4417

RAČUNOVODSKE STORITVE
Matija (Brodar,s.p., Cankarjev trg 13, 1410 Zagorje o/s 

gScM: 051/247-467
CELOVITO VODENJE POSLOVNIH KNJIG PO 
SISTEMU ENOSTAVNEGA IN DVOSTAVNEGA 

KNJIGOVODSTVA ZA S.P. IN DRUŽBE.

ART OPTIKA d.d. ‘Velika izbira okvirjev za očala 
‘Vse vrste leč za očala domačih in 

tujih proizvajlcev 
‘Etuiji za očala 
‘Povečevalne lupe 
‘Športna in sončna očala 
‘Drobna in usnjena galanterija

Poslovalnica 1420 Trbovlje 
Trg revolucije 28d 
Tel.:56 21 253 
Poslovalnica:
Zdravstveni dom Trbovlje 
Rudarska 21, tel.:56 29 041 OBIŠČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE

FOTO WEISS ^1896%
rw Trbovlje \W96y

NOVO!!! NOVO!!! NOVO!!! NOVO!!! NOVO!!! NOVO!!!

DIGITALNE FOTOGRAFIJE TUDI PREKO e-maila 
foto.weiss@siol.net NA ZALOGI: DIGITALCI CANON 

|A60 in A70 + CF 128 MB!!! ODPRTO: NON-STOP 8-19h 
SOBOTA 8-12h TEL: 03/56 34-115

oniK
C O M F» IJ TERS

ZAPOSLIMO...

PRVIČ,
DRUGIČ,
TRETJIČ.

Našo sredino bi radi okrepili s programerji. Od 
zagnanih in znanja ter izzivov željnih 

kandidatov pričakujemo:

1. Samostojnost ter vestno in odgovorno
opravljanje dela;

2. Poznavanje osnov za delo z relacijskimi 
podatkovnimi bazami (SQL) in objektnega

programiranja;
3. Znanje angleškega jezika, vozniško

dovoljenje B-kategorije.

Ponujamo vam urejeno, prijetno delovno okolje 
v naših novih poslovnih prostorih v Zagorju z 

ustvarjalnim ozračjem. Delali boste v 
ambiciozni skupini z veliko mero samostojnosti 

in boste nagrajeni za vse uspešne rešitve. 
Zagotovili vam bomo dodatno izobraževanje in 

napredovanje.

V našo sredino vabimo tudi študente, začetnike 
in pripravnike! Mentorstvo je zagotovljeno.

Pisne prijave pošljite po pošti do 31.12.2003.

Oria Computers d.o.o.
Podvine 36, 1410 Zagorje ob Savi 

Tel 03 5658 450, 
e-mail:info@oria.si, www.oria.si

Logično je biti z nami!



NAŠA BODOČNOST

Človek, ta vse in ta nič, ta kralj stvarstva in pekla 
sebi in drugim, to končno in neskončno bitje, ta 

tema in ta luč hkrati.
(A. Trstenjak)

Deset človečkov — deset ljudi — petkrat sin in petkrat hči - 
je človeštvo obogatilo v dneh od 29. novembra do 12. 
decembra 2003.

29. 11.2003
Enesa Markovič, Kol. 1. maja 18, Trbovlje-hči Maja
03. 12. 2003
Doroteja Verk, Plesko 7, Hrastnik-hči Barbara Štepec 
Danica Zupan, Šklendrovec 12, Zagorje - sin Jan
05. 12.2003
Petra Cukljati, Trg pohorskega bataljona 8, Kisovec- 
sin Tilen Šuster

06. 12. 2003
' Karmen Ploh, Slatno 16, Dol pri Hrastniku - hči Laura 

Durica
07. 12. 2003
Tanja Lukančič, Pod gozdom 2a, Trbovlje - hči Pia 
Razboršek
08. 12.2003
Urška Božjak, Izlake 5, Izlake - sin Patrik
11. 12.2003
Mateja Simončič, Škoijariža 13a, Dobovec, Trbovlje- 
sin Žan Simončič
12. 12.2003
Gordana Rome, Kolodvorska 9, Zagorje - hči Ana 
Rozina

Romana Vozel, Sallaumines 4, Trbovlje - sin Val Vozel 
Vipotnik

ISKRENE ČESTITKE !
\_________________________________________________

trgovina
Saša Pegan s.p.
Kisovec, Rudarska c.3 
Tei.: 03/56-71-303

Cvetje, 
darila...

odpiralni čas: 
od pon. do petka 16-18 

sobota 9-12 
nedelja 10 -12

\

KINO
PROGRAM

ZAGORJE

Čet. 18.12. ob 17.uri - PLONKARJI ameriški, 
komedija; ob 19.uri - KAJMAK IN MARMELADA 

slovenski, drama 
Pet. 19.12. NI KINO PREDSTAV 

Sob. 20.12. ob 19.uri - PREDNOVOLETNI 
KONCERT MPO V I V A ZAGORJE 

Ned. 21.12. ob 17.uri - PLONKARJI ameriški, 
komedija; ob 19.uri - KAJMAK IN MARMELADA 

slovenski , drama
Pon. 22.12. ob 19.uri - KAJMAK IN 

MARMELADA, slovenski, drama 
Tor. 23.12.ob 19.uri - BOŽIČNO NOVOLETNI 

KONCERT GŠZAGORJE 
Sre. 24.12. ob 18.uri - MALI VOHUNI 3 D ameriški, 

akcijska komedija
Čet. 25.12. ob 19.uri - MATRICA - REVOLUCIJA 

ameriški, zf triler;
Pet. 26.12. ob 17.uri - MALI VOHUNI 3 D, 

ameriški, akcijska komedija; ob 19.uri - MATRICA 
REVOLUCIJA ameriški, zf triler 

Sob. 27.12. ob 17.uri - MALI VOHUNI 3 D ameriški, 
akcijska komedija; ob 19.uri - MATRICA - 

REVOLUCIJA ameriška, akcijska komedija 
Ned. 28.12. ob 17.uri - MALI VOHUNI 3 D ameriški, 

akcijska komedija; ob 19.uri - MATRICA 
REVOLUCIJA ameriški, zf triler 

Pon. 29.12. ob 19.uri - MATRICA - REVOLUCIJA 
ameriški, zf triler

Tor. 30.12. ob 19.uri - MATRICA REVOLUCIJA 
ameriški, zf triler 

Sre. 31.12. NI KINO PREDSTAV

IZLAKE

Nedelja, 21.12. ob 19.15 uri - PLONKARJI ameriški, 
komedija

Nedelja, 28.12. ob 19.15 uri - MALI VOHUNI 3. DEL 
ameriški, zf akcijski

TRBOVLJE

18.12.2003 ODŠTEKANI PETEK ob 18.00 komedija; 
POD NJENIM OKNOM ob 20.00

slov.romant.komedija



19.12.2003 POD NJENIM OKNOM ob 18.00; 
ODŠTEKANI PETEK ob 20.00

20.12.2003 POD NJENIM OKNOM ob 18.00; 
ODŠTEKANI PETEK ob 20.00

21.12.2003 ODŠTEKANI PETEK ob 18.00; POD 
NJENIM OKNOM ob 20.00

22.12.2003 POD NJENIM OKNOM obl8.00; 
ODŠTEKANI PETEK ob 20.00

23.12.2003 ODŠTEKANI PETEK ob 18.00;GREHI 
OČETA AMARA ob 20.00 drama

DRUGE PRIREDITVE V 
DELAVSKEM DOMU TRBOVLJE:

18.12.03 koncert Glasbene šole Trb.
20.12.03 koncert SLOVENSKI OKTET 

26. IN 27.12.03 koncert Delavske godbe Trbovlje
28.12.03 PLES - FARAONI

29.12.03 PLES - Ansambel MLADA POT in gostja 
večera Elelena BLAGNE

31.12.03 SILVESTROVANJE ansambel VAGABUNDI

KINO HRASTNIK

18.12. - 21.12. MAMBO ITALIANO (komedija), čet.,
ned. ob 19.00, sob. ob 17.00

19.12. - 21.12. DOL Z LJUBEZNIJO (romanca), pet. 
ob 19.15, sob. ob 19.00, ned. ob 19.00

24.12. - 28.12. BOŽIČEK 2 (družinska komedija), sre.,
čet., sob. in ned. ob 17.00

27.12. - 28.12. KAJMAK IN MARMELADA 
(ljub.drama), sob. in ned. ob 19.00

29.12. - 31.12. AGENT CODY BANKS (akcija), pon.
in tor. ob 10.00, sre. ob 17.00

31.12. MATRICA REVOLUCIJA (ZF) ob 19.00

KINO DOL PRI HRASTNIKU

19.12. MAMBO ITALIANO (komedija)

TRBOVLJE

MIELISZOVA

(RAZMIŠLJANJA

Roke v žepih
v

Zglasi se spreminjajo. Moda gre naprej in včasih človek ne ve,
V-/kateri dan v letuje namenjen maškaradi. Toda, moda j e pač moda 

in nihče ne bo mladim preprečil, da ne bi poskušali svoje mladosti tudi z 
modo obeležiti. Mladim ne gre zameriti njihove ekskluzivnosti. Je pa 
zanimivo, da gre naprej tudi čas, ko o obnašanju govorimo. Tisto, kar so 
nas nekoč učili, daje dokaz nesramnosti, je v današnjih časih, vsaj sodeč 
po opazovanju naših politikov, čisto nekaj običajnega in nič nevljudnega, 
pobalinskega.

V mislih imam vse pogostejšo vedenjsko gesto naših parlamentarcev, 
ki vse raje, v svojih nastopih pred kamerami, v hramu slovenske oblasti, 
eno od rok skrijejo v žep.

Tako je, evropsko razgledani Lojze, zadnjič, ko je prisotnim nauke 
delil, skril v žep levico. Na isti seji je enako storil, vedno zgovorni Jelko, 
le da je za razliko od Lojzeta, v žep spravil desnico. Tudi drugi niso 
izjema, ko gre za skrivanje dlani v hlačno votlino.

Kaj tam z roko počno, se človek nehote vpraša, kaj naj bi to pomenilo?
Morda, pa nimajo, tiste skrite dlani urejene, pomislim? Saj veste nohti 

pa črno za nohti in podobne nečednosti, ki sodijo k osnovni, osebni 
(ne)urejenosti.

Ne, ne. To ne more držati. Biti mora kaj globljega, kaj bolj 
vsebinskega, me prešine, ko naša dva politična veljaka poslušam in 
opazujem.

Če ima Lojze v žepu levico in Janko desnico, bi morda lahko 
pomenilo, da želita vsej širni slovenski javnosti pokazati kam bi najraje 
eno ali drugo, nasprotno politično opcijo spravila. V žep, za vedno in 
vekomaj veke...!

Toda, tudi to je dvomljivo, kajti Jelko je vendar sredinsko opredeljena 
politična ideologija. Se pravi,da bi ob pravilnosti mojega razmišljanja, 
moral obe roki javnosti na vpogled dati. Nobena od rok, mu ne bi smela 
služiti, kot simbol skrivanja politične konkurence .

Nekaj dni kasneje sem poslušal rjovenje, običajno umirjenega gospoda 
Andreja. Človek seje na ves glas pridušal, da sem pomislil, kako mu bo 
lica zardela razneslo. Za nekakšne fašiste je šlo. Ko sem zaradi javnega 
reda in miru TV utišal, so bili gibi spoštovanega gospoda podobni 
kakšnemu temperamentnemu dirigentu, ki simfoničnemu orkestru ob 
izvajanju najmogočnejših glasbenih variacij poveljuje. Zares zanosno ga 
je bilo opazovati. Ko pa sem na TV spet glas dodal, se mi je zazdelo, da 
nekoga posnema. Samo Dolfeje znal tako močno, z gestami svojih rok in 
obraza ter do skrajnosti eksploatirani kapaciteti svojih glasilk, tako 
impozantno v javnosti nastopati. Pa, da ne bo kdo narobe razumel. Nikogar 
ne mislim s nacistoidnim in fašistoidnim elementom primerjati. Konec 
koncev je vrli gospod Andrej s svojim početjem, vsaj malo, zdolgočaseno 
nastopanje politikov v parlamentu popestril in prisotne osebke iz spanja 
prebudil.

Da ne pozabim, o rokah v žepih je tekla beseda.. .Zdi se mi, da vem 
za kaj gre, ko nekateri v žep tlačijo svoje roke.

Fige..., fige, ni videti, ko jih ob svojih izjavah politiki v žepu držijo 
in tako skrijejo pred očmi, ne bodi ga treba, svoje ukane.

Pri nas, v Trbovljah, na sejah občinskega sveta, se fige v žep skriti ne 
dajo. Svetniki občinski nastopajo sede. Da bi roke pod mizo skrili, to bi 
bilo preveč in to pač ne gre. Zato pa znajo svoje misli tako zvito izjaviti, 
daje figa neprepoznavna a posledično učinkovita. Kar pa je najbolj 
pomembno, nihče jih ne more, zaradi vedenjskih anomalij, za pobaline 
imeti, saj roke lepo na mizi držijo, ko fige v izjavah zakrivajo.
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POKONČNA ALI 

PLAZEČA SE RASTLIN, 
Z NAVADNO 

RUMENIMI CVETI 
V KOŠKIH

OCVRTO 
PECIVO IZ 
NEZVAUA- 

NEGA 
TESTA

NAJVEČJI
ZALIV

KOI
RAf

OBALI
OKROGLA 
PLOŠČICA 

KOT POLIZ
DELEK PRI 

ŠTANCANJL
DROG NA 
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NOVEŠEN 

ČLOVEK

GOJITE-
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REPUBLIKI
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TKIVO PRI 
PRAŠIČIH 
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PRIPRAVA
ZA

STRESANJE
SADJA

NEKDANJI
NIZOZEMSKI
HITROSTNI

DRSALEC
SCHENK

ZANOS.
ELAN.
POLET

ČOPIČ ZA 
BELJENJE

BELEŽEM

IZRAZNI
GIB

MERSKA 
ENOTA ZA 
GLASNOST

NICK 
NOLTE 

RIMSKA 
PROVINCA 
OB DONAVI

GORSKI 
REŠ. ČOL

KEGA
GIBANJA

PREBIVALCI
POKRAJINE
V SEVERO- 

_ _ DNI ŠlVZHODI
ŠPANU

KEMIJSKI 
ZNAK ZA 
NATRIJ

Vicoteka
Izbirčnež
Mali kanibalčekje potožil materi: 
"Mami, jaz sem lačen!"
"Poglej, očka že prihaja!" je rekla ma
ma, ko je pogledala skozi okno. Mali 
kanibalček je pogledal iz hiše in zagle
dal očeta, ki je za seboj vlekel krsto: 
“Ah, že spet te konzerve!” je zavzdihnil.

Jedilnik
V letalu na liniji Kinšasa- Madrid je sedel 
kanibal. Ko je do njega prišla stevarde
sa, ga je vprašala:
"S čim vam lahko postrežem?" 
“Pokažite mi, prosim, seznam potnikov."

Kitajščina
V Slovenijo pride Kitajec in odide vtrgo-

GRŠKA 
POKRAJINA 

NA PELO
PONEZU, 

ELIDA

HANS
ENN

KRAJ NAD 
AJDOV
ŠČINO

/OJVODINEC 
VODNA 

POVRŠINA, 
OMEJENA 
Z ATOLOM

NAŠ
PIANIST

BERTON
CELJ

POZITIVEN 
ELE-v aPN

NAS
BALETNIK
(MOJMIR)

ŽITO IZ 
DRUŽINE 

DRESNOVK 
VEČJA 

POSODA
PADAJOČA

VODA
IGLASTO
DREVO.

KLEK
ORANJE

SNOP 
LANU ALI 

KONOPLJE

GLASBE
NICA ZA 

KLAVIRJEM

FAJVANSKO-
AMERIŠKI
REŽISER

LEE

KRAU
ŽIVALI

GORSKO 
NASEUE NA 

KAVKAZU 
7. GRŠKA 

ČRKA

OŽE. VOŽ. 
KONOP

KRAVJA
MLEČNA

ŽLEZA

VARJENI
ŠIV

NAŠA 
SKLA- 

DATEUA 
(BOJAN 
IN EMIL)

St
v» V.

BETLOVA
PALMA
JUGO

VZHODNE
AZIJE

RONDELA: polizdelek pri štancanju INDIC: znamenje
AREKA: betlova palma ILIS: grška pokrajina

vino.
“Jang Reng Coca-Cola!" reče prodajal
cu. Prodajalec ga nekaj časa čudno gle
da, nato pa vpraša:
“Pločevinko česa?"

Koline
“Kako Kitajec reče kolinam?"
“Čun čun hin."

Konkurenca
“Zakaj ste se pa vi znašli v zaporu?" je 
upravnik vprašal novega zapornika. 
“Zaradi konkurence!"
“Kako, zaradi konkurence?" se je 
začudil upravnik.
“Izdeloval sem ravno takšne bankovce 
za deset tisoč tolarjev kot država!"

PABERKOVANJE
V prvih mesecih leta 1991 je po
stala obsežna snežna odeja na več 
kot 4000 metrih visoko na Himalaji 
nenadoma črne barve. Po mnenju 
okoljevarstvenikov naj bi bila to po
sledica onesnaženja, ki so ga po
vzročili apokaliptični požari na ku
vajtskih naftnih nahajališčih med za
livsko vojno.

Starorimska zakonodaja ni predvi
devala zaporne kazni, ker je slednja 
veljala samo kot preventivno sred
stvo. Zato pa so prestopnike kazno

vali s hudimi kaznimi, ki so segale 
od pohabljenja, do prisilnega dela, 
odvzema državljanskih pravic in deg
radacije v status sužnja, za najhujše 
kršitve pa je veljala smrtna kazen.

Vse doleta 1950 je francoski vasi 
St-Ouen-Les-Lomos, izgubljeni v Al
pah, vladala skupina nemških voja
kov, ki so uveljavljali “Hitlerjev 
red". Omenjenih krajev namreč še 
ni dosegla novica o koncu druge sve
tovne vojne. Ker niso imeli nobenih 
stikov z zunanjim svetom, so bili pre
pričani, da se od izbruha vojne ni 
nič spremenilo.

7t*r<rfxA.<
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Razvedrilo 
krajša čas.

Razvedrilo
Razvedrilo



NAGRADNA KRIŽANKA

Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 
24.decembra 2003 na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta 20.julija 
2c, 1410 Zagorje Zagorje ob Savi, s pripisom NAGRADNA 
KRIŽANKA ŠT.: 25/2003. Fotokopij ne upoštevamo. Torej morate 
ob pripisu dodati še številko križanke (ki je ista kot številka 
časopisa). Opozarjamo vas, da rešitve gesla, ki bodo prispele na 
dopisnicah, ne bomo upoštevali. V poštev bodo prišle le v primeru, 
da bo na njih izrezek gesla Zasavca. Zraven pripišite davčno 
številko.

Praktične nagrade, ki vas čakajo, podarja Zasavc d.o.o.
Izžrebanci nagradne križanke 23/2003: 

l.Zala Drnovšek, Kotredež 23, Zagorje 
Z.Marija Miri Potušek, Novi Log 17, Hrastnik 
3-Ksenija Kramžar, Borovak 23, Podkum

HVALA CVETLIČARNI 
CIKLAMA V LITIJI

Sem zvesta bralka revije Zasavc. V njej redno rešujem 
križanke. Vesela sem bila, ko sem bila v enem preteklih 
Zasavcev izžrebana. Nagrado je prispevala Cvetličarna 
Ciklama v Litiji. Prejela sem čudovito lončnico. Prelepa 
božična zvezda v rdečem okrasnem lončku mi bo polepšala 
prihajajoče božično-novoletne praznike.

Cvetličarni Ciklama hvala in srečno 2004!

Manja Serša

ZDRAV DUH

CVETLIČARNA CIKLAMA
Marjan Planinšek s.p.,
Valvazorjev trg 17,1270 Litija 
Tel.: 01/8984 620, GSM: 041/631 
509

CVETJE, LONČNICE, CVETLIČNI 
ARANŽMAJI - DOSTAVA!

Voščimo vam vesel
Delovni čas: Božič, ter sreče, uspehov

pon./pet.: 7h-19h, sobota: 7h- . , ...
13 \ nedelja: 9h-12h m zadovoljstva v Novem

letu 2004!

DNEVNIK PERA BRKO VIČA:
PRVI PREGLED PRI 

ZDRAVNIKU
T J štirih mesecih, kolikor 
V redno obiskujem fitnes 

center Spin na Izlakah, sem svoje 
telo že toliko navadil in razvadil, 
da se mi dan začne z mislijo na 
telovadbo. Prve jutranje misli so 
namenjene prav temu, kaj me v 
teku dneva čaka v fitnesu.

Lahko rečem, da sem že stari 
maček izlaškega fitnes centra. 
Opazujem ljudi, ki prihajajo, 
teden ali slab mesec vztrajajo ob 
in na fitnes pripravah, potem pa 
o nekaterih počasi ni ne duha ne 
sluha. Lepo pa je opazovati 
obraze stalnih gostov, ali tistih, 
ki se pojavljajo redno, ampak bolj 
sezonsko. Ti imajo gotovo 
razloge, zakaj se prepuščajo 
potenju, naporom... Tako kot jih 
imam sam. Nekateri imajo 
mogoče celo zelo podobne 
mojim.

Moji treningi se razlikujejo 
po tem, koliko časa trajajo in 
tudi po vsebini. Ponavadi trajajo 
eno do dve uri. Kakšen dan 
pridem na trening v takšnem 
stanju, da še stojim komaj, po 
treningu pa se nemalokrat 
počutim kot prerojen. Takrat 
vem, da sem nekaj dobrega storil 
za svoje telo. To opažam tudi v 
očeh drugih, ki obiskujejo fitnes.

Ravno danes, ko to pišem, 
sem s svojim zdravnikom, 
g .Novakom, govoril o svoji teži. 
Povedal mi je, da pravilno 
ravnam, da sem se odločil za 
počasno in zdravo hujšanje ob 
telovadbi. V naslednjih dneh 
bom opravil še različne 
zdravstvene preglede: EKG, 
ultrazvok, pregled sladkorja v 
krvi... Upam, da bo vse OK.

RUMENE STRANI
SLOVENIM! I N T E R 

MARKETING

www.rumenestrani.com
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DECEMBERSKI
SKRITI ZASAVC - Il.ni i

"X J prejšnji številki smo vam o 
V tokratnem skritem Zasavcu 

nekaj malega že izdali. Tokrat vam 
izdamo, daje na srednjo šolo hodil v 
Ljubljani in sicer na Tehnično šolo 
za lesarstvo.

Prav tam gaje sošolec v 1 .letniku 
navdušil za šport (gre za borilno 
veščino) in posledica tega je bil vpis 
na Fakulteto za šport v Ljubljani.

Sicer pa je fotografija posneta, ko je 
bil naš skriti Zasavc na planinarjenju 
na Sedmerih jezerih in sicer v 
1 .letniku srednje šole. Če vam do zdaj 
še vedno ni jasno, kdo je naš športno 
in gospodarstveno uveljavljeni 
Trboveljčan, potem počakajte na 
naslednjo številko, kjer sledi še zadnja 
slika z informacijami o našem skritem 
Zasavcu.

(pm)

Avtobusni promet in turizem, Zagorje d.o.o.
TURISTIČNA AGENCIJA

Informacije in rezervacije: 03/56 55 108, 56 55 112, fax: 03/56 55 104 
E-mail: integral.zagorje@siol.net Internet: http://www.integral-zagorje.si

“TAXI SLUŽBA NON-STOP”
TEL.: 03/56 55 109, 03/56 55 110 

____________ GSM: 041/616 348, 041/633 107____________

HOTEL TROJANE 
RESTAVRACIJA 

"DIANA "
Ste lačni? Bi uživali? 

Bi radi zaplesali?

OKUSNO, PRIJAZNO, ZABAVNO!

A
NEDELJSKA KOSILA -1.600,00 SIT! 

DNEVNA KOSILA - 1.500,00 SIT!
VEČERJE- 1.300,00 SIT!

DNEVNI KROŽNIK - 1.200,00 SIT! 
MALICE - 800,00 SIT!

Z veseljem vam bomo postregli tudi 
na prijetni hotelski terasi s čudovitim razgledom! 
Vabljeni ob petkih in svetkih od jutra do večera!

X x ' ' '' ■ ' ' 1 ','s

TELEFO

m

ON - RECEPCIJA: 01-71-7233-610!

r

2/12 KUPON
A

Oseba na sliki je: ........................................

Moji podatki:
Ime in priimek;......................................

Naslov:...................................................
Telefon........... ... .......

v. v

>gaafig»M» s
hots

TRCBANE

Silvestrski poljub...
Eden najsvetlejših trenutkov!

Prežet z veseljem in iskrenostjo, obljublja nove 
začetke.

3odarite ga tudi letos v dobri družbi! 
Vljudno vabljeni na bleščeče silvestrovanje z 
ansamblom Ajda v restavraciji Diana, hotel 

Trojane.
V decembru pa vas ob petkih in sobotah vabimo 
tudi na živahne večere s plesno glasbo, v živo!

Dobrodošli!
Restavracija Diana, hotel Trojane...

TELEFON - RECEPCIJA: 01-7233-610!
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Avtobusni promet in turizem Zagorje d.o.o.

TURISTIČNA AGENCIJA 
Cesta zmage 4, 1410 Zagorje 

Telefon: 03/ 56 55 108, 56 55 112 Fax.: 03/ 56 55 104
E-mail: integral.zagorie@siol.net internet: http://www.integral-zagorje.si

ZELO UGODNO: ZDAJ JE PRAVI ČAS REZERVACU PREVOZOV NA 
NOVOLETNE ZABAVE!

GOLTE LETOS UMETNO ZASNEŽEVANJE zanimiva in poceni kombinacija 
SMUČANJA in KOPANJA ob moiju !

ZA SKUPINO 14 OSEB PRIPOROČAMO SILVESTROVANJE V 
PLANINSKI KOČI NA PREDELU - SMUČANJE IN SANKANJE 

ZAGOTOVLJENO!

NOVOLETNA KRIŽARJENJA Z RAZKOŠNIMI LADJAMI PO KARIBIK IN 
SREDOZEMLJU ŠE NA VOLJO!

! Super ugodno!
PRI NAS VAM PRESKRBIMO DESTINACIJE TUDI V ZADNJEM HIPU: 

KANARSKI OTOKI ŽE ZA 99.000 SIT 
SAMO LETALSKA VOZOVNICA: 84.900 SIT 

!JANUARSKI EGIPT ZA MANJ KOT 90.000 SIT!

NA KOPAH LETOS UMETNI SNEG: PONUJAJO POCENI NAMESTITVE

KATALOGI ZIMA 2003 NA VOLJO! 
SILVESTROVANJA OB MORJU!

POVPRAŠAJTE PRI NAS ZA NOVOLETNE IZLETE: 
-EVROPSKE PRESTOLNICE (London, Pariz, Amsterdam,..) 

-VIKEND V NEW YORKU, LOS ANGELES 
- POTOVANJA PO JUŽNI AMERIKI, AVSTRALIJI, NOVA ZELANDIJA, 

MALEZIJA.....

PODJETJA, DRUŽBE, SKUPINE KAR TAKO:
NOVOLETNA PRAZNOVANJA SE PRIBLIŽUJEJO, VOZITE SE VARNO Z 

NAŠIMI ZANESLJIVIMI VOZNIKI!
Izkoristite naše pestre kapacitete prevoznih sredstev 

za popoldanske, večerne in nočne prevoze na vaša praznovanja! Nudimo 
minibuse in avtobuse za 6 do 32 in 49 potnikov!

TAXI NON STOP

ZA POČITNICE UREDITE VSE PRI NAS, MI ZA RAZLIKO VEMO, KAM 
VAS POŠILJAMO!

POTOVALNI BON
INTEGRALOVI DARILNI boni NAJLEPŠE DARILO OB RAZLIČNIH 

PRILOŽNOSTIH!

ODPIRALNI ČAS: Agencija Zagorje:
PONEDELJEK PETEK 06:00 16:00 

SOBOTA09:00 12:00
Agencija Trbovlje: PONEDELJEK PETEK07:30 12:30 in 16.00 18:00 

SOBOTA08:00 12:00
So potovanja in..... so potovanja z Integralom.

SLOVENIJATEL 1 N T E R 
MARKETING

www.rumenestrani.com

# RENAULT
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Samo v Avtohiši Malgaj:

O VELIKA
RAZPRODAJA

LETNIKA

© STARE CENE

Velja za vse pogodbe za nakup novega 
Renaulta, sklenjene do 31. decembra 2003.

3 x UGODNO!

! RENAULT MALGAJ Gabrsko 30B, Trbovlje, prodaja 03/56 33 110,03/56 33 111,03/56 33 112, servis 03/56 33 120, www.avtohisamalgajlü
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SZntforje

'V Taj vas prijazno spomnimo, da v obeh Integralovih
IN poslovalnicah v Zagorju in Trbovljah lahko naročite 

darilne bone in jih v teh pred prazničnih dneh podarite svojim 
bližnjim.

Obiščite jih, saj vam imajo kaj pokazati in svetovati, namreč 
ponudba j e pestra in bogata.

Omenimo novoletna rajanja v evropskih prestolnicah, kamor 
se odloča preživeti najdaljšo noč čedalje več mladih. Vabijo vas v 
Rim, Pariz, Amsterdam, London, Bratislavo, Prago, Berlin, 
Budimpešto, Beograd, Sarajevo, v Boby center v Bmo, v Rimini...

Skratka, kamor vam sreče poželi!
Vroča novica iz Integralovih poslovalnic je tudi, da pripravljajo 

januarja in februarja avtobusne smučarske izlete na bližnja 
smučišča. Povprašajte, presenečeni boste nad ceno!

Ko že govorimo o smučanju, naj vas spomnimo na velike 
smučarske centre v visokogoiju, kjer je ponudba prav tako raznolika, 
če se spomnimo le nekaj italijanskih, francoskih in avstrijskih 
smučišč, kjer je v nekaterih centrih še prostor, skoraj v vseh terminih.

Sicer pa vas še vedno vabijo na pred božične nakupe v evropska 
velemesta po resnično zelo ugodnih cenah, saj vas na primer v 
Salzburg ali v München peljejo že za dobrih sedem tisočakov!

Prav tako vas vabijo še na pred božični Gardaland, pa v 
Disneyland...

Izjemno pestra je ponudba silvestrovanj doma in v tujini, 
oglasite se v Integralovi poslovalnici v Trbovljah ali pa v Zagorju, 
kjer vam bodo prijazni delavci pomagali najti destinacijo prav za 
vas!

S svojima poslovalnicama v Trbovljah in Zagorju vas 
pričakuje v veselem DECEMBRU!

Spoštovani prijatelji 

Integrala!

Zahvaljujemo se vam za obiske in sodelovanje z 
nami skozi dneve leta, ki se izteka.

Naj vas čudoviti soj luči popelje skozi praznične 
dni.

Voščimo vam srečen Božič, novo leto naj vam bo 
zdravo, polno življenjske vedrine in srečnih 

trenutkov.
Upamo, da nam boste dovolili, da jih delimo z 

vami.

Vaš

“NAJ FRIZERKA IN NAJ 
FRIZER” ZASAVJA 

PO IZBORU BRALCEV
Na lestvici so upoštevani le frizerji/ke, ki imajo 

najmanj 15 glasov!

TRENUTNI VRSTNI RED:

1. Mateja Borišek, Frizerski salon Narof Izlake 1068
2. Renata Lakner, Frizerski salon Kamel Hrastnik 532
3. Simona Flere, Salon Cveta Zagotje 407
4. Monika Volaj, Frizerstvo Sivko Trbovlje 287
5. Nika Krauskopf, Frizerski salon Krauskopf Zagorje 260
6. Mateja Hribar, Frizerski salon Mateja Izlake 254
7. Mojca Klinc, Frizerski salon Cveta Zagorje 211
8. Erika Vozelj, Frizerski salon Štefka Zapotnik Zagorje 187
9. Saša Kirbiš, Frizerski salon Ana Hrastnik 186
10. Darja Knez, Frizerski salon Darja 185
11. Marta Sivko, Frizerski salon Sivko Trbovlje 133
12. Mira Žibret, Frizerski salon Mira Trbovlje 109
13. Ema Guna, Frizerski salon Rajka Zagotje 82
14. Luka Holešek, Salon ML Trbovlje 76
15. Petra Juvan, Frizerski salon Rajka Zagorje 60
15. Sonja Lindič, Frizerstvo Koni Zagorje 58
17. Fani Pohar, Frizerski salon Paž 55
18. Sonja Zupan, Frizerstvo Zupan Zagotje 54
19. Milena Lovše, Frizerski salon Milena Trbovlje 49
20. Nataša Leskovec, Frizerski salon Nataša Zagotje 48
21. Koni Uran, Frizerski salon Koni Zagotje 46
22. Alis Pufler, Salon Metka Hrastnik 44
23. Tina Krauskopf, Frizerski salon Krauskopf Zagotje 43
24. Klara Plahuta, Frizerski salon Klara Hrastnik 40
25. Nina Kajič, Frizerski salon Kamel Hrastnik 39
26. Matjaž Krauskopf, Zagorje 32
27. Janja Bantan, Frizerski salon Jana Hrastnik 30
28. Matjana Majhenič 27
29. Brigita Klarič, Studio Las Zagorje 26
30. Irena Jere, Studio Las, Zagotje 21
31. Saša Kem 17

Poleg teh ste in lahko še glasujete za naslednje frizerje 
oziroma frizerke: Marta Bartol, Ana Gomboc, Maja Šmejc, Mateja 
Laznik, Romana Tabor, Rajka Lebar, Marjana Majhenič, Marta 
Novak, Branka Lamovšek, Andreja Bremec, Jožica Fijačko, Nadi 
Perpar, Žara Ljubič, Sara Umaut in Lepoldina Lindič.

1^=1
Kupon - Naj frizer Zasavja

Ime in priimek frizerja/ke in frizerskega salona

Ime in priimek glasovalca/ke
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4Jakel premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav umi omogoča. da celovito 
zavarujete premoženje svoje družine. Oblikujete ga po svojili željah ih polrehah. 
v iij('in pa lahko združujete tako nova kol tudi že sklenjena zavarovanja.

Odločitev za sklenitev premoženjskih zavarovanj v paketu je razumna predvsem 
iz treh razlogov:
• s paketom pridobile paketni popust.
• vsa zavarovanja sklenete hkrati.
• izkoristite zelo ugodne plačilne pogoje.

Tako boste prihranili denar, čas in odvečne skrbi. Najbolj dragocen pa je četrti 
razlog. S paketom premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav boste 
pripravljeni na vse.

I

Pripravljeni na vse. triglav premoženje
zavarovalnica triglav.d.d.




